
ACTA DE LA SESSIÓ Nº 9/2020, DE CARÀCTER ORDINARI DE L’ AJUNTAMENT PLE 
CELEBRADA EL VINT-I-SIS DE NOVEMBRE DE DOS MIL VINT. 

 
Al municipi de Canals, en la casa consistorial, Pl. de la Vila núm 9, el vint-i-sis de novembre de 

2020, essent les vint-i-una hores i vint-i-un minuts (21:21 hores), es reuneixen per mitjà videoconferencia els 
que a continuació es citen: 

 
Presideix  Dª Mª Jose Castells Villalta , assistint els regidors/es D. Miguel Ángel Alventosa Paz, Dª 

Clara Mª Chorques Sanz, Dª Verónica Ferri Fayos i Dª Maria Carmen Brú García (del Grup Municipal 
Compromís per Canals); D. Francisco Lopez Trigueros, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes 
Martorell, Dª Clementina Lillo Mollá i Dª Josefa Juan Martínez (del Grup Municipal Popular); D. Antonio 
Manuel Orea Pedraza, Dª Inés María Poveda Mira i  D. Adrià Castelló Sanchis (del Grup Municipal 
Socialista); Dª Hilzonde Neus Badia Ferri i D. Vicente Tornero Soriano (del Grup Municipal Canals en 
Moviment); Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); i D. Javier Pérez Molla (regidor no 
adscrit).  

  
 Assisteix com a Secretari D. José Mª Trull Ahuir, Secretari de l’Ajuntament de Canals.  

Així mateix assisteix l’Interventor de l’Ajuntament de Canals D. Vicente Sancho-Miñana Sanchez. 
  
 La present sessió se celebra per mitjà de videoconferència, conforme s'ha disposat en la 
convocatòria de l'Alcaldia en Resolució Núm. 1360/2020 – 23/11/2020 amb fonament en l'apartat tercer de 
l'article 46 de la LBRL, introduït per la disposició final segona del Reial decret llei 11/2020, de 31 de març.  
  

Havent-se comprovat la assitencia de la Presidenta i del Secretari, així com l’existència del quorum 
exigit per l’artícle 90 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel que s’aprova el Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (d’ara en avant ROF) per a la vàlida 
constitució del Ple, el Sr. President declara oberta la sessió. 

 
Per l’Alcaldía, als efectes del compliment del requisit que el membres participants es troben en 

territori espanyol formula la següent pregunta: ¿Tots i cadascun dels assistents declaren sota la seua 
responsabilitat que es troben en territori espanyol?. La totalitat dels assistents responen afirmativament. 

 
La sessió es va desenvolupar d’acord amb el següent,  

 
ORDRE DEL DIA 

 
 
 1. PRESA DE POSSESSIÓ COM A MEMBRE DE LA CORPORACIÓ DE NA MARIA CARMEN 
BRÚ GARCÍA. (EXP. 2020/OFI_01/003816) 
 

2.-DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS. 
 

PART RESOLUTIVA 

    
 3. APROVACIÓ, SI ESCAU, DELS ESBORRANYS D’ACTES CORRESPONENTS A LES 
SEGÜENTS SESSIONS DE L’AJUNTAMENT PLE: 

 -Minuta 7-2020, de 24 de setembre de 2020.( EXP. 2020/OFI_01/0003351). 
 -Minuta 8-2020, de 21 d’octubre de 2020.( EXP.2020/OFI_01/003800). 

 
 4. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE COORDINACIÓ 
ADMINISTRATIVA, BENESTAR SOCIAL I GOVERN OBERT. 
 
 4.1. PROPOSTA D’ACORD DE L’ALCALDÍA-PRESIDÈNCIA SOBRE AUTORITZACIÓ DE 
COMPATIBILITAT DEL SR. XXXXXXXXXXXX PER A L'ACOMPLIMENT D'UN LLOC DE TREBALL EN 
L'ESFERA DOCENT COM A PROFESSOR UNIVERSITARI ASSOCIAT. (EXP. 2020/PAC_03/000684) 
 

4.2. PROPOSTA SOBRE APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DE LA PLANTILLA DE 
PERSONAL. (EXP. 2020/OFI_01/002674) 
  
 5. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE SOCIETAT, CULTURA, 
D’URBANISME I MEDIAMBIENT. 
 



5.1. PROPOSTA DE LA REGIDORA DE MEDIAMBIENT EN RELACIÓ AMB LA NO PRÒRROGA 
DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE ECOGESTIÓN SELECTIVA S.L. (ECOGES) I 
L'AJUNTAMENT DE CANALS PER A LA RECOLLIDA D'OLIS I GREIXOS VEGETALS USATS, EN 
L'ÀMBIT DOMÈSTIC I HOSTALER AMB L'OBJECTIU DE LA SEUA VALORACIÓ I POSTERIOR 
REUTILITZACIÓ. (EXP. 2020/OFI_01/003858). 
  
 6. APROVACIÓ COMPTE GENERAL EXERCICI 2019. (EXP. 2020/OFI_01/001631) 
 
 7. ASSUMPTES D'URGÈNCIA (ARTS. 83 I  91.4 DEL ROF). 
 

PART DE CONTROL DELS ÒRGANS DE GOVERN 

  
 8. DACIÓ DE COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA PRESES DES DE LA DARRERA 
SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA, D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 42 DEL R.O.F. 
 
 9. DACIÓ DE COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL PER 
DELEGACIÓ DEL PLE MITJANÇANT ACORD DE DATA 15-07-19, D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 
115 DEL R.O.F.  

 
             10. PRECS I PREGUNTES. 
  
 

  ........................................................................................................................................................................... 
 

 1. PRESA DE POSSESSIÓ COM A MEMBRE DE LA CORPORACIÓ DE NA MARIA CARMEN 
BRÚ GARCÍA. (EXP. 2020/OFI_01/003816) 
 
 Es dóna compte al Ple de l'expedició de la credencial de Regidor per la Junta Electoral de Central 
amb data 19 d’octubre de 2020 (RE 2020006317, de 20 d’octubre de 2020), a favor de Dª MARIA CARMEN 
BRÚ GARCÍA.  
 Es dóna compte al Ple de que per la citata electa ha sigut formulada la declaració de béns 
patrimonials, i de causes de possibles incompatibilitats i activitats que puguen proporcionar ingressos 
econòmics, a l'efecte de la seua inscripció en el corresponent registre d'interessos, tal com està previst en 
l'article 75 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, i concordants. 
 Havent-se personat l'interessat en la sessió, per l'Alcaldia se li invita a prendre possessió del càrrec 
previ el jurament o promesa d’acatament a la Constitució. A aquest efecte se li facilita la fórmula establida 
en el Reial Decret 707/1979, d'1 d'abril. 
 
 Per Dª MARIA CARMEN BRÚ GARCÍA es procedeix a prestar el jurament o promesa del càrrec 
manifestant: “Promet per la meua consciència i honor, complir fidelment les obligacions del càrrec de regi-
dora, amb lleialtat al Rei i guardar i fer guardar la Constitució i l’Estatut d’Autonomia de la Comunitat Valen-
ciana, per imperatiu legal.” 
 
 Tot seguit, i després de considerar que s'han complit els requisits legalment previstos per a 
l'adquisició de la condició de Regidor membre de la Corporació, l'Alcaldessa dóna possessió a Dª MARIA 
CARMEN BRÚ GARCÍA del seu càrrec. 
 

. . . 
 
 Obert el torn d’intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen. 
 

La Sra. Alcaldessa manifestant que gracies Mari. Donar-te l’enhorabona en aquest projecte nou. Sé 
que tens moltíssimes ganes, que estàs molt engrescada, que tens moltíssima il·lusió. Ja saps que per al 
que necessites ens tens. 
  

La Sra. Brú García manifestant que moltes gràcies. 
 

La Sra. Alcaldessa manifestant que no se si voleu dir alguna cosa. Toni Orea, vol dir-te. Toni, quan 
vulgues. 

 
El Sr. Orea Pedraza (del Grup Municipal Socialista) manifestant que bona nit a totes i tots. Bona nit 

alcaldessa. Bona nit Mari, simplement donar-te la benvinguda des del nostre grup. Desitjar-te tota la sort, 



perquè la sort teua serà la del poble i res, ací tens un grup de regidors que espere que siguem tots 
companys i amics i, per al que necessites. Benvinguda i moltíssima sort. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que gràcies Toni Orea. Toni Pérez també volia dir alguna cosa.  
 
El Sr. Pérez Garcia (del Grup Municipal Popular) manifestant que res, bé, bona nit a tots i a totes i 

als que ens seguiu per internet, per les xarxes socials i per Youtube i res, bé, m’unisc a les paraules del meu 
company Toni, donar-te la benvinguda. Que tens una, bé com tots, tinguem una tasca important per fer 
coses, per millorar el nostre municipi, per millorar la qualitat de vida dels nostres veïns i, per tant, 
personalment jo i des del grup popular desitjar-te que tingues sort en aquelles decisions que vages prenent 
dia a dia en el teu dia a dia com a regidora i bé no se si...tens ara un paper important en els pressupostos 
del 2021 i per tant, esperem que prompte t’incorpores en la dinàmica de treball del mateix, per això, per 
intentar quant abans, tindre uns pressupostos aprovats en aquest ajuntament. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que gràcies Toni Pérez. Hilzonde, quan vulgues.  

 
 La Sra. Badia Ferri (del Grup Municipal Canals en Moviment) manifestant que bé, pues Mari com 
t’hem dit abans, que estem molt contentes de tindre’t al nostre costat, de que formes part de l’equip i això, i 
donar-te la benvinguda. 
 

La Sra. Alcaldessa manifestant que Celia, cuando quieras. 
 
La Sra. Bononad Martínez (regidora no adscrita) manifestando que Mari, decirte, darte la 

enhorabuena. Tienes una tarea muy fuerta, la verdad es que nadie la quiere. Hacienda es muy difícil, pero si 
algún día necesitas algo de nosotros, igual Xavi como yo somos compañeros y nos consideramos 
compañeros tuyos para lo que haga falta. Enhorabuena y que te vaya todo muy bien, porque yo sé que es 
una tarea muy difícil hacienda. 

 
La Sra. Brú García manifestando que gracias. 
 
La Sra. Alcaldessa manifestant que gracias Celia i Xavi també.  

 
 2. DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS. 
 
 2.1. Es dona compte de LA PRESENTACIÓ D'AL·LEGACIONS ENFRONT DE L'ACORD DE LA 
COMISSIÓ TERRITORIAL D'URBANISME, DE 7 D'OCTUBRE DE 2020, SOBRE INCOACIÓ DEL PROCE-
DIMENT DE REVISIÓ D'OFICI DE L'ACORD DE LA MATEIXA COMISSIÓ, DE 15 DE MAIG DE 2007, PEL 
QUAL ES VA APROVAR DEFINITIVAMENT L'HOMOLOGACIÓ I EL PLA PARCIAL DEL SECTOR INDUS-
TRIAL “EL CORCOT”. (EXP. 2020/OFI_01/003905). 

 
La Corporació Municipal queda assabentada 

 
 2.2. Es dona compte de la RESOLUCIÓN –del 30.10.2020 y con núm. 1235/2020 - DE LA 
ALCALDÍA-PRESIDENCIA SOBRE ESCRITO DE RENUNCIA A TODAS LAS DELEGACIONES 
CONFERIDAS POR DECRETO DE LA ALCALDIA, Y DEDICACIÓN PARCIAL, FORMULADO POR LOS 
CONCEJALES Dª Mª CELIA BONONAD MARTÍNEZ Y D. JAVIER PÉREZ MOLLÁ; Y ESCRITO 
COMPLEMENTARIO DE LA PRIMERA CON RENUNCIA A LA CONDICIÓN DE MIEMBRO DE LA JUNTA 
DE GOBIERNO LOCAL Y 2ª TENENCIA DE ALCALDÍA  (EXP. 2020/OFI_01/003894). 
 

La Corporació Municipal queda assabentada 
 
 2.3. Es dona compte de la RESOLUCIÓ –de 28 de setembre de 2020 i amb núm. 1007/2020 - DE 
L'ALCALDIA, SOBRE DELEGACIÓ DE PRESIDÈNCIA I DESIGNACIÓ DE SECRETARI DEL CONSELL 
MUNICIPAL D’ESPORTS (EXPEDIENTE 2020/OFI_01/0003391) 

 
La Corporació Municipal queda assabentada 

 
 2.4. Es dona compte de la RESOLUCIÓ –de 17/07/2020 i amb núm 780/2020- DE L'ALCALDIA 
SOBRE DESIGNACIÓ DE SECRETARI/A DEL CONSELL AGRARI MUNICIPAL DE L’AJUNTAMENT DE 
CANALS. Nº EXPED. 2020/OFI_01/002576 

 
La Corporació Municipal queda assabentada. 
 



2.5. Es dona compte de la Sentencia 153/2020, de 29 abril, del TSJ de la CV (Rec. Ordinari 
196/2017) –RE 5401, 16/09/2020-. La Sentencia desestima el recurs interposat front l’Ajuntament. No 
imposa costes. 

 
La Corporació Municipal queda assabentada. 

 
 2.6. Es dona compte de la Sentencia 760/2020, de 16 novembre, del TSJ de la CV (Rec. Apel·lació 

614/2018 contra sentencia favorable a l’Ajuntament 792/2018 del J de CA 10 Valencia) –RE 7359, 
26/11/2020-. La Sentencia estima el recurs d’apel·lació interposat . No imposa costes. 
 

La Corporació Municipal queda assabentada. 
 
 3. APROVACIÓ, SI ESCAU, DELS ESBORRANYS D’ACTES CORRESPONENTS A LES 
SEGÜENTS SESSIONS DE L’AJUNTAMENT PLE: 
 
 2.1. Minuta 7-2020, de 24 de setembre de 2020.( EXP. 2020/OFI_01/0003351). 
  
 No produint-se observacions, la Presidencia sotmet a votació sense més tràmits  la  Minuta, 
donant el següent resultat: Vots a favor: 17, corresponents als Srs./Sres. Dª Mª Jose Castells Villalta, D. 
Miguel Ángel Alventosa Paz, Dª Clara Mª Chorques Sanz, Dª Verónica Ferri Fayos i Dª Maria Carmen Brú 
García (del Grup Municipal Compromís per Canals); D. Francisco Lopez Trigueros, D. Antonio Pérez García, 
Dª Andrea Sisternes Martorell, Dª Clementina Lillo Mollá i Dª Josefa Juan Martínez (del Grup Municipal 
Popular); D. Antonio Manuel Orea Pedraza, Dª Inés María Poveda Mira i  D. Adrià Castelló Sanchis (del 
Grup Municipal Socialista); Dª Hilzonde Neus Badia Ferri  i D. Vicente Tornero Soriano (del Grup Municipal 
Canals en Moviment); Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); i D. Javier Pérez Molla 
(regidor no adscrit); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 
  
 Considerant-se aprovada, per tant, d’acord amb el que disposa l’art. 91.1 del ROF y 121.2 de 
la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim Local de la Comunitat Valenciana. 
 
 
 2.2. Minuta 8-2020, de 21 d’octubre de 2020.( EXP.2020/OFI_01/003800). 
 
 No produint-se observacions, la Presidencia sotmet a votació sense més tràmits  la  Minuta, 
donant el següent resultat: Vots a favor: 17, corresponents als Srs./Sres. Dª Mª Jose Castells Villalta, D. 
Miguel Ángel Alventosa Paz, Dª Clara Mª Chorques Sanz, Dª Verónica Ferri Fayos i Dª Maria Carmen Brú 
García (del Grup Municipal Compromís per Canals); D. Francisco Lopez Trigueros, D. Antonio Pérez García, 
Dª Andrea Sisternes Martorell, Dª Clementina Lillo Mollá i Dª Josefa Juan Martínez (del Grup Municipal 
Popular); D. Antonio Manuel Orea Pedraza, Dª Inés María Poveda Mira i  D. Adrià Castelló Sanchis (del 
Grup Municipal Socialista); Dª Hilzonde Neus Badia Ferri  i D. Vicente Tornero Soriano (del Grup Municipal 
Canals en Moviment); Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); i D. Javier Pérez Molla 
(regidor no adscrit); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 
  
 Considerant-se aprovada, per tant, d’acord amb el que disposa l’art. 91.1 del ROF y 121.2 de 
la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim Local de la Comunitat Valenciana. 
 
 4. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE COORDINACIÓ 
ADMINISTRATIVA, BENESTAR SOCIAL I GOVERN OBERT. 
 
 4.1. PROPOSTA D’ACORD DE L’ALCALDÍA-PRESIDÈNCIA SOBRE AUTORITZACIÓ DE 
COMPATIBILITAT DEL SR. XXXXXXXXXX PER A L'ACOMPLIMENT D'UN LLOC DE TREBALL EN 
L'ESFERA DOCENT COM A PROFESSOR UNIVERSITARI ASSOCIAT. (EXP. 2020/PAC_03/000684) 
 
 Es dóna compte de la Proposta d’acord  de l’Alcaldia que va ser dictaminada favorablement per la 
Comissió Municipal Informativa de Coordinació Administrativa, Benestar Social i Govern Obert, en sessió 
celebrada el dia 16 de novembre de 2020 (Minuta 10/2020), i que se sotmet a votació en el present punt. 

. . . 
 
 Obert el torn d’intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen. 

 
 La Sra. Alcaldessa manifestant que com be sabem ja, aquest treballador, Vicent, ja ve demanant 
reiteradament aquesta proposta. Es anual, per tant, el que anem a fer es un tràmit més que fem últimament, 
val? Per tant, anem a dur-ho a votació. 



. . . 
 
 No produint-se altres intervencions, la Presidenta sotmet a votació sense mes tràmits la proposta, 
donant el següent resultat: Vots a favor: 17, corresponents als Srs./Sres. Dª Mª Jose Castells Villalta, D. 
Miguel Ángel Alventosa Paz, Dª Clara Mª Chorques Sanz, Dª Verónica Ferri Fayos i Dª Maria Carmen Brú 
García (del Grup Municipal Compromís per Canals); D. Francisco Lopez Trigueros, D. Antonio Pérez García, 
Dª Andrea Sisternes Martorell, Dª Clementina Lillo Mollá i Dª Josefa Juan Martínez (del Grup Municipal 
Popular); D. Antonio Manuel Orea Pedraza, Dª Inés María Poveda Mira i  D. Adrià Castelló Sanchis (del 
Grup Municipal Socialista); Dª Hilzonde Neus Badia Ferri  i D. Vicente Tornero Soriano (del Grup Municipal 
Canals en Moviment); Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); i D. Javier Pérez Molla 
(regidor no adscrit); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i la Presidenta proclama adoptat el següent ACORD: 
 

“En relació amb l'assumpte de referència, aquesta Alcaldia proposa sotmetre a Comissió 
Informativa l'adopció del present dictamen d'acord amb els següents, 
 

ANTECEDENTS 
 

1. Escrit presentat per D. XXXXXXXXXXXXXX, amb registre d'entrada municipal núm. 2020004705, 
de 27 d’agost del 2020 sobre autorització de compatibilitat per a l'exercici d'un segon lloc en el sector públic 
com a Professor Associat de la Universitat de València. 

 
2. Amb data 5 d’octubre de 2020 i amb núm. 1091/2020, es va dictar Resolució de l’Alcaldia per la 

qual es requeria a l'interessat perquè, en el termini de 10 dies, procedira a la millora i esmena corresponent 
de la seua sol·licitud. 

 
3. Pel Sr. XXXXXXXXXXXXX, s’ha presentat escrit complementari amb registre d'entrada municipal 

núm. 2020006184, de 14 d’octubre del 2020. 
 
4. El Sr. XXXXXXX forma part de la Plantilla de Personal Laboral Fix d'aquest Ajuntament, com a 

Educador de Carrer, Grup A, Subgrup A2, adscrit a l’Activitat “07: Serveis Socials”, inserida al Servei Muni-
cipal de Desenvolupament Local i Serveis Públics. Presta els seus serveis en horari de 7’30 hores fins a 
15’00, de dilluns a divendres. 

 
           5. Informe emés, amb data 11 de novembre de 2020, pel Vicesecretari General. 
 

 Als anteriors antecedents són d’aplicació els següents, 
 

FONAMENTS  JURÍDICS 
 

            A)  El règim de compatibilitats del personal al servei de les Administracions Públiques es troba regu-
lat en la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d'Incompatibilitats del Personal al servei de les Administracions 
Públiques. En aquest sentit cal assenyalar el que estableixen els articles següents: 
 

“article 1. [Principis generals]  

1. El personal comprés en l'àmbit d'aplicació d'esta Llei no podrà compatibilitzar les seues activitats amb l'exercici, 
per si o per mitjà de substitució, d'un segon lloc de treball, càrrec o activitat en el sector públic, excepte en els supòsits 
previstos en la mateixa. 

……….. 

2. A més, no es podrà percebre, excepte en els supòsits que preveu esta llei, més d'una remuneració amb càrrec als 
pressupostos de les Administracions Públiques i dels Ens, Organismes i Empreses que en depenguen o amb càrrec als 
dels òrgans constitucionals, o que resulte de l'aplicació d'aranzel ni exercir opció per percepcions corresponents a llocs 
incompatibles. 

 Als efectes del paràgraf anterior, s'entendrà per remuneració qualsevol dret de contingut econòmic derivat, directa-
ment o indirectament, d'una prestació o servei personal, siga la seua quantia fixa o variable i el seu meritació periòdica o 
ocasional. 

3. En tot cas, l'exercici d'un lloc de treball pel personal inclòs en l'àmbit d'aplicació d'esta Llei serà incompatible amb 
l'exercici de qualsevol càrrec, professió o activitat, públic o privat, que puga impedir o menyscabar l'estricte compliment 
dels seus deures o comprometre la seua imparcialitat o independència.” 
“article 2. [Àmbit d'aplicació]  

1. La present Llei serà aplicable a: 



……. 
c) El personal al servei de les corporacions locals i dels Organismes que en depenguen. 
…….. 
2. En l'àmbit delimitat en l'apartat anterior s'entendrà inclòs tot el personal, siga quina siga la naturalesa jurídica de la 

relació d'ocupació.” 
 

“article 3. [Compatibilitat amb una altra activitat pública]  
1. El personal comprés en l'àmbit d'aplicació d'esta Llei només podrà exercir un segon lloc de treball o activitat en el 

sector públic en els supòsits previstos en la mateixa per a les funcions docent i sanitària, en els casos a què es referei-
xen els Articles 5 I 6 I en els que, per raó d'interés públic, es determinen pel Consell de ministres, Mitjançant Un Reial 
Decret, o òrgan de govern de la Comunitat Autònoma, en l'àmbit de les seues competències respectives; en este últim 
supòsit l'activitat només podrà prestar-se en règim laboral, a temps parcial i amb duració determinada, en les condicions 
establides per la legislació laboral. 

Per a l'exercici de la segona activitat serà indispensable la prèvia i expressa autorització de compatibilitat, que no su-
posarà modificació de jornada de treball i horari dels dos llocs i que es condiciona al seu estricte compliment en ambdós. 

En tot cas l'autorització de compatibilitat s'efectuarà en raó de l'interés públic.” 

“article 4. [Autorització de la compatibilitat per a l'exercici d'un segon lloc o activitat pública]  

1. Podrà autoritzar-se la compatibilitat, complides les restants exigències d'esta Llei, per a l'exercici d'un lloc de treball 
en l'esfera docent com a Professor universitari associat en règim de dedicació no superior a la de temps parcial i amb 
duració determinada.” 

 “article 7. [Requisit per a autoritzar la compatibilitat d'activitats públiques. Efectes de la compatibilitat]  

1. Serà requisit necessari per a autoritzar la compatibilitat d'activitats públiques el que la quantitat total percebuda per 
ambdós llocs o activitats no supere la remuneració prevista en els Pressupostos Generals de l'Estat per al càrrec de 
director general, ni supere la corresponent al principal, estimada en règim de dedicació ordinària, incrementada en: 

-Un 30 per 100, per als funcionaris del grup A o personal de nivell equivalent. 

-Un 35 per 100, per als funcionaris del grup B o personal de nivell equivalent. 

-Un 40 per 100, per als funcionaris del grup C o personal de nivell equivalent. 

-Un 45 per 100, per als funcionaris del grup D o personal de nivell equivalent. 

-Un 50 per 100, per als funcionaris del grup E o personal de nivell equivalent. 

La superació d'estos límits, en còmput anual, requereix en cada cas acord expresse del Govern, òrgan competent de 
les comunitats autònomes o Ple de les corporacions locals basant-se en raons d'especial interés per al servei.” 

 B) Correspon al Ple, de la corporació local a què figure adscrit el lloc principal,  la competència per a 
autoritzar o denegar la compatibilitat per a un segon lloc o activitat en el sector públic, segons el que dispo-
sa l'art. 9 de la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d'Incompatibilitats del Personal al servei de les Administra-
cions Públiques. 
 

En vista dels antecedents i fonaments jurídics exposats, i altres d'aplicació general i perti-
nent, el  Ple acorda:  

 
PRIMER. Autoritzar al Sr. XXXXXXXXXXX la compatibilitat per a l'exercici d'un segon lloc en el sec-

tor públic com a Professor Associat de la  Universitat de València, sense modificació de jornada de treball i 
horari dels dos llocs i amb subjecció a l'estricte compliment d'ambdós, d'acord amb les condicions següents: 

 
       -  Règim de dedicació: Temps parcial 
       -  Duració del contracte: Des de l'1 de setembre de 2020 fins el 31 d’agost de 2021.  
       - Horari laboral: 12 hores a la setmana (fetes per algunes vesprades de la setmana des de les  

16'30 fins a les 22'00 hores. 
       -  Remuneració prevista per al segon lloc de treball: Bruta mensual de 533'31€. 
 
SEGON. Comunicar el present acord als Serveis municipals de Personal i de Desenvolupament Lo-

cal i Serveis Públics. 
 

TERCER. Notificar  la present resolució a l’interessat fent saber que contra la mateixa, que posa fi a 
la via administrativa, podrà interposar-se potestativament recurs de reposició en el termini d'un mes davant 
del mateix òrgan que ho ha dictat, o directament recurs contenciós administratiu en el termini de 2 mesos 
davant del Jutjat del Contenciós Administratiu competent territorialment, en ambdós casos des de l'endemà 
de la notificació, tot això de conformitat amb previst en la Llei 29/1998, de 13 de Julio, Reguladora de la 
Jurisdicció contenciosa administrativa i la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del Procediment Administratiu Comú 
de les Administracions Públiques, sense perjuí que puga exercitar qualsevol altre que estime procedent.” 
 



  
 4.2. PROPOSTA SOBRE APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DE LA PLANTILLA DE 
PERSONAL. (EXP. 2020/OFI_01/002674) 
 
 Es dóna compte de la Proposta d’acord  de l’Alcaldia que va ser dictaminada favorablement per la 
Comissió Municipal Informativa de Coordinació Administrativa, Benestar Social i Govern Obert, en sessió 
celebrada el dia 16 de novembre de 2020 (Minuta 10/2020), i que se sotmet a votació en el present punt. 

. . . 
 
 Obert el torn d’intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen. 

 
 La Sra. Alcaldessa manifestant que hi havia l’antiga tresorera, era una administrativa que estava 
fent, per a equiparar-li les funcions de tresoreria tenia uns complements, ara tenim una tresorera nova, per 
tant, el que hem fet ha sigut equiparar el lloc que tenia inicialment d’administratiu, simplement. Val? Alguna 
qüestió a dir? Val. Passem a votació 

. . . 
 
 No produint-se altres intervencions, la Presidenta sotmet a votació sense mes tràmits la proposta, 
donant el següent resultat: Vots a favor: 17, corresponents als Srs./Sres. Dª Mª Jose Castells Villalta, D. 
Miguel Ángel Alventosa Paz, Dª Clara Mª Chorques Sanz, Dª Verónica Ferri Fayos i Dª Maria Carmen Brú 
García (del Grup Municipal Compromís per Canals); D. Francisco Lopez Trigueros, D. Antonio Pérez García, 
Dª Andrea Sisternes Martorell, Dª Clementina Lillo Mollá i Dª Josefa Juan Martínez (del Grup Municipal 
Popular); D. Antonio Manuel Orea Pedraza, Dª Inés María Poveda Mira i  D. Adrià Castelló Sanchis (del 
Grup Municipal Socialista); Dª Hilzonde Neus Badia Ferri  i D. Vicente Tornero Soriano (del Grup Municipal 
Canals en Moviment); Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); i D. Javier Pérez Molla 
(regidor no adscrit); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i la Presidenta proclama adoptat el següent ACORD: 
 

 “FETS 
 

1. L'objecte de la present proposta d’acord és la modificació de la plantilla de personal mitjançant la 
modificació del complement de destí del lloc d'administratiu d'administració general que venia exercint les 
funcions de tresoreria, adscrit al servei G: Tresoreria de Fons, en el sentit que el nivell del complement siga 
equiparat amb el de la resta d'administratius d'administració general al servei de la corporació, per pèrdua 
sobrevinguda de les funcions de tresoreria pròpiament dites. No obstant l'anterior, es considera igualment 
necessari dotar de mitjans humans al citat servei, mitjançant la provisió de l'esmentat lloc per un administra-
tiu d'administració general, atés el volum i càrrega de treball del personal que actualment es troba adscrit al 
servei de Tresoreria. 

 
2. L’article 92 bis de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, afegit per 

la Llei 27/2013, de 27 de desembre, de Racionalització i Sostenibilitat de l'Administració Local, i segons la 
nova redacció donada per l'article 3 del Reial Decret-llei 10/2015, d'11 de setembre, va determinar, que per 
als municipis amb una població major de 5.000 habitants, com és el supòsit de Canals, la necessitat 
d'existència del lloc de funcionari de Tresoreria reservat a funcionaris d'administració local amb habilitació 
de caràcter nacional de la subescala d'Intervenció-Tresoreria, categoria d'entrada. 

 
3. El lloc de Tresoreria de l’Ajuntament de Canals reservat a funcionaris d'administració local amb 

habilitació de caràcter nacional de la subescala d'Intervenció-Tresoreria, categoria d'entrada, va ser objecte 
de creació mitjançant l’aprovació de la plantilla de personal de l’ajuntament de l’exercici 2017 (BOP de 
València núm. 50, de 13-03-2017). I va ser objecte de cobertura definitiva per Resolució de 7 de març de 
2019, de la Direcció General de la Funció Pública, es va resoldre el concurs unitari de provisió de llocs de 
treball reservats a funcionaris d'administració local amb habilitació de caràcter nacional (BOE núm. 65 de 16 
de març de 2019). 

 
4. La motivació d’aquesta modificació ve donada per la necessitat d’actualitzar el nivell de comple-

ment de destí del lloc d’Administratiu d’Administració General adscrit al servei G: Tresoreria de Fons, a 
l’existent per a la resta de llocs de funcionaris pertanyent a l’escala d’Administració General, subescala Ad-
ministrativa, d'igual subgrup de classificació, atés que des de la creació del lloc de Tresoreria de la Corpora-
ció reservat a funcionaris d'administració local amb habilitació de caràcter nacional, en coherència amb el 
nou marc jurídic determinat pel Reial Decret-Llei 10/2015, d'11 de setembre, les funcions assignades al lloc 
que tenia atribuïda la responsabilitat administrativa de les funcions de tresoreria i que requeia en un funcio-
nari de la pròpia Corporació, han passat a formar part de l'àmbit de funcions reservades als funcionaris amb 



habilitació de caràcter nacional, devent ser, en conseqüència, les retribucions objecte d'equiparació amb la 
resta de llocs pertanyents al mateix subgrup de classificació. 

 
5. Consta informe jurídic emés per la Vicesecretaria de data 15 d’octubre de 2020. 
 
6. Per la Intervenció General s’ha emés informe de fiscalització de l’expedient en data 22 d’octubre 

de 2020, en sentit favorable. 
 
Als antecedents anteriors són d’aplicació els següents, 

 
FONAMENTS JURÍDICS 

A) El text refós de la Llei de l'Estatut Bàsic de l'Empleat Públic, aprovat pel Reial Decret Legislatiu 
5/2015, de 30 d'octubre, estableix, en els seus 8, 9, 21 i 22, el següent: 

“Article 8. Concepte i classes d'empleats públics. 
1. Són empleats públics els qui exerceixen funcions retribuïdes en les Administracions Públiques al 

servei dels interessos generals. 
2. Els empleats públics es classifiquen en: 

a) Funcionaris de carrera. 
b) Funcionaris interins. 
c) Personal laboral, ja siga fix, per temps indefinit o temporal. 
d) Personal eventual. 

……………………………………………………………………………………………………………………....  
 
Article 9. Funcionaris de Carrera. 
1. Són funcionaris de carrera els qui, en virtut de nomenament legal, estan vinculats a una Adminis-

tració Pública per una relació estatutària regulada pel Dret Administratiu per a l'acompliment de serveis pro-
fessionals retribuïts de caràcter permanent. 

2. En tot cas, l'exercici de les funcions que impliquen la participació directa o indirecta en l'exercici 
de les potestats públiques o en la salvaguarda dels interessos generals de l'Estat i de les Administracions 
Públiques corresponen exclusivament als funcionaris públics, en els termes que en la llei de desenvolupa-
ment de cada Administració Pública s'establisca. 
………………………………….....………………………………………………………………………………..  

 
Article 21. Determinació de les quanties i dels increments retributius. 
1. Les quanties de les retribucions bàsiques i l'increment de les quanties globals de les retribucions 

complementàries dels funcionaris, així com l'increment de la massa salarial del personal laboral, hauran de 
reflectir-se per a cada exercici pressupostari en la corresponent llei de pressupostos. 

2. No podran acordar-se increments retributius que globalment suposen un increment de la massa 
salarial superior als límits fixats anualment en la Llei de Pressupostos Generals de l'Estat per al personal. 
…………………………………………………………………………………………………………....…………  

 
Article 22. Retribucions dels funcionaris. 
1. Les retribucions dels funcionaris de carrera es classifiquen en bàsiques i complementàries. 
2. Les retribucions bàsiques són les que retribueixen al funcionari segons l'adscripció del seu cos o 

escala a un determinat Subgrup o Grup de classificació professional, en el cas que aquest no tinga Subgrup, 
i per la seua antiguitat en aquest. Dins d'elles estan compreses els components de sou i triennis de les pa-
gues extraordinàries. 

3. Les retribucions complementàries són les que retribueixen les característiques dels llocs de tre-
ball, la carrera professional o l'acompliment, rendiment o resultats aconseguits pel funcionari. 

4. Les pagues extraordinàries seran dues a l'any, cadascuna per l'import d'una mensualitat de retri-
bucions bàsiques i de la totalitat de les retribucions complementàries, excepte aquelles a les quals es refe-
reixen els apartats c) i d) de l'article 24. 

5. No podrà percebre's participació en tributs o en qualsevol altre ingrés de les Administracions Pú-
bliques com a contraprestació de qualsevol servei, participació o premi en multes imposades, encara que 
foren normativament atribuïdes als serveis. 
………………………………………………………………………..............……………………………………” 

 
B) Els articles 3, 4 i 7 del Reial Decret 861/1986, de 25 d'abril, pel qual s'estableix el Règim de les 

Retribucions dels Funcionaris de Règim Local (vigent en el que no s'opose al TREBEP), disposen el se-
güent: 

“Article 3r Complement de destí. 
1. Els intervals dels nivells de llocs de treball dels funcionaris d'Administració Local seran els que a 

cada moment s'establisquen per als funcionaris de l'Administració de l'Estat. 



2. Dins dels límits màxim i mínim assenyalats, el Ple de la Corporació assignarà nivell a cada lloc de 
treball atenent criteris d'especialització, responsabilitat, competència i comandament, així com a la complexi-
tat territorial i funcional dels serveis en què estiga situat el lloc. 

3. En cap cas els funcionaris d'Administració Local podran obtindre llocs de treball no inclosos en els 
nivells de l'interval corresponent al grup de titulació en què figure classificada la seua Escala, Subescala, 
classe o categoria. 

4. Els complements de destí assignats per la Corporació hauran de figurar en el pressupost anual de 
la mateixa amb la quantia que establisca la Llei de Pressupostos Generals de l'Estat per a cada nivell. 

5. Els funcionaris només podran consolidar graus inclosos en l'interval corresponent al grup en què 
figure classificada la seua Escala, Subescala, classe o categoria, de conformitat amb el que s'estableix en 
l'article 21 de la Llei de Mesures per a la reforma de la Funció Pública, i d'acord amb el que s'estableix en el 
present Reial decret. 

Article 4. Complement específic 
1. El complement específic està destinat a retribuir les condicions particulars d'alguns llocs de treball 

en atenció a la seua especial dificultat tècnica, dedicació, incompatibilitat, responsabilitat, perillositat o penú-
ria. En cap cas podrà assignar-se més d'un complement específic a cada lloc de treball, encara que en fixar-
lo podran prendre's en consideració conjuntament dues o més de les condicions particulars esmentades que 
puguen concórrer en un lloc de treball. 

2. L'establiment o modificació del complement específic exigirà, amb caràcter previ, que per la Cor-
poració s'efectue una valoració del lloc de treball ateses les circumstàncies expressades en el número 1 
d'aquest article. 

3. Efectuada la valoració, el Ple de la Corporació, en aprovar la relació de llocs de treball, determi-
narà aquells als quals correspon un complement específic, assenyalant la seua respectiva quantia. 

4. La quantitat global destinada a l'assignació de complements específics figurarà en el pressupost i 
no podrà excedir del límit màxim expressat en l'article 7.2, a), d'aquesta norma.” 

“Article 7. Límits a la quantia global dels complements específics, de productivitat i gratificacions. 
1. Els crèdits destinats a complement de productivitat, gratificacions i, en el seu cas, complements 

personals transitoris, seran els que resulten de restar a la massa retributiva global pressupostada per a cada 
exercici econòmic, exclosa la referida al personal laboral, la suma de les quantitats que al personal funcio-
nari li corresponguen pels conceptes de retribucions bàsiques, ajuda familiar i complement de destí. 

2. La quantitat que resulte, conformement al que es disposa en el número anterior, es destinarà: 
a) Fins a un màxim del 75 per cent per a complement específic, en qualsevol de les seues modalitats, in-
cloent el de penúria o perillositat per a la Policia Municipal i Servei d'Extinció d'Incendis. 
…………………………………………………….........……………………………................................” 
 

C) El Reial Decret 364/1995, de 10 de gener, pel qual s'aprova el Reglament General d'Ingrés del 
Personal al Servei de l'Administració General de l'Estat i de Provisió de Llocs de treball i Promoció Profes-
sional dels Funcionaris Civils de l'Administració General de l'Estat assigna al grup de classificació C (equiva-
lent a l'actual subgrup C1), en el seu article 71 referit als intervals de nivells, un nivell de complement de 
destí entre un mínim d’11 i un màxim de 22. 

 
D) En l’àmbit territorial de la Comunitat Valenciana, la Llei 10/2010, de 9 de juliol, d’ordenació i ges-

tió de la Funció Pública Valenciana, en el seu article 76 fa referència a les retribucions complementàries del 
personal funcionari en els termes següents: 

«Article 76. Retribucions complementàries. 
Les retribucions complementàries són les que retribueixen la carrera administrativa, les característi-

ques dels llocs de treball, el resultat de l'activitat professional, així com els serveis extraordinaris prestats 
fora de la jornada normal de treball. 

Les retribucions complementàries consistiran en: 
a) El complement de carrera administrativa, que dependrà de la progressió aconseguida pel perso-

nal funcionari dins del sistema de carrera horitzontal establit. 
b) El complement del lloc de treball que, al seu torn, es desglossa en els següents components: 
1r Competencial, destinat a retribuir la dificultat tècnica i la responsabilitat que concorren en els llocs 

de treball. 
2n D'acompliment, destinat a retribuir les condicions particulars dels llocs de treball, així com la de-

dicació i incompatibilitat exigible per al seu acompliment. 
c) El complement d'activitat professional, que retribueix el grau d'interés, iniciativa o esforç amb què 

el personal funcionari exerceix el seu treball i el rendiment o resultats obtinguts. La seua percepció no serà 
fixa i periòdica en el temps i exigirà la prèvia planificació dels objectius a aconseguir i la posterior avaluació 
dels resultats obtinguts. 
(...) 



d) Les gratificacions per serveis extraordinaris prestats fora de la jornada normal de treball i que, en 
cap cas, podran ser fixes en la seua quantia ni periòdiques en la seua meritació, seran objecte de publicitat 
a la resta del personal funcionari de l'organisme i a la representació sindical». 

 
E) Les Normes Reguladores de les Relacions entre l'Ajuntament de Canals i el seu Personal Laboral 

i Funcionari, subscrites el 6 d'octubre de 1993 i aprovades per acord plenari municipal de 30 de desembre 
de 1993, estableixen l'equiparació de retribucions per a tot el seu personal, funcionari i laboral, en assenya-
lar en el seu art. 1 i 43, apartats 1 i 2, el següent: 

“ARTICLE 1.- OBJECTE I ÀMBIT PERSONAL. 
1. Les presents Normes tenen per objecte regular, dins de la competència municipal, les relacions 

laborals entre l'Ajuntament de Canals i el personal al seu servei. 
2. Aquestes Normes, negociades entre els representants designats per l'Ajuntament, d'una banda i 

els representants sindicals, seran aplicable tant al personal funcionari com al contractat en règim de dret 
laboral. 

ARTICLE 43.- RETRIBUCIONS. 
1. Les retribucions bàsiques a percebre pels funcionaris, seran les fixades per la Llei de Pressupos-

tos Generals de l'Estat, per a cada grup. 
2. Les retribucions complementàries aplicades a tot el personal amb caràcter general (complement 

específic i complement de destí), seran les vigents en el moment de la signatura del conveni o les que resul-
ten en un futur d'una modificació d'aquestes, incrementades en el percentatge fixat en la Llei de Pressupos-
tos Generals de l'Estat i que per a mil nou-cents noranta-tres seran les que figuren en l'annex adjunt. 
………………………………………………………………………………………........……” 

F) La Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local (LRBRL), estableix, en el 
seu article 22.2, apartat i), que correspon al Ple l'aprovació de la plantilla de personal i de la relació de llocs 
de treball, així com la fixació de la quantia de les retribucions complementàries fixes i periòdiques de, els 
funcionaris. La referida LRBRL, en el seu article 90, assenyala que correspon a cada Corporació Local 
aprovar anualment, a través del Pressupost, la Plantilla, que haurà de comprendre tots els llocs de treball 
reservats a funcionaris, personal laboral i eventual. Igualment, estableix que les plantilles hauran de respon-
dre als principis de racionalitat, economia i eficiència i establir-se d'acord amb l'ordenació general de l'eco-
nomia, sense que les despeses de personal puguen depassar els límits que es fixen amb caràcter general. 

Així mateix, l'article 50.6 del RD 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s'aprova el Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, assenyala que correspon al Ple la fixa-
ció de la quantia global de les retribucions complementàries, dins dels límits màxims i mínims i altres pres-
cripcions establides en les normes estatals de desenvolupament de l'article 93 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril. 
 

G) La Llei 6/2018, de 3 de juliol, de Pressupostos Generals de l'Estat per a l'any 2018 (actualment 
prorrogada en tant no s'aprove la corresponent a 2020), estableix, en el seu article 18, apartats sis i set, el 
següent: 

“Sis. A l'efecte del que es disposa en l'apartat anterior, les retribucions a percebre pels funcionaris 
públics que fins a la Llei de Pressupostos Generals de l'Estat per a l'any 2007 han vingut referenciades als 
grups de titulació previstos en l'article 25 de la Llei 30/1984, de 2 d'agost, estan referenciades als grups i 
subgrups de classificació professional establits en l'article 76 i disposició transitòria tercera del EBEP, sense 
experimentar altres variacions que les derivades d'aquesta Llei. Les equivalències entre tots dos sistemes 
de classificació són les següents: 

Grup A Llei 30/1984: Subgrup A1 EBEP. 
Grup B Llei 30/1984: Subgrup A2 EBEP. 
Grup C Llei 30/1984: Subgrup C1 EBEP. 
Grup D Llei 30/1984: Subgrup C2 EBEP. 
Grup E Llei 30/1984: Agrupacions professionals EBEP. 
Set. El que es disposa en els apartats anteriors ha d'entendre's sense perjudici de les adequacions 

retributives que, amb caràcter singular i excepcional, resulten imprescindibles pel contingut dels llocs de 
treball, per la variació del nombre d'efectius assignats a cada programa o pel grau de consecució dels objec-
tius fixats a aquest.” 

 
H) No obstant això l'assenyalat en els antecedents, el fet de no existir una Relació de Llocs de tre-

ball a l'Ajuntament de Canals no ha sigut impediment perquè cadascun dels llocs de treball existents haja 
tingut assignat un complement específic o de destí concret. Tot i que es desconeix quins criteris es van tin-
dre en compte a l'hora d'efectuar la valoració dels llocs de treball per a fixar les quanties corresponents als 
complements, sí que sembla que es va seguir un criteri o patró comú, amb algunes excepcions, basat en la 
pertinença als diferents grups de classificació. Pel que fa als nivells de complement de destí, examinada la 
Plantilla Municipal aprovada conjuntament amb el Pressupost Municipal per a l'exercici de 2019, com en 
exercicis anteriors, s'observa que també sembla haver-se seguit un patró comú, igualment amb excepcions, 
basat en la pertinença als diferents grups de classificació. Així, els llocs de treball d’Administratius 



d’Administració General de la Corporació tenen assignat el mateix nivell de complement de destí, el 18; a 
excepció del lloc núm. 72 d’Administratiu d’Administració General adscrit al servei de Tresoreria, que té as-
signat un nivell 22, en atenció a les funcions que tenia encomanades i que hui dia recauen en el lloc de Tre-
sorer reservat a funcionaris pertanyents a l’escala de funcionaris d’administració local amb habilitació de 
caràcter nacional.  

 
I) En conseqüència, sobre la base dels antecedents i fonaments exposats, es considera procedent 

l'equiparació del complement de destí, corresponent al lloc d’Administratiu d’Administració General adscrit al 
servei municipal de Tresoreria de Fons (servei G), a l’existent per a la resta de llocs de funcionaris pertan-
yent a l’escala d’Administració General, subescala Administrativa, d'igual subgrup de classificació. Establint 
un complement de destí nivell 18 que, tot i que es desconeix quins criteris es van tindre en compte per a la 
seua fixació, està dins del marge legalment establit per al referit subgrup de classificació, l'únic punt del qual 
en comú sembla ser el de pertànyer al grup C, subgrup C1. 
 

Per tot això, el ple de la Corporació ACORDA: 
 

PRIMER. Aprovar inicialment la modificació de la Plantilla de Personal en el sentit següent: 
 

On diu: 
 

DENOMINACIÓ GRUP Nº PLA-
CES 

NIVELL 

II) ESCALA D'ADMINISTRACIÓ GENERAL 

b) Subescala Administrativa 

Administratiu adm. General C1 1 22 

Administratiu adm. General C1 11  18 

 
Ha de dir: 

 

DENOMINACIÓ GRUP Nº PLA-
CES 

NIVELL 

II) ESCALA D'ADMINISTRACIÓ GENERAL 

b) Subescala Administrativa 

Administratiu adm. General C1 12 18 

 
SEGON. Publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la Província, per termini de quinze dies 

hàbils, a fi de que els interessats puguen examinar-ho i presentar les reclamacions que consideren oportu-
nes, davant l'Ajuntament Ple. Així mateix es publicarà en el Tauler d'edictes Municipal. 
 

TERCER. L'acord es considerarà definitivament aprovat si durant el citat període no es presenten 
reclamacions, a l'efecte de les quals l'Alcaldia elevarà l'acord a definitiu i ordenarà la seua publicació, amb el 
text íntegre de la modificació, en el Butlletí Oficial de la Província i en el Tauler d'edictes Municipal. En cas 
que es presenten reclamacions s'elevarà al Ple de la Corporació, en el termini d'un mes, proposta d'estima-
ció o desestimació de les mateixes i d'aprovació definitiva, que es publicarà de la mateixa manera. Reme-
tent-se còpia a l'Administració de l'Estat i de la Comunitat Autònoma.” 

 
 
 
  5. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE SOCIETAT, 
CULTURA, D’URBANISME I MEDIAMBIENT. 
 
 5.1. PROPOSTA DE LA REGIDORA DE MEDIAMBIENT EN RELACIÓ AMB LA NO PRÒRROGA 
DEL CONVENI DE COL•LABORACIÓ ENTRE ECOGESTIÓN SELECTIVA S.L. (ECOGES) I 
L'AJUNTAMENT DE CANALS PER A LA RECOLLIDA D'OLIS I GREIXOS VEGETALS USATS, EN 
L'ÀMBIT DOMÈSTIC I HOSTALER AMB L'OBJECTIU DE LA SEUA VALORACIÓ I POSTERIOR 
REUTILITZACIÓ. (EXP. 2020/OFI_01/003858). 
  



 Es dóna compte de la Proposta d’acord de la regidoria delegada que va ser dictaminada 
favorablement per la Comissió Municipal Informativa de Societat, Cultura, d’Urbanisme i Mediambient, en 
sessió celebrada el dia 16 de novembre de 2020 (Minuta 6/2020), i que se sotmet a votació en el present 
punt. 

. . . 
 
 Obert el torn d’intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen. 

 
 La Sra. Alcaldessa manifestant que Clara, vols dir alguna qüestió? 
 
La Sra. Chorques Sanz (del Grup Municipal Compromís per Canals) manifestant que bona nit a 

totes i tots, m’escolteu be? Únicament comentar-vos que no se prorroga el conveni amb aquesta entitat, 
però per contra procedirem al conveni, si tots estem d’acord, amb el Consorci de Residus amb EMCORP, 
per tal que des del consorci es duga a terme eixa gestió, per tal que des del consorci es duga a terme eixa 
gestió que es faça la recollida i la posterior valorització de l’oli de cuina usat amb la conseqüència de que 
s’augmentarà el servei que tinguem, passarem de 9 punts a 11 punts de recollida i no tenim un COR ni per 
a veïns i veïnes ni per a l’entitat, per a l’Ajuntament, clar. Si teniu alguna pregunta, pues...  

 
 La Sra. Alcaldessa manifestant que val, aleshores passem a la votació. 

. . . 
 
 No produint-se altres intervencions, la Presidenta sotmet a votació sense mes tràmits la proposta, 
donant el següent resultat: Vots a favor: 17, corresponents als Srs./Sres. Dª Mª Jose Castells Villalta, D. 
Miguel Ángel Alventosa Paz, Dª Clara Mª Chorques Sanz, Dª Verónica Ferri Fayos i Dª Maria Carmen Brú 
García (del Grup Municipal Compromís per Canals); D. Francisco Lopez Trigueros, D. Antonio Pérez García, 
Dª Andrea Sisternes Martorell, Dª Clementina Lillo Mollá i Dª Josefa Juan Martínez (del Grup Municipal 
Popular); D. Antonio Manuel Orea Pedraza, Dª Inés María Poveda Mira i  D. Adrià Castelló Sanchis (del 
Grup Municipal Socialista); Dª Hilzonde Neus Badia Ferri  i D. Vicente Tornero Soriano (del Grup Municipal 
Canals en Moviment); Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); i D. Javier Pérez Molla 
(regidor no adscrit); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i la Presidenta proclama adoptat el següent ACORD: 
 

 “ANTECEDENTES 
  

I.- Que en fecha 29 de junio de 2012, se formalizó la  firma Convenio de Colaboración entre Eco-
Gestión Selectiva S.L. (Ecoges) el Ayuntamiento de Canals, para la recogida de aceites usados, 
en el ámbito doméstico y hostelero con el objetivo de su valoración y posterior reutilización. 
 
II.- Que la duración del convenio era de 4 años, renovable automáticamente si no se producía de-
nuncia de cualquier de las dos partes con una antelación de 6 meses. 
 
III.- Que consta invitación de Adhesión al Convenio Marco de la Recogida de aceite doméstico 
usado, por parte del Consorcio del Plan Zonal de Residuos 5. 
 
IV.- El Consorcio V5 pretende organizar un sistema de recogida de aceite de cocina usado que 
complementará el actual sistema de recogida de aceite usado de los Ecoparques fijos y móviles, 
mediante la implantación de una red de contenedores instalados en vía pública que permita acer-
car al ciudadano los puntos de recogida de aceite de cocina usado, facilitando la entrega separada 
de este residuo sin tener que desplazarse hasta los Ecoparques fijos o móviles del Consorcio V5; 
que vendrían a sustituir los actuales contenedores existentes en vía pública. De este modo, los 
únicos contenedores para la recogida de aceites de cocina usados que existirían en la vía pública 
de los municipios vinculados a este servicio, serían los del Consorcio V5. 
V.- La sinergia en la recogida en los puntos de los Ecoparques fijos y móviles más la de los puntos 
de instalación de contenedores en vía pública aumentaría la recogida separada de estos aceites 
usados posibilitando la gestión diferenciada de este residuos de cara a su valorización y aprove-
chamiento de los recursos que contiene, destinándolos a la fabricación de biocarburantes para 
poder alcanzar el cumplimiento del objetivo del 10% para biocarburantes para poder cumplir la 
Directiva 2009/28/CE, del Parlamento Europeo y del Consejo,, de 23 de abril de 2009, relativa al 



fomento del uso de energía procedente de fuentes renovables, modificada y la sostenibilidad de 
los biocarburantes. 
 
VI.- El ratio de número de contenedores no superará 1 contenedor por cada 1200 habitantes, por 
lo tanto para Canals con una población según el INE para 2019 de 13587 habitantes, con el nuevo 
convenio le pertenecían 11 contenedores; superior en la cantidad actual que se disponen que son 
9 contenedores. 
 
VII.- Con el nuevo convenio, el Consorcio V5 bien directamente o a través de concesionario asu-
mirá la totalidad de los costes derivados de la implantación de la recogida separada de aceite de 
cocina usado para biocarburante en la vía pública de los municipios en el ámbito territorial del área 
de gestión V5. 
 
Por lo que vista la propuesta del Consorcio V5, se considera más adecuado este servicio que el 
que servía prestando Eco-gestión Selectiva S.L. por los siguientes motivos: Los mejores benefi-
cios medioambientales que supone una gestión más integrada de los residuos, la posibilidad de 
aumentar los puntos de recogida y el acercarnos al cumplimiento de la Directiva comunitaria 
2009/28/CE, del Parlamento Europeo y del Consejo, de 23 de abril de 2009, relativa al fomento del 
uso de energía procedente de fuentes renovables, modificada y la sostenibilidad de los biocarbu-
rantes. 
 
VIII.- Que no procede fiscalización por la Intervención ya que el presente acto no da lugar a reco-
nocimiento a liquidación de derechos y obligaciones o gasto de contenido económico. 
 
IX.- Consta informe favorable de fecha 26 de octubre de 2020, del Técnico Medio de Gestión Am-
biental con el Visto y conforme de la T.A.G. de desarrollo Local y Servicios Públicos. 

 
FUNDAMENTOS JURÍDICOS 

 
A.- La Ley 10/2000 de Residuos de la Comunidad Valenciana, en su título II regula la Planifica-
ción, como competencia de la Generalidad, cuyo objetivo es coordinar la actuación de las diferen-
tes administraciones por una adecuada gestión de residuos. En el ámbito de la Comunidad Valen-
ciana hay dos tipos de planes a) Plan Integral de Residuos (PIR) y b) Los Planes Zonales (PZ). 
Los dos son de obligado cumplimiento por todas las administraciones públicas y particulares, y por 
ellos se distribuyen en el ámbito autonómico unas instalaciones que garantizan los principios de 
autosuficiencia y proximidad. 
 
B.- La Conselleria de Territorio y Vivienda, de la Generalidad Valenciana el 29 de octubre de 2004, 
aprueba el Plan Zonal de Residuos de las Zonas X, XI y XII. Los aceites usados están tipificados 
como residuos de aplicación del Plan Zonal y deberán ser objeto de gestión por los Ecoparques. 
 
C.- El artículo 21, de la Ley 22/2011, de 28 de julio, de residuos y suelos contaminados, impone a 
las Entidades locales, en su ámbito competencial y en los principios de prevención y fomento de la 
reutilización y el reciclado de alta calidad, la obligación de adoptar medidas necesarias para esta-
blecer sistemas prioritarios para fomentar la reutilización, el reciclado y la valorización, y el esta-
blecimiento de lugares de almacenamiento para los residuos susceptibles de reutilización; también 
en su artículo 22, fija como objetivo antes del 2020, de que los residuos domésticos y comerciales 
destinados a la preparación para la reutilización y el reciclado para las fracciones papel, metales, 
vidrio, plástico, biorresiduos y otras fracciones reciclables llegue a un mínimo del 50% en peso. 
 
D.- Por la Resolución de 16 de noviembre de 2015, de la Dirección General de Calidad y Evalua-
ción Ambiental y Medio Natural, que publica el acuerdo del Consejo de Ministros de 6 de noviem-
bre de 2015, donde se aprueba el Plan Estatal Marco de Gestión de Residuos 2016-2022, pone 
como objetivo de preparación para la reutilización y el reciclado de los residuos  domésticos y co-
merciales (aceites de cocina) del 50% antes del 2020 con la necesidad de realizar separación en 
origen. 
 



E.- Que el artículo 22.2. de la Ley 7/85 de 2 de abril Reguladora de las Bases del Régimen Local, 
atribuye la competencia al Pleno la aprobación del citado acuerdo. 
 
En virtud de lo expuesto, el Ayuntamiento Pleno acuerda: 
 
Primero: Notificar la denuncia del convenio a la empresa Eco-Gestión Selectiva S.L. (ECOGES). 
 
Segundo: Aprobar el modelo de adhesión a las condiciones del convenio marco de recogida de 
aceite doméstico usado con el Consorcio de Plan Zonal de Residuos V5, cuyo tenor es el siguien-
te: 
 
< CONVENIO REGULADOR DE LA IMPLANTACIÓN Y EXPLOTACIÓN DE UN SISTEMA DE RECOGIDA 
DE ACEITE DE COCINA USADO A TRAVÉS DE CONTENEDORES SITUADOS EN LA VÍA PÚBLICA. 
 
En Xàtiva, a …… de ……………… de 20... 
 
REUNIDOS 
 
D. Roger Cerdà Boluda, Presidente del Consorcio de Residuos V5, facultado para la firma del presente 
Convenio en virtud de acuerdo de la Asamblea adoptado en sesión de día……………………………………, 
asistido del Secretario, D. Eduardo Balaguer Pallás como fedatario y asesor legal preceptivo. 
D./Dña. ……………………………………………..alcalde/sa del Ayuntamiento de 
…………………………………, facultado/a para la suscripción del presente Convenio del acuer-
do……………………………………….., asistido del/a Secretario/a D./Dña. 
…………………………………………….., como fedatario/a y asesor/a legal preceptivo/a. 
 
EXPONEN 
 
PRIMERO.- La Ley 10/2000 de Residuos de la Comunidad Valenciana (en adelante, LRCV), en su título II 
regula la Planificación, como competencia de la Generalitat, cuyo objetivo es coordinar la actuación de las 
diferentes administraciones en aras a una adecuada gestión de residuos. En el ámbito autonómico se con-
templan dos tipos de planes:  
a) Plan Integral de Residuos (PIR); y b) Planes zonales (PZ). 
Ambos son de obligado cumplimiento para todas las administraciones públicas y particulares y mediante 
ellos se distribuyen en el territorio de la Comunidad Valenciana el conjunto de instalaciones necesarias para 
garantizar el respeto de los principios de autosuficiencia y proximidad. 
En este sentido, el artículo 40 de la LRCV dispone que: 
“1. El Plan Integral de Residuos y los planes zonales son de obligado cumplimiento tanto para las entidades 
públicas como para las entidades privadas. 
2. La autorización de las instalaciones de gestión de residuos se adecuará a lo establecido en el plan inte-
gral y en los planes zonales. 
3. Será obligado respetar el carácter supramunicipal de las instalaciones de gestión de residuos urbanos o 
municipales calificadas como tales en el Plan Integral de Residuos y en los planes zonales, así como el 
ámbito de actuación previsto para las mismas en dichos instrumentos de planificación.” 
Por otra parte, los Planes Zonales –constituidos como instrumento de desarrollo y mejora del Plan Integral 
de Residuos- son documentos detallados que adaptarán las previsiones de éste a cada zona que delimiten, 
pudiendo incluso llegar a modificar, cuando sea conveniente, los aspectos y previsiones del Plan Integral 
que no tengan carácter básico, vinculante o normativo. 
En el citado marco legislativo autonómico, que arranca a su vez del marco legislativo estatal y autonómico, 
por la entonces Consellería de Territorio y Vivienda de la Generalitat Valenciana en fecha 29 de octubre de 
2004, se aprobó el Plan Zonal de residuos de las zonas X, XI y XII, mediante Orden del Conseller de fecha 
29 de octubre de 2004 (en adelante, Plan Zonal). 
En lo que se refiere a la tipología de los residuos a los que es de aplicación el contenido del Plan Zonal, y 
que deberán ser objeto de los ecoparques, los mismos vienen recogidos y definidos con carácter detallado y 
exhaustivo en el apartado b) del artículo 1.3, siendo todos ellos residuos de cuya gestión es titular esta Ad-
ministración. 
Por su parte, la Red de Ecoparques, así como los criterios seguidos para estimar el número necesario de 
los mismos queda definida en al artículo 1.5 y 2.3.3 del referido Plan Zonal. 
A su vez, el artículo 3 de los Estatutos del Consorcio, aprobados por la Asamblea del Consorcio en fecha 22 
de marzo de 2006 establece como uno de los fines del Consorcio “la realización de una gestión sostenible 
de los residuos fundamentada en la reducción y minimización de residuos, la priorización de la recogida 
selectiva y al valorización, inspirada en criterios de proximidad, optimizando la gestión pública, tendiendo al 



consenso social y político y fomentado la información, sensibilización y concienciación social en materia de 
residuos.” 
En el artículo 2.11 del Plan Zonal establece los criterios para el desarrollo de los proyectos de gestión, esta-
bleciendo que se incluirán en ellos la red de ecoparques, así como la gestión de residuos recogidos en es-
tas instalaciones. Así, acontece en el Proyecto de Gestión de Residuos de este Consorcio V5 aprobado 
definitivamente por la Asamblea General en sesión de 29 de diciembre de 2009. 
En cuanto a la norma técnica reguladora de la implantación y funcionamiento de los ecoparques, resulta de 
aplicación el documento de ordenación normativo y vinculante que figura como anexo 1.1 del Decreto 
55/2019, de 5 de abril, del Consell, por el que se aprueba la revisión del Plan Integral de Residuos del Co-
munitat Valenciana (en adelante, PIRCVA). Por otra parte, en relación con la ordenanza reguladora del uso 
y funcionamiento de los ecoparques, la versión vigente fue publicada en el BOP nº156 de fecha 14 de agos-
to de 2019. 
Por último, el artículo 21 de la Ley 22/2011, de 28 de julio, de residuos y suelos contaminados (en adelante, 
LRSC), impone a las autoridades ambientales y a las Entidades locales, en su respectivo ámbito competen-
cial y en atención a los principios de prevención y fomento de la reutilización y del reciclado de alta calidad, 
la obligación de adoptar medidas necesarias para que se establezcan sistemas prioritarios para fomentar la 
reutilización, el reciclado y la valorización, y el establecimiento de lugares de almacenamiento para los resi-
duos susceptibles de reutilización. Por otra parte, en su artículo 22, se fija el objetivo para antes de 2020, de 
que la cantidad de residuos domésticos y comerciales destinados a la preparación para la reutilización y el 
reciclado para las fracciones papel, metales, vidrio, plástico, biorresiduos y otras fracciones reciclables al-
cance, en conjunto, como mínimo un 50% en peso. 
El Consorcio ostenta la competencia en materia de valorización y eliminación de residuos domésticos en su 
ámbito territorial de gestión conforme a los prevenido en la LRCV y el Plan Zonal, alcance éste que ha sido 
confirmado por el Tribunal Superior de Justicia de la Comunidad Valenciana en múltiples sentencias. 
En consecuencia, con lo anteriormente expuesto, resulta incuestionable que el Consorcio de Residuos V5 
ostenta la legítima capacidad y competencia para la gestión y explotación de los ecoparques incluidos en su 
proyecto de gestión. 
SEGUNDO.- La Asamblea del Consorcio de Residuos V5 aprobó en fecha 21 de diciembre de 2009 la adju-
dicación del contrato de gestión de obra pública para las previsiones del Plan Zonal. Dicho contrato incluye 
la construcción, reforma y explotación de los Ecoparques previstos en el Plan Zonal y los que en virtud de 
los Pliegos rectores y oferta acabaron, finalmente, integrando el contrato, a la empresa Valoración y Trata-
miento de Residuos Urbanos, S.A. (en adelante, VYTRUSA). 
Las previsiones del Proyecto del Gestión y del contrato de gestión de obra pública, en lo que la Red consor-
ciada de Ecoparques se refiere, fueron modificadas mediante la “Modificación del proyecto de gestión de 
residuos urbanos del Plan Zonal V5 de la Comunitat Valenciana”, aprobada definitivamente por la Comis-
sión de Gobierno de 9 de agosto de 2017,por delegación de la Asamblea General de 24 de mayo de 2017, 
con el condicionante cumplido y aprobado por la Comisión de Gobierno de 20 de diciembre de 2017, con-
forme a las previsiones de esta modificación, la Red consorciada de Ecoparques quedó conformada por un 
total de 25 ecoparques fijos y 11 ecoparques móviles. 
TERCERO.- La Resolución de 16 de noviembre de 2015, de la Dirección General de Calidad y Evaluación 
Ambiental y Medio Natural, por la que se publica el Acuerdo del Consejo de Ministros de 6 de noviembre de 
2015, por el que se aprueba el Plan Estatal Marco de Gestión de Residuos 2016-2022 (en adelante, 
PEMAR), fija un objetivo de preparación para la reutilización y el reciclado de los residuos domésticos y 
comerciales (que incluyen los aceites de cocina) del 50% antes del 2020. Además, para la consecución de 
este objetivo y para reducir el impacto sobre el medio ambiente de la gestión inadecuada de ciertos residuos 
generados en el ámbito doméstico, en lo que a los aceites de cocina se refiere, el PEMAR señala la necesi-
dad de realizar una separación en origen. 
CUARTO.- El PIRCVA, en su artículo 22 fija objetivos de reciclado para diversas tipologías de residuos, 
estableciéndose los siguientes para los residuos domésticos: 
“31 diciembre 2019: 50% reciclados respecto de la totalidad de residuos producidos. 
“31 diciembre 2020: 65% reciclados respecto de la totalidad de residuos producidos. 
“31 diciembre 2021: 66% reciclados respecto de la totalidad de residuos producidos. 
“31 diciembre 2022: 67% reciclados respecto de la totalidad de residuos producidos.” 
QUINTO.- En la actualidad, el Proyecto de Gestión del Consorcio V5, en lo que a recogida de aceites de 
cocina respecta, contempla la misma únicamente a través de la red de ecoparques tanto fijos como móviles 
con que cuenta (25 ecoparques fijos y 11 ecoparques móviles). 
Por lo que respecta al sistema de recogida de aceite de cocina usado previsto en estos ecoparques, hemos 
de diferenciar entre los ecoparques fijos y móviles. Por lo que respecta a los ecoparques fijos, el aceite de 
cocina se recoge a granel en GRG (gran recipiente de mercancías a granel) de 1.200 litros. En los ecopar-
ques móviles también se recoge a granel, si bien en este caso en bidones de 25 litros. 
Este sistema de recogida, tanto en ecoparques fijos como móviles, no ha servido para que los ciudadanos 
aporten grandes cantidades de aceite de cocina usado, contándose en la actualidad con cantidades recogi-



das ínfimas comparadas con lo que sería esperable considerando la población atendida con estas instala-
ciones. 
Por otra parte, y de forma paralela a la red de ecoparques fijos y móviles del Consorcio V5, algunos de los 
municipios incluidos en el ámbito territorial del área de gestión V5 cuentan con contenedores para recogida 
de aceite de cocina usado en la vía pública, si bien su presencia es minoritaria y su forma de gestión no 
resulta óptima. 
SEXTO.- A la vista de la situación actual descrita para el ámbito territorial del área de gestión V5, en lo que 
a la recogida de aceite de cocina usado respecta, el Consorcio V5 pretende dar un paso decidido hacia un 
sistema de recogida, que venga a complementar el actual sistema de recogida de aceites de cocina usados 
en la red ecoparques fijos y móviles existente, mediante la implantación de una red de contenedores a insta-
lar en la vía pública de los municipios mayores de 500 habitantes, que permita acercar al ciudadano los 
puntos de recogida de aceite de cocina usado, facilitándose la entrega separada de este residuo sin tener 
que desplazarse hasta alguno de los ecoparques fijos o móviles del Consorcio V5. Esta nueva red de con-
tenedores, complementaria de la red de ecoparques, vendrá a sustituir los actuales contenedores existentes 
en la vía pública en aquellos municipios que cuenten con los mismos. De este modo, los únicos contenedo-
res para recogida de aceites de cocina usados que existirán en la vía pública de los municipios vinculados a 
este servicio, serán los del Consorcio V5. 
Este planteamiento, se sustenta en la especial problemática que reviste una inadecuada gestión de los acei-
tes de cocina usados procedentes del consumo doméstico, bien sea mediante su vertido a la red de alcanta-
rillado a través de los desagües de las cocinas o inodoros, bien sea con su mezcla con el resto de residuos 
sólidos domiciliarios. Particularmente, en el primer caso se dan problemáticas de: obstrucción de tuberías 
de la red de saneamiento; contaminación de aguas residuales; dificultades y encarecimiento de los proce-
sos de depuración de las aguas residuales urbanas; así como dificultades para la reutilización del agua re-
sidual depurada. 
La recogida separada de estos aceites usados posibilita la gestión diferenciada de este residuo de cara a su 
valorización y aprovechamiento de los recursos que contiene, destinándolos a la fabricación de biocarburan-
tes, coadyuvando con ello al cumplimiento de objetivos de reciclado establecidos a nivel normativo. 
A este respecto, conviene poner de manifiesto que el aceite de cocina usado tiene la consideración de Sub-
producto Animal No Destinado Al Consumo Humano, conforme al Reglamento (CE) nº 1069/2009 y al Re-
glamento (UE) Nº 142/2011. La Directiva 2009/28/CE, del Parlamento Europeo y del Consejo, de 23 de abril 
de 2009, relativa al fomento del uso de energía procedente de fuentes renovables, modificada por la Directi-
va (UE) 2015/1513, del Parlamento Europeo y del Consejo, de 9 de septiembre de 2015, fomenta el uso y la 
sostenibilidad de los biocarburantes y establece como objetivo específico alcanzar en el año 2020 el 10% de 
contribución de las energías renovables en el sector del transporte. Para la consecución de este objetivo se 
fomenta la producción y uso, entre otros, del biodiesel a partir de aceites de cocina usados, estableciendo 
que, como mínimo, el 3% del objetivo se consiga con biocarburantes basados en cultivos no alimentarios y 
biocarburantes procedentes de residuos, los cuales contribuyen con el doble de su contenido en energía al 
objetivo del 10% de energías renovables en el sector del transporte. Además, los aceites de cocina usados 
pueden contribuir al logro de los objetivos de la Unión Europea para 2030 de reducción de las emisiones 
totales de gases de efecto invernadero (reducción de un 40% respecto a los niveles de 1990). 
A los beneficios obtenidos desde el punto de vista de la política de lucha contra el cambio climático y de 
gestión de residuos, se suman los asociados a la generación de empleo como consecuencia de la implanta-
ción de la recogida separada de aceite de cocina usado. 
SÉPTIMO.- Con objeto de obtener recursos económicos para la implantación del sistema de recogida de 
aceite usado a través de contenedores situados en la vía pública, el Consorcio V5 se postuló a la convoca-
toria de ayudas en materia residuos para el año 2018, llevada a cabo por parte del Ministerio de agricultura 
y pesca, alimentación y medio ambiente (MAPAMA), que incluía, entre otras, una línea de actuación relativa 
a la recogida separada de aceite de cocina usado para la producción de biocarburante. A tal efecto, se pre-
sentó el “Proyecto para la implantación de la recogida separada de aceite de cocina usado para biocarbu-
rante en la vía pública de los municipios en el ámbito del área de gestión V5 (Valencia)”, cuyo presupuesto 
ascendía a la cantidad de 148.139,57 € IVA incluido, contemplándose en el mismo, el suministro de: embu-
dos para facilitar la recogida de aceite de cocina usado en los domicilios particulares, cubrecontenedores y 
contenedores para la recogida del aceite en la vía pública, y un furgón para realizar la recogida de los con-
tenedores; así como la realización de una campaña de comunicación e información a la población. 
Finalmente, el MAPAMA resolvió la concesión de una ayuda al Consorcio V5, por importe de 68.284,00 €, 
para la recogida separada de aceite de cocina usado para la producción de biocarburante. El resto de fon-
dos necesarios para el desarrollo del Proyecto serán financiados con cargo a recursos propios del Consor-
cio V5. 
A día de hoy, el Consorcio V5 dispone de un total de 21.076 embudos, 200 cubrecontenedores, 310 conte-
nedores de 240 litros, y un furgón, todos ellos vinculados a la implantación del Proyecto en cuestión. 
Por otra parte, para la explotación del servicio de recogida separada y gestión de aceite de cocina usado, se 
va a proceder a la licitación de un contrato de concesión de servicios para un período de 4 años, en virtud 
del cual el concesionario deberá llevar a cabo las actuaciones siguientes: 



-Instalación de los contenedores y cubrecontenedores, suministrados por el Consorcio V5, en las ubicacio-
nes establecidas en la vía pública. 
-La recogida, transporte y valorización, mediante la fabricación de biocombustibles, del aceite de cocina 
usado, depositado por la ciudadanía en los contenedores instalados. 
-La limpieza, conservación y mantenimiento integral de los contenedores y cubrecontenedores. 
Para ello el Consorcio V5 pondrá a su disposición los 200 cubrecontenedores, 310 contenedores de 240 
litros, y el furgón. 
Teniendo en cuenta que el aceite de cocina usado es un residuo económicamente rentable, el concesiona-
rio deberá abonar un canon fijo por tonelada de aceite recogido. 
OCTAVO.- Con objeto de regular las relaciones entre el Consorcio V5 y cada uno de los municipios en que 
se prevé la implantación del sistema de recogida de aceite de cocina usado en contenedores, se estima 
como forma más adecuada la suscripción de un convenio interadministrativo de colaboración. 
En virtud de lo expuesto y con la representación que ostentan, las partes firmantes de este Convenio acuer-
dan que el Consorcio V5, a través del concesionario del servicio de recogida separada y gestión de aceite 
de cocina usado, garantice la instalación de los cubrecontenedores y contenedores que se especifican en el 
documento anexo al presente convenio, así como la posterior recogida y gestión del aceite de cocina usado 
depositado en los mismos, todo ello de acuerdo con las siguientes 
 
CLÁUSULAS 
PRIMERA.- OBJETO. 
El objeto del presente Convenio es garantizar la prestación del servicio de recogida separada y gestión de 
aceite de cocina usado depositado en los contenedores del término municipal de ……………………………, 
el cual será efectuado a través del concesionario a designar por parte del Consorcio V5. 
SEGUNDA.- OBLIGACIONES DEL CONSORCIO. 
El Consorcio V5 se compromete, bien directamente o a través del concesionario del servicio de recogida 
separada y gestión de aceite de cocina usado, a: 
1.- Asumir la totalidad de los costes asociados al despliegue del “Proyecto para la implantación de la recogi-
da separada de aceite de cocina usado para biocarburante en la vía pública de los municipios en el ámbito 
del área de gestión V5 (Valencia)”. 
2.- Proceder a la licitación, adjudicación, control y dirección del contrato de concesión del servicio de recogi-
da separada y gestión de aceite de cocina usado en el ámbito territorial del área de gestión de residuos V5. 
4.- Instalar los contenedores y cubrecontenedores que se especifican en el documento anexo del presente 
convenio. 
5.- Llevar a cabo la recogida, transporte y valorización, mediante la fabricación de biocombustibles, del acei-
te de cocina usado, depositado por la ciudadanía en los contenedores instalados. 
6.- Llevar a cabo la limpieza, conservación y mantenimiento integral de los contenedores y cubrecontenedo-
res instalados, así como de su entorno. 
7.- No producir daños ni suciedad en el pavimento, mobiliario urbano o en otros elementos públicos y priva-
dos. En cualquier caso, si esto ocurriera, su reparación o limpieza deberá ser llevada a cabo a la mayor 
brevedad posible. 
8.- Incrementar el número de cubrecontenedores y contenedores inicialmente previstos, en los casos en que 
la velocidad de llenado de los contenedores del municipio, obligue a frecuencias de recogida de los mismos 
de menos de 2 semanas para evitar desbordamientos de forma continuada. También se podrá incrementar 
el número de cubrecontenedores y contenedores: por mutuo acuerdo entre el Ayuntamiento y el Consorcio 
V5, en localizaciones que estén fuera de un radio de 300 m de cualquier contenedor instalado; o a solicitud 
del concesionario, siempre que el Consorcio V5 y el Ayuntamiento muestren su conformidad. En cualquier 
caso, el incremento del número de unidades de cubrecontenedor-contenedor resultante no podrá tener co-
mo consecuencia la superación en el municipio de la ratio de 1 contenedor por cada 1.200 habitantes em-
padronados o fracción, salvo que el concesionario lo acepte expresamente. 
9.- Publicar en el BOP de Valencia el texto del presente convenio, en cumplimiento de las disposiciones 
vigentes. 
TERCERA.- OBLIGACIONES DEL AYUNTAMIENTO. 
El Ayuntamiento se compromete a: 
1.- Poner a disposición del consorcio los bienes de dominio público necesarios para la prestación del servi-
cio, sierviendo el convenio interadministrativo de colaboración de título habilitante para la ocupación del 
demanio público que resulte necesario, conforme al plano de emplazamiento de contenedores que se adjun-
tará como anexo al acta de inicio de la prestación. 
2.- Garantizar que la prestación del servicio se lleve a cabo en régimen de exclusividad por parte del Con-
sorcio V5. 
CUARTA.- TITULARIDAD DE LA EXPLOTACIÓN. 
La titularidad de la explotación del servicio corresponderá, durante la vigencia del convenio, al Consorcio 
V5. Finalizado este plazo, el Consorcio V5 deberá proceder a la retirada de los contenedores y cubreconte-



nederos instalados en la vía pública, restableciendo el dominio público afectado a las condiciones en que se 
encontraba con anterioridad a la instalación de los mismos. 
QUINTA.- VIGENCIA DEL CONVENIO. 
El presente convenio tendrá una duración de 4 años, que comenzará a contar desde la firma del acta de 
inicio de la prestación, a la que se acompañará el anexo a que hace referencia la cláusula tercera, apartado 
primero. 
En cualquier momento antes de la finalización del convenio, los firmantes del convenio podrán acordar uná-
nimemente su prórroga por un período de 4 años adicionales o su extinción. 
SEXTA.- ACCIONES DE SEGUIMIENTO DEL SERVICIO. 
Con periodicidad anual, el Consorcio V5 elaborará una memoria del servicio desarrollado en todo el ámbito 
del área de gestión V5, que tendrá al menos el contenido siguiente: resumen de todos los datos mensuales, 
y en particular de las cantidades de aceite recogido, total y por contenedor; listado actualizado de los conte-
nedores con indicación de las posibles altas y bajas que se hayan dado durante el año; y toda la informa-
ción relativa al ciclo de gestión del aceite y otros materiales recogidos (envases), con indicación de las em-
presas gestoras de cada una de los residuos, y copia de los documentos de aceptación y entrega de los 
residuos. La referida memoria se pondrá a disposición de todos los Ayuntamientos que hayan suscrito el 
presente convenio. 
SÉPTIMA.- RÉGIMEN DE MODIFICACIÓN DEL CONVENIO. 
El convenio quedará automáticamente modificado por las innovaciones normativas que le afecten. También 
podrá ser modificado bilateralmente por mutuo acuerdo entre las partes. 
OCTAVA.- CAUSAS DE RESOLUCIÓN DEL CONVENIO. 
Son causas de resolución: 
1.- El transcurso del plazo de vigencia del convenio. 
2.- El acuerdo mutuo de las partes. 
3.- El incumplimiento de las obligaciones y compromisos asumidos por parte de alguno de los firmantes. En 
este caso, cualquiera de las partes podrá notificar a la parte incumplidora un requerimiento para que cumpla 
en un plazo de un mes con las obligaciones o compromisos que se consideran incumplidos. Si transcurrido 
el plazo indicado en el requerimiento persistiera el incumplimiento, la parte que la dirigió notificará a la otra 
parte la concurrencia de la causa de resolución y se entenderá resuelto el convenio. La resolución del con-
venio por esta causa conllevará la indemnización de los perjuicios causadas conforme a la regla sobre exi-
gencia de la responsabilidad patrimonial. 
4.- Por decisión judicial declaratoria de la nulidad del convenio. 
5.- Por cualquier otra causa distinta de las anteriores prevista en las leyes. 
NOVENA.- MECANISMOS DE CONTROL, SEGUIMIENTO Y VIGILANCIA. 
Se constituirá una comisión de seguimiento formada por los siguientes representantes de cada una de las 
partes: 
-El Presidente, o persona en quien delegue, del Consorcio de residuos V5. 
-El alcalde del Ayuntamiento o persona en quien delegue. 
-Un representante del concesionario del servicio de recogida separada y gestión de aceite de cocina usado. 
-El responsable del contrato, asistido en su caso por un técnico del Consorcio V5. 
-Un técnico del Ayuntamiento. 
La comisión de seguimiento se reunirá a petición de cualquiera de las partes para tratar asuntos relaciona-
dos con el desarrollo de las actividades objeto del convenio. 
La comisión de seguimiento podrá integrarse en una única comisión para el seguimiento de todos los con-
venios celebrados entre Ayuntamientos y Consorcio que tengan el mismo objeto. 
DÉCIMA.- CUESTIONES LITIGIOSAS. 
Las cuestiones litigiosas que pudieran derivarse del presente convenio, dad su naturaleza jurídico-
administrativa, serán sometidas al orden jurisdiccional contencioso-administrativo en los tribunales de Va-
lencia, sin perjuicio de resolverse en el orden jurisdiccional civil aquellas cuestiones que por razón de la 
singularidad del sujeto correspondan, en cuyo caso se estará a los juzgados de Xàtiva. 
Y en prueba de conformidad con lo estipulado firman el presente Convenio por duplicado ejemplar en el 
lugar y fecha indicados. 
El presidente del Consorcio El/La Alcalde/sa del Ayuntamiento de 
…………..……..……. 
D. XXXXXXXXXXX D./Dña……………………………………… 
El secretario del Consorcio El/La secretario/a del Ayuntamiento de 
………………….. 
D. XXXXXXXXXXX D./Dña………………………………………… > 

 
Tercero: Facultar a la Alcaldesa-Presidenta para firmar la adhesión del citado convenio y/o cual-
quier trámite asociado al mismo. 
 



Cuarto: Notificar este acuerdo al Consorcio de Plan Zonal de Residuos V5. 
 
Quinto: Comunicar este acuerdo a la Intervención Municipal, al Servicio de Desarrollo Local y Ser-
vicios Públicos y al Servicio de Patrimonio.” 
 
 6. APROVACIÓ COMPTE GENERAL EXERCICI 2019. (EXP. 2020/OFI_01/001631) 
 
 Es dóna compte de la Proposta d’acord  de l’Alcaldia que se sotmet a votació en el present punt. 
 

Obert el torn d’intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen. 

 
 La Sra. Alcaldessa manifestant que es va sotmetre a la passada Comissió d’Hisenda, es va 
exposar, no han hagut al·legacions, per tant, ara s’eleva directament al plenari. Val? 

. . . 
 
 No produint-se altres intervencions, la Presidenta sotmet a votació sense mes tràmits la proposta, 
donant el següent resultat: Vots a favor: 17, corresponents als Srs./Sres. Dª Mª Jose Castells Villalta, D. 
Miguel Ángel Alventosa Paz, Dª Clara Mª Chorques Sanz, Dª Verónica Ferri Fayos i Dª Maria Carmen Brú 
García (del Grup Municipal Compromís per Canals); D. Francisco Lopez Trigueros, D. Antonio Pérez García, 
Dª Andrea Sisternes Martorell, Dª Clementina Lillo Mollá i Dª Josefa Juan Martínez (del Grup Municipal 
Popular); D. Antonio Manuel Orea Pedraza, Dª Inés María Poveda Mira i  D. Adrià Castelló Sanchis (del 
Grup Municipal Socialista); Dª Hilzonde Neus Badia Ferri  i D. Vicente Tornero Soriano (del Grup Municipal 
Canals en Moviment); Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); i D. Javier Pérez Molla 
(regidor no adscrit); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i la Presidenta proclama adoptat el següent ACORD: 
 

 “ANTECEDENTS 
 

 I.-  Resolució de l’Alcaldía nº 341 de 31 de març de 2020, d’aprovació de la liquidació 
del pressupost de l’exercici 2019. 
 
 II.- Per part de la Intervenció local va ser format el Compte de l'exercici 2019, del propi 
Ajuntament amb data 15 de maig de 2020. 
 
 III.-  Certificat dels acords adoptats per la Junta General Ordinària de la mercantil Ri-
soncha SLU, de data 16 de juny de 2020 d'aprovació dels Comptes anuals de l'exercici social tan-
cat el 31 de desembre de 2019. 
 
 IV.- Informe d'Avaluació del compliment de l'objectiu d'estabilitat Pressupostària, dels 
estats d'ingressos i despeses consolidades, de data 22 de juliol de 2020. 
 
 V.- Informe de la Intervenció General, de data 24 de juliol de 2020. 
  
 VI.- El Compte General de l'Ajuntament de Canals de l'exercici 2019 va ser informat 
favorablement per la Comissió Especial de Comptes en sessió de data 5 d’agost de 2020. 
 
  VII.- L'Edicte de l'Ajuntament de Canals relatiu a l'exposició pública del Compte Gene-
ral de 2020 va ser publicat en el BOP nº 155, de 13 d’agost de 2020. 
 
  VIII.- Consta informe del Registre general i Certificat de la Secretaria, de data 20 de 
novembre de 2020, en els quals es manifesta la inexistència d'al·legacions i reclamacions en rela-
ció al referit expedient durant el termini establit legalment. 
 
  Als quals són aplicable els següents 
 

 FONAMENTS JURÍDICS 
 
  A.- El Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refós de 



la Llei Reguladora de les Hisendes Locals (TRLRHL), arreplega en els seus articles 208 i següents 
la regulació legal del Compte General de les Entitats locals. 
 
  B.- L'article 212 del TRLRHL atribueix al Ple de la Corporació la competència per a 
l'aprovació del Compte General, si bé, amb caràcter previ, haurà de ser informada per la Comissió 
Especial de Comptes. Després de l'exposició al públic del Compte al costat de l'informe de la Co-
missió durant 15 dies, durant els quals i vuit més els interessats podran presentar reclamacions, 
objeccions o observacions, aquests seran examinats per la Comissió i, practicades per aquesta 
quantes comprovacions estime necessàries, emetrà nou informe. Posteriorment, acompanyada 
dels informes de la Comissió Especial i de les reclamacions i objeccions formulades, el Compte 
General se sotmetrà al Ple de la Corporació perquè, si escau, procedisca a aprovar-la i para, 
posteriorment, remetre-la al Tribunal de Comptes degudament aprovada. 
 
  C.- De conformitat amb la Llei de la Generalitat Valenciana 6/1985, d'11 de maig, de 
Sindicatura de Comptes. 
 
  En virtut de quant antecedeix, l'Ajuntament Ple acorda: 
 
  Primer.- Aprovar el Compte General de l'Ajuntament corresponent a l'exercici 2019 en 
els termes i amb la documentació que consta en el expedient. 
 
  Segon.- Rendir el citat compte a la Sindicatura de Comptes d'acord amb el previst en 
l’acord de 14 de desembre de 2015 del Consell de la Sindicatura deComptes (D.O.C.V. nº 7687, 
de 29 de desembre de 2015, en relació amb els articles 212.5 i 223. 2 del Reial decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals i 
d'acord amb el que es disposa en l'ORDRE HAP/1781/2013, de 20 de setembre, per la qual s'a-
prova la Instrucció del model Normal de Comptabilitat Local.” 
 
 
 7. ASSUMPTES D'URGÈNCIA (ARTS. 83 I  91.4 DEL ROF). 
 
 La Presidenta  pregunta si algun Grup per raons d'urgència desitja sotmetre a la consideració del 
Ple algun assumpte no compres en l'orde del dia. 
 
 Pel portaveu del Grup Municipal Socialista es planteja una moció respecte a la revocació de les 
delegacions del Ple en la Alcaldia i Junta de Govern Local: 



 



 
 
  
 

. . . 
 
Obert el torn d’intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen. 

 
 La Sra. Alcaldessa manifestant que si que hi ha un tema a tractar que es la moció que presenta el 

grup socialista i que si que m’agradaria, Toni Orea, me sents? M’escoltes be? Val. 



A veure, donat que per part de secretaria també se te va cridar per a que intentares acotar un poc 
més estes competències, val? Donat també per intentar no respectar eixa paraula que hem tingut sempre a 
l’Ajuntament de intentar aquestes coses tan importants portar-les primer a comissió i després elevar-ho al 
plenari següent, no se...Tens la paraula, Toni, digues. 

 
El Sr. Orea Pedraza (del Grup Municipal Socialista) manifestant que gràcies alcaldessa. A veure tu 

ho has dit, es un tema important i donat que el pròxim plenari serà en el mes de gener l’ordinari, l’ordinari en 
principi serà el mes de gener, nosaltres anem a mantindre la moció, però si que es veritat que tinc que fer 
una esmena de substitució perquè si que em va corregir i tinc que agrair al secretari que em va fer la 
puntualització, perquè la esmena, la moció perdó, en la part dispositiva diu en el punt 1, revocar totes les 
competències delegades; en el punt 2, revocar totes les competències delegades i anem a substituir eixe 
“revocar totes” per “revocar les competències delegades” en el plenari de 15 de juliol de l’any 2019 que es el 
que va delegar tant en la Junta de Govern Local com en l’Alcaldessa les competències del plenari. Pense 
que eixe era un poc el sentit del Sr. Secretari, si no Jose Maria ja que estàs ahí, me corregixes si no es 
aixina i abans de passar a la votació l’esmenaria, per concretar com be ha dit l’alcaldessa, per concretar 
eixes dos revocacions. Jose Maria, era aixina? 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que Toni, veig que has anat amb els deures fets. Com estaves 

donant-me la mà, per això t’he deixat, però si que es veritat, que quan jo també te parlava, jo, i quan parle jo 
es l’equip de govern, de portar-ho a estudi, de portar-ho a estudi es perquè hem vist i hem llegit molt be 
aquesta moció i veig que, per la part del grup socialista i entenc que per la part de totes i tots, l’objectiu es 
de millorar la participació, la transparència i la responsabilitat que com regidors i regidores teniu també, 
perquè formeu part de la corporació municipal. I ja que he vist la bona predisposició que teniu al treballar 
amb nosaltres dia a dia es inclús, perquè no, treballar-ho i les delegacions que han quedat vacants o les 
regidories que han quedat vacants estudiar-les i perquè no, podeu agafar-les, vosaltres e inclús el PP. 

Donada que veig també que hi ha moltes ganes de treballar pel poble. Aleshores, si es així, anem a 
treballar de valent. 

 
 El Sr. Orea Pedraza manifestant que Alcaldessa, cap problema en parlar. Son, però son dos 

qüestions molt diferents. És el meu criteri.  
Per una banda, una cosa es les delegacions de l’alcaldia en funcions concretes, Hisenda, que 

donem la benvinguda a la companya, Urbanisme...eixes son funcions que l’alcaldessa delega i que son 
pròpies de l’alcaldessa. 

Nosaltres el que estem presentant en aquesta moció es simplement les delegacions que el plenari, 
es a dir, nosaltres els 17 regidors vam delegar en la Junta de Govern i vam delegar en l’alcaldessa, tornar-
les al plenari. Son dos qüestions diferents. 

Jo, la primera, Mai, la veritat, t’agraïsc t’agraïsc eixa predisposició i, per supost, el grup socialista no 
es tanca, però son, al nostre entendre, son dos coses diferents.   

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que nosaltres la entenem com una, Toni. La entenem com una, Toni 

Orea i la veritat es que, si tantes ganes que crec que tenim els 17 per treballar pel poble, jo el que no 
posaria seria posar pals a les rodes, almenys en les delegacions d’alcaldia. 

No se, igual tindrem, si s’endarrerà tot un poc més. I tant penseu i digueu que l’Ajuntament no 
funciona i que va un poc a la deriva, si ho fem així, encara anirà més. Jo el que faig es que totes i tots 
treballem, per tant nosaltres ho entenem així. I pense que això es posar-li pals a les rodes. Seguisc pensant 
que això es no deixar treballar. I ho pense jo i l’equip de govern, Toni Orea. 

 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que es legítim que ho penses aixina, es legítim.   
Nosaltres considerem que justament son delegacions que la llei atribueix al plenari. Per tant, que 

tornen i que estiguen en el plenari no es posar pals a les rodes, es simplement complir la llei. I lo que la llei 
disposa i diu fer-ho. Això no lleva, i t’ho dic tant a nivell personal com a de grup, no lleva a que, per supost, 
estem oberts a la teua proposta inicial. No lleva. I pense que, damunt si es compleix esta moció no va a fer 
peligrar res, no va a fer, al nostre entendre, no va a fer llevar-li cap de competència ni agilitat a l’ajuntament, 
perquè si al final estàs obrint a que tant el PP com el PSOE s’integre en eixes delegacions, no hi haurà cap 
de problema.  

Jo no ho veig, alomillor es que no veig, disculpa’m. No es per altra cosa. 
 
La Sra. Alcaldessa manifestant que ja, però es que, evidentment, nosaltres diguem-ne que llancem 

una proposta, però eixa es la nostra proposta. Es la de estudiem-ho, estudiem-ho, no cal ara tanta, entenem 
que no cal ara tanta urgència, estudiem-ho, portem-ho a una comissió, portem-ho a un plenari i ho debatem 
els 17. Millor, no? Quin exercici democràtic es, eixe es un exemple, a mi es el que m’agradaria, a mi i torne a 
reiterar a l’equip de govern. Parle en representació de totes i tots, però vaja, com vosté diu, es segons com 
vulga mirar el vidre, el color del vidre o com tu vulgues, Toni. Però evidentment, seguisc pensant que 



endarrereix el dia a dia i, anem a veure, estes competències no oblidem que van ser també donades per un 
plenari i bé, ara no entenc perquè abans sí en 9 i ara en 7 no. 

 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que per la mateixa raó que ho vam dir en el 2018, pues ho diguem 

en el 2019. Nosaltres siguem coherents en lo que vam dir en el 2018 i en el 2019. Mai, obert, per no entrar 
en un bucle, obert i, de veritat, predisposició personal i de grup, perquè vamos, puc parlar pels 3, jo no parle 
per ningú més, puc parlar pels 3 adjunts del PSOE oberts a qualsevol cosa que vinga a afavorir la dinàmica 
de poble, de veritat, molt oberts. Però no anem a retirar la moció. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que molt oberts, però tampoc dona el braç a tòrcer, per alguna 

qüestió que crec que es important per al poble. Però vaja, bé, vosté no vol assentar-se a parlar amb 
nosaltres. No sé que passarà. No, no, no, no, Toni. Es eixa impressió, però vaja. Per tant, entenc que anem 
ara a votar la inclusió de la urgència, si no estic equivocada i després esmenara vosté la moció, val? Farà la 
esmena a la moció. Per tant, anem a votar la ratificació o la inclusió de la urgència de la moció del grup 
socialista.  
 

. . . 

 
 Seguidament, atenent al que preveu l'article 51 del TRRL i 83, 91.4 i 97.3 del ROF, la Presidencia 

sotmet a votació sense mes tràmits la declaració d'urgència, donant el següent resultat: Vots a favor: 
10, corresponents als Srs./Sres. D. Francisco Lopez Trigueros, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea 
Sisternes Martorell, Dª Clementina Lillo Mollá i Dª Josefa Juan Martínez (del Grup Municipal Popular); D. 
Antonio Manuel Orea Pedraza, Dª Inés María Poveda Mira i  D. Adrià Castelló Sanchis (del Grup Municipal 
Socialista); Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); i D. Javier Pérez Molla (regidor no 
adscrit); Vots en contra: 7, corresponents als Srs./Sres Dª Mª Jose Castells Villalta, D. Miguel Ángel 
Alventosa Paz, Dª Clara Mª Chorques Sanz, Dª Verónica Ferri Fayos i Dª Maria Carmen Brú García (del 
Grup Municipal Compromís per Canals); i Dª Hilzonde Neus Badia Ferri  i D. Vicente Tornero Soriano (del 
Grup Municipal Canals en Moviment) ; Abstencions: Cap. 

 
 

 L’Alcaldía declara que l’Ajuntament Ple aprova la declaració d'urgència. 
 

. . . 
 
Obert el torn d’intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que Vols, Toni, llegir la moció? 
 
 El Sr. Orea Pedraza manifestant que sí, moltes gràcies, Alcaldessa. La nomene primer? O la llig i 

després l’esmene? Com tu vulgues. Que faig? 
 
La Sra. Alcaldessa manifestant que serà convenient, entenc, fer l’esmena, no? Votarem l’esmena i 

la llegiràs. 
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que val, pues l’esmena es de substitució. Quan en la part 

dispositiva diu: “Així el plenari de l’Ajuntament de Canals proposem:  
Primer.: Revocar totes les competències delegades pel plenari de l’Ajuntament de Canals a 

l’Alcaldessa.  
Dos.: Revocar totes les competències delegades pel plenari de l’Ajuntament de Canals a la Junta de 

Govern”.  
En aquests dos punts modificar-ho es en:  Revocar totes les competències delegades en el plenari 

del dia 15 de juliol de 2019 per l’Ajuntament de Canals a l’Alcaldessa i revocar totes les competències 
delegades pel plenari del dia 15 de juliol de 2019 de l’Ajuntament de Canals a la Junta de Govern. 
Mantenint-se el punt tres, donat que no té variació. Aixina seria correcte, veritat, Jose Maria? 

 
El Sr. Secretari manifestant que si, l’únic encara que siga una redundància. El punt 3, dir que tornen 

les que se van delegar en els punts anteriors i ja està. 
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que exacte, exacte. Vale? 
 

. . . 

 



 Pel Sr. Orea Pedraza es planteja l’esmena següent: 
 
 En la part dispositiva, on diu: 
 
1. Revocar totes les competències delegades pel Plenari de l’Ajuntament de Canals a l’Alcaldessa. 
2. Revocar totes les competències delegades pel Plenari de l’Ajuntament de Canals a la Junta de 

Govern Local. 
3. Que el Plenari de l’Ajuntament de Canals assumisca les competències que la Llei de Bases de 

Règim Local, atribueix al Plenari Municipali totes aquelles que tinguen delegades la  Junta de Govern Local i 
/o l’Alcaldessa. 

 
Es substitueix per la següent redacció: 
 
1. Revocar totes les competències delegades a l’Alcaldessa pel Plenari de l’Ajuntament de Canals 

en sessió de data quinze de juliol de dos mil dinou (punt. 13). 
2. Revocar totes les competències delegades a la Junta de Govern Local pel Plenari de l’Ajuntament 

de Canals en sessió de data quinze de juliol de dos mil dinou (punt. 14). 
3. Que el Plenari de l’Ajuntament de Canals assumisca les competències que la Llei de Bases de 

Règim Local, atribueix al Plenari Municipal que van ser delegades en el Ple de data quinze de juliol de dos 
mil dinou (punts 13 i 14) a la Junta de Govern Local i a l’Alcaldessa. 

 
La Sra. Alcaldesa sotmet a votació l’esmena donant el següent resultat: Vots a favor: Vots a 

favor: 10, corresponents als Srs./Sres. D. Francisco Lopez Trigueros, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea 
Sisternes Martorell, Dª Clementina Lillo Mollá i Dª Josefa Juan Martínez (del Grup Municipal Popular); D. 
Antonio Manuel Orea Pedraza, Dª Inés María Poveda Mira i  D. Adrià Castelló Sanchis (del Grup Municipal 
Socialista); Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); i D. Javier Pérez Molla (regidor no 
adscrit); Vots en contra: Cap; Abstencions: 7, corresponents als Srs./Sres Dª Mª Jose Castells Villalta, D. 
Miguel Ángel Alventosa Paz, Dª Clara Mª Chorques Sanz, Dª Verónica Ferri Fayos i Dª Maria Carmen Brú 
García (del Grup Municipal Compromís per Canals); i Dª Hilzonde Neus Badia Ferri  i D. Vicente Tornero 
Soriano (del Grup Municipal Canals en Moviment ).. 

 
Per tant, l’Ajuntament Ple aprova l'esmena de la part dispositiva de la proposta que queda re-

dactada de la següent forma: 
“1. Revocar totes les competències delegades a l’Alcaldessa pel Plenari de l’Ajuntament de Canals 

en sessió de data quinze de juliol de dos mil dinou (punt. 13). 
2. Revocar totes les competències delegades a la Junta de Govern Local pel Plenari de l’Ajuntament 

de Canals en sessió de data quinze de juliol de dos mil dinou (punt. 14). 
3. Que el Plenari de l’Ajuntament de Canals assumisca les competències que la Llei de Bases de 

Règim Local, atribueix al Plenari Municipal que van ser delegades en el Ple de data quinze de juliol de dos 
mil dinou (punts 13 i 14) a la Junta de Govern Local i a l’Alcaldessa.” 

 
. . . 

 
Obert nou torn d’intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen. 
 
El Sr. Orea Pedraza llig la moció esmenada. 
 
La Sra. Alcaldessa manifestant que val, gràcies Toni Orea. Toni Pérez volia parlar. Quan vulgues 

Toni.  
 
El Sr. Pérez García (del Grup Municipal Popular) manifestant que bé, jo crec que com bé diu el 

company Toni, no fa molt, a finals del 2018, va ocórrer una situació, podríem dir similar a la que tinguem 
actualment i es que un equip de govern en aquell moment o que estava en majoria va passar a conformar-
se en una minoria.  

En aquell entonces, des del nostre grup vam presentar dos mocions similars a aquestes en les que 
demanàvem, pues que efectivament, que les competències que en principi, normalment quan hi ha un equip 
de govern en majoria se deleguen des del plenari a l’Alcaldia o del plenari a la Junta de Govern, pues es 
tornaren al plenari, que al final era l’òrgan que inicialment tenia les competències i que per tant, enteníem 
que era aquest òrgan el que deu de recuperar aquestes per la pèrdua d’aquesta majoria. Per tant, no es 
més que afegir, crec que en aquell entonces va ser el grup popular el que va presentar ambdues mocions. 

Si que m’agradaria i, a modo d’ironia, jo crec que en aquell plenari recorde aquell famós informe de 
80 pàgines intentant evitar que una proposta com aquesta arribara al plenari i es votara i que finalment 
s’aprovara i, per tant, m’alegre de que en aquest cas no tinguem eixa “política del miedo”, vale? I que 



efectivament puguem debatre, puguem votar i, si s’aprova pues, portar endavant aquesta moció. Res més 
que dir que el vot del grup popular era favorable a aquesta moció. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que gràcies, Toni. Vicent Tornero, quan vulgues. 
 
El Sr. Tornero Soriano (del del Grup Municipal Canals en Moviment) manifestant que bona nit a 

totes i tots. Bé, li demane a la meua companya el torn de parlar un poc per al·lusions. 
Res, en primer lloc, deixar constància que es un honor que un partit com el PSOE amb l’historia i el 

recorregut que té com a partit i el seu representant polític amb tots els anys de tasca política que té, ens 
tinga a nosaltres com a referencia. Que tinga Reiniciem i a hores d’ara, formem Canals en moviment, un 
grup de gent amb cinc anys de treball en la tasca política sense cap tipus d’estructura per dalt i això es un 
honor i agraïm que ens tinga com a referent i faça al·lusió constant a la nostra tasca política. 

Ara bé, cal afegir o cal dir que quan s’agafen eixes referències cal fer-les bé, cal agafar-les bé, 
perquè Reiniciem Canals no va presentar cap moció al plenari de 2018. Els que van presentar la moció, 
com bé ha dit Toni Pérez, va ser el Partit Popular i el Partit Socialista. 

La moció que es va debatre al plenari va ser la del Partit Popular, la del Partit Socialista no va arribar 
a debatre’s, perquè ja es va debatre la del Partit Popular, però els que vau presentar moció, vau ser el Partit 
Popular i el Partit Socialista. Reiniciem no va presentar cap moció en el plenari de novembre de 2018. 

Reiniciem el que va fer va ser presentar una esmena. Va presentar una esmena per a deslligar de la 
proposta que en aquell moment es debatia que era la del Partit Popular, deslligar les dues propostes que hi 
havia en l’acord. No votar en la mateixa proposta, revocar en aquell famós debat de revocar i derogar, 
revocar les delegacions d’alcaldia i les de la Junta de Govern en dues propostes diferents. Per què un poc, 
no? Perquè eixos dos acords, llevar les delegacions a l’Alcaldia i llevar les delegacions a la Junta de Govern 
son dos acords que es voten de manera separada en el plenari d’organització que habitualment es fa a 
principi de legislatura, el mes de juliol. L’últim es va fer a juliol de 2019. Es voten en dos acords diferents. El 
punt 13, en aquest cas, del de juliol de 2019, va ser el que donava les delegacions a l’Alcaldia i el punt 14, 
les que donava en la Junta de Govern. A més a més, el posicionament dels grups polítics no es el mateix en 
els dos punts. En el 13, en les delegacions a l’Alcaldia, es va aprovar en 2015 i en 2019 per unanimitat. I les 
delegacions a la Junta de Govern s’han aprovat sempre amb el vot favorable dels grups que formaven 
govern, posant de manifest que no es el mateix les delegacions en l’Alcaldia, que les delegacions en la 
Junta de Govern. Per exemple, també en juliol de 2019, crec recordar que el Partit Popular també va votar a 
favor de les..., de fet va argumentar que per operativitat i que per donar eixa fluïdesa a l’Ajuntament deixava 
les delegacions de l’Alcaldia, votava a favor de les delegacions de l’Alcaldia. La qual cosa un poc em 
reafirma, no? en eixe posicionament, que els que formàvem Reiniciem i els que ara formem Canals en 
moviment en 2015, 2018 i en 2019 sent primer més el vot favorable en que el plenari fera les delegacions en 
l’Alcaldia. No ho hem fet igual en la Junta de Govern, perquè depén entenem nosaltres de les lògiques 
democràtiques.  

Ara mateix, com bé s’ha dit, compartim que una Junta de Govern que representa a 7 dels 17 que 
estem en el plenari, no pot decidir assumptes de 17, per tant, ens mostrem a favor, eh? d’eixa part de la 
moció, de la part que parla de les delegacions en la Junta de Govern. 

Per una altra banda, continuem en el mateix argumentari i entenem que llevar les delegacions a 
l’Alcaldia, al final, resta operativitat i acaba dificultant la tasca, ja no de l’equip de govern, si no de 
l’Ajuntament mateixa i de l’Administració. Per això, el que vos demanem o el que posem de manifest es que 
separeu la proposta en dues parts diferents o que elimineu la part de les delegacions de l’alcaldia, d’eixa 
manera nosaltres, Canals en moviment, estaríem d’acord en la proposta. Nosaltres a llevar les delegacions 
a l’Alcaldia, diguem que no, perquè entenem que lleva operativitat a l’Ajuntament. A llevar les delegacions a 
la Junta de Govern estem d’acord si se separen o si s’eliminen des de l’Alcaldia en facilitaríeu que 
poguérem mantindre eixa coherència i donaríem el nostre vot favorable. Si no es fa aixina, si es manté la 
proposta tal qual està, donat el nostre posicionament pel que fa als dos punts i la incoherència que entenem 
que comporta que dos punts que s’han votat per separat en un plenari ara es junten en una mateixa moció, 
nosaltres no la votarem a favor. Si de veritat teniu intencions de seguir amb la lògica democràtica i no de 
posar dificultats d’enfangar i de posar més traves a la tasca administrativa, entenem que no hi haurà 
problema, per tant, ho deixem un poc en les vostres mans el que fer en esta moció. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que Toni Orea, per al·lusions.  
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que a veure, en primer lloc, Vicent, jo pense que encara que 

tinguem 141-142 anys d’història reconèixer les evidencies està bé. I després, que tampoc tinguem tu i jo 
massa diferencia, no en edat, que pense que si, però si en trajectòria política. Només te guanye per un any i 
mig, per lo tant, tampoc es molt l’avantatge. 

Bé, dit açò, jo crec que per supost tampoc anem a retirar el tema de l’Alcaldia, però crec que damunt 
i ahí ja apel·le al Secretari, com està en tres punts diferents, la moció se podria votar perfectament de forma 



separada cadascun del punts i, la qual cosa, entenc que Canals en moviment no tindria cap de problema en 
el punt que fa al·lusió a la Junta de Govern. Si es aixina, Jose Maria, m’ho dius i si no, me rectifiques.  

 
El Sr. Secretari manifestant que la proposta es única. Si l’haveu presentat en pack, deu de ser pack.  

 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que es un pack. 
 
La Sra. Alcaldessa manifestant que per això Toni, et deia abans de ratificar la inclusió que aquest 

tema tan important haguera estat molt millor que ens haguérem sentat els 17 i l’haguérem parlat amb 
tranquil·litat, perquè no hagueren passat coses com aquestes i jo pense que hi ha prou confiança i que els 
17 estem per a treballar per al poble. Per tant, per això també et feia al·lusió abans perquè creiem que era 
important tractar-ho abans de portar-ho al plenari. Però vaja, així s’ha cregut...Vicent Tornero, volies parlar. 
 

El Sr. Tornero Soriano manifestant que no, simplement donar crèdit que no va fer cap moviment en 
la moció i es simplement això, que es una llàstima que parlem sempre molt de modificar, de col·laborar, de 
participar, de cedir, de negociar i al final, vullc dir, es com a molt...negociem però jo d’ací no me menege. 
Clar, aixina la negociació es realment complicada o o l’acord es realment complicat, quan una persona 
únicament vol això, que prevalesca la seua opinió i el seu punt de vista, però vaja, jo mantinc el que hem dit 
abans, eh? Vull dir, la voluntat està ahí i la decisió ja no depén de nosaltres. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que Toni, de manera molt breu, val? Per favor.  
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que si que m’agradaria no mesclar les coses. Quan se mescla la 

participació entesa sempre des d’un punt de vista, la veritat es que...al final ja, inclús, es que un poc molesta.  
Si hi haguera hagut voluntat de negociar, de parlar i este tema vos pareixia tan important, igual que 

se va convocar una comissió extraordinària i sense cap ofici per part de vosaltres per a parlar del 
pressupost i em va parèixer bé, se podia haver tractat en alguna comissió o se podia haver, inclús, reunit als 
portaveus per aquest tema, és a dir, fins a hui, fins a la moció no se diu res. Per lo tant, la participació, no 
me tireu en cara que no vulguem participar i que som inamovibles en els nostres posicionaments, quan 
resulta que vosaltres, que tingueu la obligació, vos recorde, perquè sou l’equip de govern i vos recorde que 
sou l’obligació de donar eixa participació, pues espereu a l’últim segon per a vore si aixina ens retirem o tal. 

Jo pense que les coses estan prou clares i la gent sap perfectament que es participació i que 
postureo.   

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que Toni, Toni Orea. Per a vosaltres, reitere, es important per a 

vosaltres esta moció, perquè entra en despatx extraordinari. La importància no la tenim nosaltres, la teniu 
vosaltres. I, per altra banda, ara que has fet un poc de ressò i en açò ja acabe, perquè recordem que estem 
de manera telemàtica i açò comporta també una serie d’estructures que son més febles que si estem ací en 
persona. Està comissió d’Hisenda a que fa al·lusió vosté de pressupostos, recordeu que sou vosaltres 
juntament amb el Partit Popular qui demana que es faça en comissió per a tractar el pressupost, per tant, 
per favor, mesure les paraules que va a dir, perquè es que...anem a vore...I ja en açò ja acabem, perquè 
evidentment ens queda més plenari i el format és el que és. Toni Pérez, quan vulgues.  

 
El Sr. Pérez García manifestant que no, dona igual. Es que a mi hem fa gracia quan digueu que 

som els grups de la oposició els que vulguem que el pressupost es tracte en comissió. No, es que el 
pressupost es té que tractar en comissió, vull dir es que es com si nosaltres estiguérem obligant-vos a fer 
algo, que no es lo correcte i jo, vamos, i jo fa prou que soc Concejal d’Hisenda, però jo sempre he tractat els 
pressupostos en comissions. Per tant, ho hem demana nosaltres? Clar, es que es lo lògic. Es que al final ja 
hasta se’ns recrimina que els grups de l’oposició demanem que es facen les coses com es deuen fer. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que Toni, no ho has recriminat tu. Ho ha tret a col·lació Toni Orea i 

jo li he contestat. Evidentment, però per primera vegada, per primera vegada, un equip de govern s’ha 
sentat a parlar amb el tema dels pressupostos des de pràcticament cero. I açò ho parlarem en precs i 
preguntes, si vos sembla, perquè ara recordem que estem amb la moció. Val? Per tant, si vos pareix, 
passem a la votació de la moció. Ara si. 

Per tant, el punt a votació es la de revocar totes les competències delegades pel plenari...val, les de 
l’Alcaldessa, si no recorde malament, les que fan al·lusió a juliol de 2015, veritat? i que passen al plenari i, 
que també les competències delegades en la Junta de Govern Local passen també al plenari. Passem a 
votació.  

 
 

. . . 
 



 Seguidament, la Presidencia sotmet a votació la moció esmenada, donant el següent resultat: 
Vots a favor: 10, corresponents als Srs./Sres. D. Francisco Lopez Trigueros, D. Antonio Pérez García, Dª 
Andrea Sisternes Martorell, Dª Clementina Lillo Mollá i Dª Josefa Juan Martínez (del Grup Municipal 
Popular); D. Antonio Manuel Orea Pedraza, Dª Inés María Poveda Mira i  D. Adrià Castelló Sanchis (del 
Grup Municipal Socialista); Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); i D. Javier Pérez Molla 
(regidor no adscrit); Vots en contra: 7, corresponents als Srs./Sres Dª Mª Jose Castells Villalta, D. Miguel 
Ángel Alventosa Paz, Dª Clara Mª Chorques Sanz, Dª Verónica Ferri Fayos i Dª Maria Carmen Brú García 
(del Grup Municipal Compromís per Canals); i Dª Hilzonde Neus Badia Ferri  i D. Vicente Tornero Soriano 
(del Grup Municipal Canals en Moviment) ; Abstencions: Cap. 

 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i la Presidenta proclama adoptat el següent ACORD: 
 

 “  
 
 



 El Ple acorda: 
 

 1. Revocar totes les competències delegades a l’Alcaldessa pel Plenari de l’Ajuntament de Canals 
en sessió de data quinze de juliol de dos mil dinou (punt. 13). 

2. Revocar totes les competències delegades a la Junta de Govern Local pel Plenari de l’Ajuntament 
de Canals en sessió de data quinze de juliol de dos mil dinou (punt. 14). 
3. Que el Plenari de l’Ajuntament de Canals assumisca les competències que la Llei de Bases de Règim 
Local, atribueix al Plenari Municipal que van ser delegades en el Ple de data quinze de juliol de dos mil 
dinou (punts 13 i 14) a la Junta de Govern Local i a l’Alcaldessa.” 
 

 8. DACIÓ DE COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA PRESES DES DE LA DARRERA 
SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA, D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 42 DEL R.O.F. 
 

 Es dona compte de la següent relació de Resolucions adoptades (Decrets 988 a 1347): 
  

Título Tipo de Materia 
Número expediente 
origen 

Número 
del 
decreto 

Fecha de 
decreto 

S459 - apelación en po 
329/18 XXXXXXXXX.-
sentencia 127/20 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/002618 988 21/09/2020 

S313 - exp sancionador 
tenencia de perros Medio Ambiente 2020/OFI_01/003328 989 21/09/2020 

S198 - subministrament 
d'equipament "thin client" 

Modernització, 
Web Municipal i 
Administració 
Electrònica 2020/OFI_01/002007 990 21/09/2020 

S198 - contractació serveis 
remissió informació a altres 
administracions públiques Hacienda 2020/OFI_01/002159 991 21/09/2020 

S551 - ple ordinari m-7 24 
sept. 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/003351 992 21/09/2020 

S984 - annexo ii - devolucion 
entradas y abonos 
programacion teatral febrero-
mayo 2020 canceladas Hacienda 2020/OFI_01/002363 993 22/09/2020 
Presentación telemática: nº 
registro 2020005461 Hacienda 2020/PAC_03/000741 994 22/09/2020 

Se218 - anulación icio Hacienda 2020/LMN_03/000085 995 23/09/2020 
S243 - concesión puesto 
mercado Hacienda 2020/AVE_02/000091 996 23/09/2020 
S009 - gratificaciones 
servicios extraordinarios 
personal laboral nómina 
septiembre Personal 2020/OFI_01/002935 997 24/09/2020 
S009 - gratificaciones 
servicios extraordinarios 
personal funcionario nómina 
septiembre Personal 2020/OFI_01/002934 998 24/09/2020 
S729 modificación tasa 
ocupación vía pública con 
mesas y sillas Hacienda 2020/OFI_01/003383 999 25/09/2020 
S729 modificación tasa 
ocupación vía pública con 
mesas y sillas Hacienda 2020/OFI_01/003382 1000 25/09/2020 
S562 autorización de 
utilización de ocupación de la 
vía pública con mesas y sillas Hacienda 2020/LOU_03/000024 1001 25/09/2020 
S729 modificación tasa 
ocupación vía pública con 
mesas y sillas Hacienda 2020/OFI_01/003380 1002 25/09/2020 
23- resolució compensació i 
reclamació de deute després 
del compliment ordre 
d'embargament del Jutjat de 
lo Social nº 3 Hacienda 2020/OFI_01/002736 1003 25/09/2020 

S459 - p.a. 8/2020-v Funcionament 2020/OFI_01/000622 1004 25/09/2020 



contencioso-admin. XXXXXX. 
de s.  

Administració 
Municipal 

S441- aprovació certificació 1ª 
obra c/ jardi parc de l'ermita i 
carrer i pagament Hacienda 2020/OFI_01/003369 1005 25/09/2020 
Se419 - autorización acceso 
discapacitados. Serveis Socials 2020/OFI_01/003327 1006 28/09/2020 

S380 - delegació secretaria 
consell esports 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/003391 1007 28/09/2020 

S313 - exp sancionador - ord 
limpieza urbana -miccionar Medio Ambiente 2020/OFI_01/003430 1008 28/09/2020 
S313 - exp sancionador - ord 
limpieza urbana -suciedad via 
publica Medio Ambiente 2020/OFI_01/003431 1009 28/09/2020 
S441- aprovació comissions 
bancàries agost Hacienda 2020/OFI_01/003428 1010 28/09/2020 
S313 - exp sancionador - ord 
limpieza urbana - micionador Medio Ambiente 2020/OFI_01/003432 1011 28/09/2020 
S389 - sancionador infracción 
ordenanza ocupación del 
dominio público – s. l. - exp. 
5/2020 Patrimonio 2020/OFI_01/003414 1012 28/09/2020 
S274 - nomina septiembre 
2020 Personal 2020/OFI_01/003385 1013 28/09/2020 
S991 – modificacions de 
credits Hacienda 2020/OFI_01/003405 1014 28/09/2020 
S562 - aprovechamiento 
especial de la vía pública con 
entrada de vehículos a través 
de las aceras Hacienda 2020/ALI_03/000021 1015 28/09/2020 
S729 modificación tasa 
ocupación vía pública con 
mesas y sillas Hacienda 2020/OFI_01/003408 1016 28/09/2020 
S729 modificación tasa 
ocupación vía pública con 
mesas y sillas Hacienda 2020/OFI_01/003397 1017 28/09/2020 
S729 modificación tasa 
ocupación vía pública con 
mesas y sillas Hacienda 2020/OFI_01/003398 1018 28/09/2020 

S999 - subv associem Subvenciones 2020/OFI_01/001830 1019 28/09/2020 
S938 - cemur 2020/47 - nicho 
nuevo con reserva - calle-
XXXX grupo-XX nicho-XX y 
reserva el nicho-XX - fallecida: 
XXXXXX (4/07/2020) Cementeri 2020/OFI_01/002366 1020 29/09/2020 
S938 - cemur 2020/26 nicho 
nuevo sin reserva - calle-
XXXX grupo-XX nicho-XX - 
fallecido: XXXX (20/03/2020) Cementeri 2020/OFI_01/002818 1021 29/09/2020 
S946 - solicitud 
reconocimiento trienio XXXX. Personal 2020/PAC_03/000572 1022 29/09/2020 
S938 - cemur 2020/53  -  
nicho ocupado, titular la 
fallecida - calle-XX, grupo-XX, 
nicho-XX - fallecida: XXXXX 
(18/07/2020) Cementeri 2020/OFI_01/002695 1023 29/09/2020 
S938 - cemur 2020/48 - nicho 
nuevo con reserva - calle-XXX 
grupo-XX nicho-XX y reserva 
de nicho-XX- fallecido: XXXX Cementeri 2020/OFI_01/002477 1024 29/09/2020 
S938 - cemur 2020/52 -  nicho 
reservado, solicita titular - 
calle-XXXX, grupo-XX, nicho-
XX - fallecida: XXXX 
(16/07/2020) Cementeri 2020/OFI_01/002694 1025 29/09/2020 
S938 - cemur 2020/49 - nicho 
nuevo sin reserva - calle-XXX 
grupo-XX nicho-XX - fallecido: 
XXXXXXXX (7/07/2020) Cementeri 2020/OFI_01/002478 1026 29/09/2020 



S938 - cemur 2020/50 nicho 
nuevo sin reserva - calle-XXX 
grupo-XX nicho-XX - fallecido: 
XXXXXX. (10/07/2020 -  Cementeri 2020/OFI_01/002692 1027 29/09/2020 
S938 - cemur 2020/51 - nicho 
ocupado, titular el fallecido - 
calle-XX grupo-XX nicho-XX - 
fallecido: cenizas de XXXXX 
(12/07/2020) Cementeri 2020/OFI_01/002693 1028 29/09/2020 
S313 - exp sancionador ord 
limpieza urbana Medio Ambiente 2020/OFI_01/003326 1029 29/09/2020 
S441 - aprovacio pagament 
aportacio risoncha s.l. octubre 
2020 Hacienda 2020/OFI_01/003368 1030 29/09/2020 
Se440 - seguridad alimentaria 
mes de septiembre Serveis Socials 2020/OFI_01/003444 1031 30/09/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003411 1032 30/09/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003409 1033 30/09/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003407 1034 30/09/2020 
S349 - llicència urbanística 
49.2019 Urbanismo 2020/OFI_01/000062 1035 30/09/2020 
S938 - cemur 2020/60 - nicho 
reservado, solicita titular - 
calle-XXXX grupo-XX nicho-
XX - fallecida: XXXXXX Cementeri 2020/OFI_01/002820 1036 30/09/2020 
S349 - licencia urbanística 
vinculada a actividad clínica 
fisioterapia, gimnasio y 
actividades deportivas 
dirigidas - XXXXX – XXXXX Urbanismo 2020/PAC_03/000573 1037 30/09/2020 
S938 - cemur 2020/55 - nicho 
ocupado, solicita titular - calle-
XX, grupo-XX, nicho-XX - 
fallecida: XXXXX. 
(27/07/2020) - nicho ocupado 
por restos de XXXXX Cementeri 2020/OFI_01/002702 1038 30/09/2020 
S938 - cemur 2020/62  nicho 
nuevo con reserva Cementeri 2020/OFI_01/002845 1039 30/09/2020 
S198 - contrato menor 
material sanitario protección 
covid-19 para centros 
educativos Contratación 2020/OFI_01/003046 1040 30/09/2020 
S938 - cemur 2020/57  nicho 
reservado, solicita titular - 
calle-XX grupo-XX nicho-XX - 
fallecido: XXXXX (6/08/2020) Cementeri 2020/OFI_01/002769 1041 30/09/2020 
S938 - cemur 2020/58  nicho 
ocupado, solicita titular - calle-
XX grupo-XX nicho-XX - 
fallecido: XXXXX (10/08/2020) Cementeri 2020/OFI_01/002770 1042 30/09/2020 
S938 - cemur 2020/61 - nicho 
nuevo con reserva - calle-XXX 
grupo-XX nicho-XX - fallecido: 
XXXXXX (19/08/2020) Cementeri 2020/OFI_01/002835 1043 30/09/2020 
S198 - contrato menor 
servicios - redacción del plan 
local de gestión de residuos 
domésticos y asimilables en el 
municipio de canals Contratación 2020/OFI_01/003358 1044 30/09/2020 
Se418 - tarjeta de 
estacionamiento por 
afectación visual segun ley 
rd1056/2014. Serveis Socials 2020/OFI_01/003355 1045 30/09/2020 
S938 - cemur 2020/59 nicho 
nuevo con reserva - calle-XXX 
grupo-XX nicho-XX - fallecido: 
XXXXXXXX (14/08/2020) Cementeri 2020/OFI_01/002819 1046 30/09/2020 



S245 - rehabilitación del 
trinquete municipal Urbanismo 2020/OFI_01/000736 1047 30/09/2020 
S938 - cemur 2020/54  -  
nicho ocupado, titular la 
fallecida Cementeri 2020/OFI_01/002701 1048 30/09/2020 
S999 - beques formatives 
municipals 2020 Subvenciones 2020/OFI_01/002188 1049 30/09/2020 
S218 - contrato abierto de 
servicios de conserjería, 
mantenimiento, jardinería y 
limpieza en el polideportivo 
municipal Contratación 2020/OFI_01/003234 1050 30/09/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003418 1051 30/09/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003421 1052 30/09/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003416 1053 30/09/2020 
S999 - pròrroga beques 
formatives municipals 2019 Subvenciones 2020/OFI_01/002191 1054 30/09/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003425 1055 30/09/2020 
S349 - llicència urbanística 
legalització de la construcció 
situada al c/ XXXXXXXXX - 
ref catastral XXXXXXXXXXXX Urbanismo 2020/PAC_03/000458 1056 30/09/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003420 1057 30/09/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003422 1058 30/09/2020 
S729 modificación tasa 
ocupación vía pública con 
mesas y sillas Hacienda 2020/OFI_01/003412 1059 30/09/2020 
S706 - subvenciciones de 
otras administraciones - 
voluntariado ambiental Hacienda 2020/OFI_01/001833 1060 30/09/2020 
S729 modificación tasa 
ocupación vía pública con 
mesas y sillas Hacienda 2020/OFI_01/003395 1061 30/09/2020 
S729 modificación tasa 
ocupación vía pública con 
mesas y sillas Hacienda 2020/OFI_01/003415 1062 30/09/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003453 1063 30/09/2020 
S337 - nombramiento interino 
sustitución concepción borras 
sancho Personal 2020/OFI_01/002889 1064 01/10/2020 
S728 - contractació aux. 
admin. 50 % serveis socials Personal 2020/OFI_01/002001 1065 01/10/2020 
S441 - aprovació pagaments 
cua. liquidació chj cànon 
abocament 2015 Hacienda 2020/PAC_03/000585 1066 01/10/2020 
S093 - gestión de mercados 
municipales. Hacienda 2020/PAC_03/000735 1067 01/10/2020 
S198 - contratos menores de 
servicios - estudio viabilidad 
bar mercado municipal Patrimonio 2020/OFI_01/000142 1068 01/10/2020 
S313 - exp sancionador 
tenencia de perros Medio Ambiente 2020/OFI_01/002196 1069 01/10/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003426 1070 02/10/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003427 1071 02/10/2020 
Se418 - tarjeta de 
estacionamiento. Serveis Socials 2020/OFI_01/003344 1072 02/10/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003440 1073 02/10/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003439 1074 02/10/2020 

S677 - restauració de la Urbanismo 2020/OFI_01/003438 1075 02/10/2020 



legalitat urbanística 

S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003429 1076 02/10/2020 
S729 modificación tasa 
ocupación vía pública con 
mesas y sillas Hacienda 2020/OFI_01/003410 1077 02/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003468 1078 02/10/2020 

S912 matrimonio civil XXXXX. 
y XXXXXX 

Protocol i 
Relacions 
Públiques 2020/SEC_03/000005 1079 05/10/2020 

S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003477 1080 05/10/2020 
S441- aprovació comissions 
bancàries setembre Hacienda 2020/OFI_01/003497 1081 05/10/2020 
S991 – modificacions de 
credits Hacienda 2020/OFI_01/003404 1082 05/10/2020 

S912 matrimonio civil XXXXX. 
y XXXXXX 

Protocol i 
Relacions 
Públiques 2020/SEC_03/000006 1083 05/10/2020 

S562 - baja autorización 
ocupación dominio publico 
con entrada de vehículo 
(vado) Hacienda 2020/PAC_03/000756 1084 05/10/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003441 1085 05/10/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003442 1086 05/10/2020 
S615 - solicitud de ayuda de 
emergencia. Serveis Socials 2020/OFI_01/003100 1087 05/10/2020 
S615 - ayudas de 
emergencia. septiembre Serveis Socials 2020/OFI_01/003456 1088 05/10/2020 

S706 - sepe_19-subv Subvenciones 2020/SDS_03/000005 1089 05/10/2020 
S697 - licencia perros 
potencialmente peligrosos 82 
(cens 233) Medio Ambiente 2020/OFI_01/003492 1090 05/10/2020 
S359 - declaración de 
compatibilidad XXXXXX Personal 2020/PAC_03/000684 1091 05/10/2020 
S198 contrato menor de 
servicio de actuacion musical 
en diversos conciertos y 
pasacalles en actos públicos 
municipales y actos 
tradicionales en canals y sus 
pedanias durante 2020 a 
cargo de la union musical 
santa cecilia de canals. Contratación 2020/OFI_01/000743 1092 05/10/2020 
S198 contrato menor de 
servicio de actuacion musical 
en diversos conciertos y 
pasacalles en actos públicos 
municipales y actos 
tradicionales en canals y sus 
pedanias durante 2020 a 
cargo de la asociación 
musical canalense.  Contratación 2020/OFI_01/000744 1093 05/10/2020 
S938 - cemur 2020/63 - nicho 
reservado, solicita titular - 
calle-XXXX grupo-XXXX 
nicho-XX fallecido: XXXXX 
(21/08/2020) Cementeri 2020/OFI_01/002879 1094 05/10/2020 
S697 -  licencia de perros 
potencialmente peligrosos 83 Medio Ambiente 2020/OFI_01/003541 1095 06/10/2020 
S245 rehabilitación inmueble 
centro social aiacor Urbanismo 2020/OFI_01/003399 1096 06/10/2020 
S562 - autorización reserva 
de plaza para vehículo por 
acreditación de minusvalía Hacienda 2020/ALI_03/000017 1097 06/10/2020 

S441 - aprovació factures i Hacienda 2020/OFI_01/003506 1098 06/10/2020 



pagaments Ex. 
2020/OFI_01/003506 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003499 1099 06/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003546 1100 06/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003513 1101 06/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003512 1102 06/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003523 1103 06/10/2020 
S441- aprovació certificació 2ª 
obra c/ jardi parc de l'ermita i 
carrer i pagament Hacienda 2020/OFI_01/003515 1104 06/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003542 1105 06/10/2020 
S667 - comisión de servicios j. 
l. m. c. Personal 2020/PAC_03/000750 1106 06/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003621 1107 07/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003649 1108 07/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003636 1109 07/10/2020 
S313 - exp sancionador 
tenencia de perros Medio Ambiente 2020/OFI_01/003325 1110 07/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003544 1111 07/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003628 1112 07/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003591 1113 07/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003664 1114 08/10/2020 

S615 - ajudes d'emergència Hacienda 2020/OFI_01/003708 1115 08/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003742 1116 08/10/2020 
S615 - ajudes d'emergència. 
setembre ii Hacienda 2020/OFI_01/003743 1117 08/10/2020 
S639 -  menjador mes de 
setembre curs 2020/2021 Educación 2020/OFI_01/003517 1118 12/10/2020 
S999 - beques formatives 
municipals 2020 Subvenciones 2020/OFI_01/002188 1119 12/10/2020 
Se418 - solicitud tarjeta de 
estacionamiento para 
personas con movilidad 
reducida. Serveis Socials 2020/OFI_01/003488 1120 13/10/2020 
Se418 - solicitud de 
renovacion de tarjeta de 
movilidad reducida. Serveis Socials 2020/OFI_01/003489 1121 13/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003749 1122 14/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003760 1123 14/10/2020 

S311 - assignc. grups politics 
juliol 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/003183 1124 14/10/2020 

S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003767 1125 14/10/2020 

S311 - assigc. grups politics 
agost 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/003186 1126 14/10/2020 

S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003769 1127 14/10/2020 

S441 - aprovacio factures Hacienda 2020/OFI_01/003631 1128 14/10/2020 
S441 - aprovació factures i 
pagaments procurador Ex. 
2020/OFI_01/002592 Hacienda 2020/OFI_01/002592 1129 14/10/2020 



S389 - sancionador infracción 
ordenanza ocupación del 
dominio público - pa i dolç 
serra s.l. - exp. 4/2020 Patrimonio 2020/OFI_01/002549 1130 14/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003762 1131 14/10/2020 
S842 - reparación y mejora 
energética en el frontón 
municipal  Urbanismo 2020/OFI_01/003297 1132 14/10/2020 
S842 - sustitución de 
cerramiento lateral por chapa 
del trinquet de canals Urbanismo 2020/OFI_01/003287 1133 14/10/2020 
S984 - devolución ingresos 
por precio público servicios 
deportivos piscina cubierta 
marzo 2020 Hacienda 2020/OFI_01/002629 1134 14/10/2020 
S349 - llicència d'obres 
reforma i ampliació de vivenda 
unifamiliar entre mitjaneres, 
carrer XXXXXX, XXXXXXXXX Urbanismo 2020/INF_03/000042 1135 15/10/2020 
S844 - información sobre 
procedencia de dotar a las 
parcelas de la condición de 
solar por vía 180 bis lotup - la 
serratella Urbanismo 2020/INF_03/000051 1136 15/10/2020 
S615 - ayudas de 
emergencia. junio 

Servici Extenció 
Incendis 2020/OFI_01/002400 1137 15/10/2020 

S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003779 1138 15/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003765 1139 15/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003776 1140 15/10/2020 

S706 - ecovid20 Subvenciones 2020/SDS_03/000023 1141 15/10/2020 
S349 - llicència urbanística 
canvi de coberta, plaça del 
mercat, 18, XXXXX i XXXXXX Urbanismo 2020/PAC_03/000749 1142 15/10/2020 

S078 - cmi m-9 de 19.10.20 
extra-urgent 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/003799 1143 16/10/2020 

S078 - comisión permanente - 
cmi economía 8/20 Hacienda 2020/OFI_01/003490 1144 16/10/2020 

S551 - ple m-8 de 21.10.20 
extra 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/003800 1145 16/10/2020 

S311 - assignc. grups politics 
juliol Hacienda 2020/OFI_01/003183 1146 19/10/2020 
S991 – modificacions de 
credits Hacienda 2020/OFI_01/003792 1147 19/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003782 1148 19/10/2020 
Presentación telemática: nº 
registro 2020005497 Medio Ambiente 2020/PAC_03/000788 1149 19/10/2020 
S311 - assigc. grups politics 
agost Hacienda 2020/OFI_01/003186 1150 19/10/2020 

S459 - p.a. 8/2020-v 
contencioso-admin. XXXXXX  

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/000622 1151 19/10/2020 

S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003801 1152 19/10/2020 
S349 - llicència urbanística, 
ampliació de vivenda portxo 
en coberta - XXXXX,  XXXXX  Urbanismo 2020/OFI_01/002019 1153 19/10/2020 
S720 - devoluciones de 
fianzas de obras c/ XXXXXX - 
referente al expediente de 
obras 47/2018 (r.e. 
2019004431, de fecha 
19/09/2020) Urbanismo 2020/OFI_01/003252 1154 19/10/2020 



S349 - llicència urbanística  
"canvi de coberta" carrer 
XXXXXXX, XXXX, XXXXXXX Urbanismo 2020/PAC_03/000748 1155 19/10/2020 
S078 - comisión permanente - 
cmi economía 8/20 Hacienda 2020/OFI_01/003490 1156 19/10/2020 
S349 - llicència urbanística 
projecte bàsic i d'execució 
"obres de conservació" en el  
carrer XXXXXX, XX,  
XXXXXX Urbanismo 2020/OFI_01/002839 1157 19/10/2020 
S349 - llicència urbanística, 
carrer XXXXXX, XXXXXX Urbanismo 2020/OFI_01/002177 1158 19/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003774 1159 20/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003778 1160 20/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003777 1161 20/10/2020 
S441 - aprovació liquidació  
cànon per resolució 
d'autorització per a tala de 
canyes. confederació 
hidrogràfica del xuquer Ex. 
2020/OFI_01/003772 Hacienda 2020/OFI_01/003772 1162 20/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003770 1163 20/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003786 1164 20/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003780 1165 20/10/2020 
S441- aprovació 
indemnitzacions tribunal tag. Hacienda 2020/OFI_01/003812 1166 20/10/2020 
S313 - exp sancionador ley de 
residuos Medio Ambiente 2020/OFI_01/003330 1167 20/10/2020 
S441 - aprovació de factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002025 1168 20/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003657 1169 20/10/2020 
S313 - exp sancionador - ord 
limpieza urbana - micionador Medio Ambiente 2020/OFI_01/003432 1170 20/10/2020 
S441 - aprovació liquidació 
informe facultatiu previ a la 
resolució. confederació 
hidrogràfica del xuquer Ex. 
2020/OFI_01/003771 Hacienda 2020/OFI_01/003771 1171 20/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003766 1172 20/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003575 1173 20/10/2020 
S028 - devolución tasas 
ocupación quioscos once por 
covid19 Hacienda 2020/PAC_03/000536 1174 20/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003811 1175 20/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003764 1176 20/10/2020 
S274 - nomina septiembre 
2020 Personal 2020/OFI_01/003385 1177 20/10/2020 
S208 - pobreza energética. 
luz Serveis Socials 2020/OFI_01/003787 1178 21/10/2020 
Resolución anulación y nueva 
liquidación Tasa mesas y 
sillas 2020 Hacienda 2020/OFI_01/003781 1179 21/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/PAC_03/000777 1180 21/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/PAC_03/000778 1181 21/10/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/OFI_01/003785 1182 21/10/2020 

S729 - modificación tasa Hacienda 2020/OFI_01/003775 1183 21/10/2020 



ocupación vía pública 

S459 - po 445/2020 de 
XXXXX y otros 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/003763 1184 21/10/2020 

S011 – gestion de la caja fija Hacienda 2020/OFI_01/003773 1185 22/10/2020 
S245 - renovació d'enllumenat 
públic fase ii Urbanismo 2020/OFI_01/000009 1186 22/10/2020 
S721 - autorización 
administrativa para la división 
de local comercial. Urbanismo 2020/OFI_01/003095 1187 22/10/2020 
S441 - mandamientos de 
pago a justificar - cuenta 
justificativa voluntariado 
ambeintal Hacienda 2020/OFI_01/003519 1188 22/10/2020 

S441 - aprovacio factures Hacienda 2020/OFI_01/003830 1189 22/10/2020 
S441 - aprovació factures i 
pagaments servei jurídic 
d'assessorament Ex. 
2020/OFI_01/003245 Hacienda 2020/OFI_01/003245 1190 22/10/2020 

S443 - ecovid20-sel 
Recursos 
Humanos 2020/OFI_01/003796 1191 22/10/2020 

S009 - gratificaciones por 
servicios extraordinarios 
personal funcionario octubre 
2020 Personal 2020/OFI_01/003520 1192 22/10/2020 
S009 - gratificaciones por 
servicios extraordinarios 
personal laboral octubre 2020 Personal 2020/OFI_01/003521 1193 22/10/2020 
S208 - pobreza energética. 
agua Serveis Socials 2020/OFI_01/003822 1194 23/10/2020 
S687 - licenecia tenencia 
perro peligroso 84 XXXXXX Medio Ambiente 2020/APE_03/000003 1195 23/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003842 1196 23/10/2020 
S441- aprovació certificació 1ª 
obra som ii ren. enllumenat 
casc urbà Hacienda 2020/OFI_01/003843 1197 26/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003846 1198 26/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003847 1199 26/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003850 1200 26/10/2020 
S198 - control de colonias 
mediante la esterilización de 
gatas y patas en el municipio 
de canals Contratación 2020/OFI_01/003048 1201 26/10/2020 
S378 - comissió tècnica del 
menor Serveis Socials 2020/OFI_01/002620 1202 26/10/2020 
Se218 - liquidación impuesto 
de construcciones y obras Hacienda 2020/OFI_01/003848 1203 27/10/2020 
S615 - ayudas de 
emergencia. covid-menores Serveis Socials 2020/OFI_01/003841 1204 27/10/2020 
S999 - subv 
associem_consumo local Subvenciones 2020/OFI_01/003849 1205 27/10/2020 
S245 - rehabilitación del 
trinquete municipal Urbanismo 2020/OFI_01/000736 1206 27/10/2020 
S994 - solicitud de abono en 
concepto de premio por 
jubilación anticipada. Personal 2020/PAC_03/000302 1207 28/10/2020 
S337 - nombramiento auxiliar 
administrativo personal Personal 2020/OFI_01/003496 1208 28/10/2020 
S728 -  contratación laboral 
temporal 3 auxiliares sad Personal 2020/OFI_01/003085 1209 28/10/2020 
S99 - solicitud de abono en 
concepto de premio por 
jubilación Personal 2020/PAC_03/000380 1210 28/10/2020 
S 437 - concurs premis 
pintura a l'aire lliure Subvenciones 2020/OFI_01/002164 1211 28/10/2020 



S245 - edificant calixt iii. exp. 
execuxió obra Urbanismo 2020/OFI_01/001630 1212 28/10/2020 
S697 - licencia perro 
potencialmente peligroso 85 Medio Ambiente 2020/APE_03/000004 1213 28/10/2020 
S441 - aprovació factures i 
pagaments segurs vehicles 
Ex. 2020/OFI_01/003819 Hacienda 2020/OFI_01/003819 1214 28/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003876 1215 28/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003854 1216 28/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003867 1217 28/10/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003851 1218 28/10/2020 
S441 - aprovació factures i 
pagaments advocat de juan & 
olavarrieta, s.l. Ex. 
2020/OFI_01/003821 Hacienda 2020/OFI_01/003821 1219 28/10/2020 
S773 - exención y 
bonificaciones del ibiu Hacienda 2020/PAC_03/000848 1220 28/10/2020 
Se440 - seguridad alimentaria 
mes de octubre Serveis Socials 2020/OFI_01/003862 1221 29/10/2020 
S999 - subvencions 
sociosanitaries 2020 Subvenciones 2020/OFI_01/000740 1222 29/10/2020 

S274 - nomina octubre 2020 Personal 2020/OFI_01/003837 1223 29/10/2020 
S781 - informe compatibilidad 
urbanística Urbanismo 2020/PAC_03/000713 1224 29/10/2020 
S999 - subv associem-
campañas Subvenciones 2020/OFI_01/001830 1225 29/10/2020 
S999 - subv 
associem_consumo local Subvenciones 2020/OFI_01/003849 1226 29/10/2020 
S245 - jardi parc de l'ermita i 
carrer Urbanismo 2020/OFI_01/000137 1227 29/10/2020 
S999 - beques formatives 
municipals 2020 Subvenciones 2020/OFI_01/002188 1228 29/10/2020 
S198 - contratos menores de 
servicios - estudio viabilidad 
bar polideportivo municipal Patrimonio 2020/OFI_01/000144 1229 29/10/2020 
S793 - concesión de ayuda 
sobre el plan estatal de 
vivienda 2018-2021 Serveis Socials 2020/OFI_01/001824 1230 30/10/2020 
S562 - autorización vía 
pública con entrada de 
vehículo (vado) Hacienda 2020/ALI_03/000023 1231 30/10/2020 
S706 - diputación subvencion 
pacto de alcaldias Hacienda 2020/OFI_01/000606 1232 30/10/2020 
S781 - solicitud informe 
compatibilidad urbanistica Urbanismo 2020/PAC_03/000733 1233 30/10/2020 
S349 - llicència urbanística 
legalització de la construcció 
situada al c/ XXXXXXXX - ref 
catastral XXXXXXXXXXXXXX Urbanismo 2020/PAC_03/000458 1234 30/10/2020 

S311 - renuncia cargos de 
concejales XXXXX. y XXXXX 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/003894 1235 30/10/2020 

S938 - cemur 2020/48 - nicho 
nuevo con reserva - calle-XXX 
grupo-XX nicho-XX y reserva 
de nicho-XX - fallecido: XXXX Cementeri 2020/OFI_01/002477 1236 02/11/2020 
S230 - paralització d'obres pol 
XX paarcel·la XX Urbanismo 2020/OFI_01/002479 1237 02/11/2020 

S999 -sub-directa ada Subvenciones 2020/OFI_01/003920 1238 02/11/2020 
S441 - aprovació factures i 
pagaments segurs vehicles 
Ex. 2020/OFI_01/003877 Hacienda 2020/OFI_01/003877 1239 02/11/2020 
S999 - subv 
associem_consumo local Subvenciones 2020/OFI_01/003849 1240 03/11/2020 

S999 - subv associem- Subvenciones 2020/OFI_01/001830 1241 03/11/2020 



campañas 

S659 - acta de liquidación 
XXXXXXXXX  Personal 2020/OFI_01/003900 1242 03/11/2020 

S230 - paralització d'obres Urbanismo 2020/OFI_01/002088 1243 03/11/2020 

S666 - plan parcial "el corcot" Urbanismo 2020/OFI_01/003905 1244 03/11/2020 
S639 - escola infantil mes 
setembre/ octubre curs 
2020/2021 Educación 2020/OFI_01/003662 1245 04/11/2020 
S615 - ayudas de 
emergencia. octubre Serveis Socials 2020/OFI_01/003886 1246 04/11/2020 
S212 - dr-pc 2020/11 ccta - 
café-bar "el poble gastrobar" - 
c/ XXXXXX, XXXX - (antes dr-
pc 2019/03 ccta "rambo 
music") Urbanismo 2020/LAP_03/000009 1247 04/11/2020 
S781 - informe urbanístic del 
registre de la propietat c/ 
XXXXXXXXXX, XXXX Urbanismo 2020/INF_03/000053 1248 04/11/2020 
Se418 - solicitud de tarjeta de 
estacionamiento. Serveis Socials 2020/OFI_01/003897 1249 04/11/2020 
S667 - prorroga comisión 
servicios puesto 
vicesecretaría Personal 2020/OFI_01/003987 1250 04/11/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública con 
puesto de cirios Hacienda 2020/PAC_03/000864 1251 04/11/2020 
Se224 - autorización 
ocupación vía pública con 
mesas y sillas. dulcipanmarq, 
s.l. Hacienda 2020/PAC_03/000524 1252 05/11/2020 
S441- aprovació factura i 
pagament Hacienda 2020/OFI_01/003951 1253 05/11/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/003940 1254 05/11/2020 
S 437 - concurs premis 
pintura a l'aire lliure Hacienda 2020/OFI_01/002164 1255 05/11/2020 
S349 - legalización vivienda 
en c/ XXXXX exp.23/2018 
XXXXXXXXX Urbanismo 2020/OFI_01/003788 1256 05/11/2020 
S441 - aprovació de factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/004007 1257 05/11/2020 
S441 - aprovació de factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002025 1258 05/11/2020 
S665 - licencia actividad salón 
lounge - dr-pc 2020/13 - avda. 
XXXXXXXX - (antes pub en 
expte. c 11/2010) Urbanismo 2020/PAC_03/000768 1259 05/11/2020 
S198 - contrato menor de 
desarrollo de actividades 
extraescolares agenda 2030 y 
los ods Contratación 2020/OFI_01/003828 1260 05/11/2020 
S659 - acta de liquidación 
XXXXXXX Hacienda 2020/OFI_01/003900 1261 06/11/2020 
S729 - modificación tasa 
ocupación vía pública Hacienda 2020/AVE_02/000094 1262 06/11/2020 
S441 - aprovacio factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/004013 1263 06/11/2020 
S562 -  aprovechamiento 
especial de la via pública con 
mesas, sillas, toldos y / o 
sombrillas con finalidad 
lucrativa 2021 Hacienda 2020/LOU_03/000035 1264 06/11/2020 
S562 -  aprovechamiento 
especial de la via pública con 
mesas, sillas, toldos y / o 
sombrillas con finalidad 
lucrativa. Hacienda 2020/LOU_03/000034 1265 06/11/2020 
Se218 - icio. solicitud rev. 
para liq. definitiva Hacienda 2020/AQS_03/000069 1266 06/11/2020 



S231 - gestion de mercado. 
calendario anual 2021 Hacienda 2020/AVE_02/000093 1267 06/11/2020 
S562 - aprovechamiento 
especial de la vía pública con 
entrada de vehículo. vado Hacienda 2020/ALI_03/000020 1268 06/11/2020 
S441 - aprovació factures i 
pagaments Ex. 
2020/OFI_01/004070 Hacienda 2020/OFI_01/004070 1269 06/11/2020 
S418 -  tarjeta de 
estacionamiento par 
apersonas con movilidad 
reducida. Serveis Socials 2020/OFI_01/004022 1270 06/11/2020 
S728 - contratación interinidad 
sustitución XXXXXXX Personal 2020/OFI_01/003902 1271 06/11/2020 
S706 - solicitud subvención 
redacción de proyectos vías 
ciclopeatonales Urbanismo 2020/OFI_01/003873 1272 06/11/2020 
S728 - contrataciones emcorp 
2020 Personal 2020/OFI_01/002640 1273 06/11/2020 
S441 - aprovació factures i 
pagaments Ex. 
2020/OFI_01/004100 Hacienda 2020/OFI_01/004100 1274 06/11/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/004096 1275 09/11/2020 
S999 - subvencion directa 
umsc Subvenciones 2020/OFI_01/004160 1276 09/11/2020 
S999 - subvencion directa 
amc Subvenciones 2020/OFI_01/004158 1277 09/11/2020 
S999 - subvencions culturals 
2020 Subvenciones 2020/OFI_01/000739 1278 09/11/2020 
S349 - licencia urbanística, 
caseta de aperos, polígono 
XX, parcela XX, XXXXX Urbanismo 2020/OFI_01/004011 1279 09/11/2020 
S639 -  menjador mes de 
octubre curs 2020/2021 Educación 2020/OFI_01/004162 1280 09/11/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/004161 1281 10/11/2020 

G345 - junta seguretat m-01 
de 18.11.2020 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/003896 1282 10/11/2020 

S441- aprovació pagament 
premi Hacienda 2020/OFI_01/004165 1283 10/11/2020 
S999 - subvencions 
sociosanitaries 2020 Hacienda 2020/OFI_01/000740 1284 10/11/2020 
S245 - renovació d'enllumenat 
públic fase ii Urbanismo 2020/OFI_01/000009 1285 10/11/2020 
Se435 – ajudes per activitats 
socio-educatives Serveis Socials 2020/PAC_03/000867 1286 10/11/2020 
S212 - dr-pc 2020/12 ccta - 
pastelería, horno, heladería y 
degustación de café "la 
barrica" - c/ XXXXXXX - aforo 
36 personas - (antes dr-pc 
2019/09 ccta "tapas segura") Urbanismo 2020/LAP_03/000010 1287 10/11/2020 
S991 – modificacions de 
credits Hacienda 2020/OFI_01/004164 1288 11/11/2020 
S441- aprovació certificació 3ª 
i 4ª obra c/ jardi parc de 
l'ermita i carrer i pagament Hacienda 2020/OFI_01/004101 1289 11/11/2020 
S078 - cmi urbanismo - 
minuta 6/2020 - 16/11/2020  Urbanismo 2020/OFI_01/004163 1290 11/11/2020 

S078 - cmi m-10 de 16.11.20  

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/004181 1291 11/11/2020 

S078 - comisión permanente - 
cmi economía 9/20 Hacienda 2020/OFI_01/004177 1292 11/11/2020 
S009 - gratificaciones por 
servicios extraordinarios 
personal laboral noviembre 
2020 Personal 2020/OFI_01/003947 1293 11/11/2020 



S009 - gratificaciones por 
servicios extraordinarios 
personal funcionario 
noviembre 2020 Personal 2020/OFI_01/003946 1294 11/11/2020 

S459 - po 445/2020 de 
XXXXXXXX y otros 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/003763 1295 12/11/2020 

S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/004195 1296 13/11/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/004179 1297 13/11/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/004188 1298 13/11/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/004191 1299 13/11/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/004171 1300 13/11/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/004184 1301 13/11/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/004186 1302 13/11/2020 
S656 - orden de ejecución 
XXXXXXXXX Urbanismo 2020/OFI_01/001269 1303 16/11/2020 
S938 - cemur 2020/69 - nicho 
nuevo sin reserva - calle-XXX 
grupo-XX nicho-XX - fallecido: 
XXXXX (28/08/2020) - titular: 
XXXXXXXX Cementeri 2020/OFI_01/002932 1304 16/11/2020 
S938 - cemur 2020/66 - nicho 
reservado solicita titular - 
fallecida: XXXXX. 
(26/08/2020) - calle-XXX, 
grupo-XX, nicho-XX Cementeri 2020/OFI_01/002904 1305 16/11/2020 
S938 - cemur 2020/65 nicho 
nuevo sin reserva - calle-
XXXX grupo-XX nicho-XX - 
fallecida: XXXXX (23/08/2020) Cementeri 2020/OFI_01/002881 1306 16/11/2020 
S938 - cemur 2020/64 - nicho 
nuevo con reserva - calle-XXX 
grupo-XX nicho-XX y reserva 
el nicho-XX del grupo-XX 
(nicho contiguo) - fallecido: 
XXXXXXXX (21/08/2020) Cementeri 2020/OFI_01/002880 1307 16/11/2020 
S938 - cemur 2020/68 - nicho 
nuevo sin reserva - calle-XXX 
grupo-XX nicho-XX - fallecido: 
XXXXXX (28/08/2020) - titular: 
XXXXXXX Cementeri 2020/OFI_01/002931 1308 16/11/2020 
S842 - reparación y mejora 
energética en el frontón 
municipal  Urbanismo 2020/OFI_01/003297 1309 16/11/2020 
S720 - devolución aval calle 
XXXXXXXXX   XXXXXXXXX. Urbanismo 2020/OFI_01/003861 1310 16/11/2020 
S842 - sustitución de 
cerramiento lateral por chapa 
del trinquet de canals Urbanismo 2020/OFI_01/003287 1311 16/11/2020 

S706 - subv comercio covid Subvenciones 2020/SDS_03/000026 1312 16/11/2020 
S720 - devolución aval 
expediente obras 21/2018, c/ 
XXXXXXXXX  Urbanismo 2020/OFI_01/002884 1313 16/11/2020 

S274 - nomina octubre 2020 Personal 2020/OFI_01/003837 1314 16/11/2020 
S677 - restauració de la 
legalitat urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/003442 1315 16/11/2020 
S078 - cmi 10 economía - 
comisión permanente Hacienda 2020/OFI_01/004220 1316 17/11/2020 

S443 - empuju20-sel 
Recursos 
Humanos 2020/OFI_01/004176 1317 17/11/2020 

S938 - cemur 2020/67 - nicho 
ocupado, titular el fallecido - Cementeri 2020/OFI_01/002906 1318 17/11/2020 



calle-XXXX grupo-XX nicho-
XX - fallecido: XXXXXXX 
(26/08/2020) 
S245 - rehabilitación del 
trinquete municipal Urbanismo 2020/OFI_01/000736 1319 17/11/2020 
S562 -  aprovechamiento 
especial de la via pública con 
mesas, sillas, toldos y / o 
sombrillas con finalidad 
lucrativa. Hacienda 2020/LOU_03/000040 1320 17/11/2020 
S441 - aprovació factures i 
pagaments segur vehicle Ex. 
2020/OFI_01/004196 Hacienda 2020/OFI_01/004196 1321 17/11/2020 

S441 - aprovacio factures Hacienda 2020/OFI_01/004210 1322 17/11/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/004205 1323 17/11/2020 
S245 - rehabilitación del 
trinquete municipal Urbanismo 2020/OFI_01/000736 1324 17/11/2020 
S245 - rehabilitación del 
trinquete municipal Urbanismo 2020/OFI_01/000736 1325 18/11/2020 
S999 - subvencions culturals 
2020 Subvenciones 2020/OFI_01/000739 1326 18/11/2020 
S349 - licencia de obra - 
reforma y acondicionamiento 
vivienda - c/ XXXXX, XX Urbanismo 2020/PAC_03/000891 1327 18/11/2020 
S349 - licencia de obra - 
adecuación red saneamiento - 
avd. XXXXXXXX - catoal, s.l. Urbanismo 2020/OFI_01/004180 1328 18/11/2020 
S037 - comunicación actividad 
inocua - almacén-trastero 
particular - XXXXXXXXX - (cai 
sin iae 2020/01) Urbanismo 2020/PAC_03/000900 1329 18/11/2020 
S245 - rehabilitación del 
trinquete municipal Urbanismo 2020/OFI_01/000736 1330 19/11/2020 
S037 - comunicación actividad 
inocua - garaje particular - c/ 
XXXXXX- cai sin iae 2020/01 Urbanismo 2020/PAC_03/000899 1331 19/11/2020 
S037 - comunicación actividad 
inocua - trastero particular - c/ 
XXXXXXXXX - (cai sin iae 
2020/03) Urbanismo 2020/OFI_01/004228 1332 19/11/2020 
S349 - legalización de edificio 
en calle XXXXXXXX canals, 
XXXXX., expediente 41/2019 Urbanismo 2020/OFI_01/004206 1333 19/11/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/004232 1334 19/11/2020 
S991 – modificacions de 
credits Hacienda 2020/OFI_01/004193 1335 19/11/2020 
S441- aprovació comissions 
bancàries octubre Hacienda 2020/OFI_01/004229 1336 19/11/2020 
Presentación telemática: nº 
registro 2020006536 Hacienda 2020/LOU_03/000041 1337 19/11/2020 
S441- aprovació factures i 
pagaments Hacienda 2020/OFI_01/004231 1338 19/11/2020 
S243 - transmisión puesto 
mercado Hacienda 2020/PAC_03/000755 1339 19/11/2020 
S277 - 2º prórroga contrato 
seguro responsabilidad civil y 
patrimonial - contratos 
privados  Patrimonio 2020/OFI_01/002807 1340 19/11/2020 

S274 - nomina octubre 2020 Personal 2020/OFI_01/003837 1341 20/11/2020 
S245 - rehabilitación del 
trinquete municipal Urbanismo 2020/OFI_01/000736 1342 20/11/2020 

Se218 - liquidacion icio Hacienda 2020/LMN_03/000104 1343 20/11/2020 
S706 - subvenciones a otras 
administraciones - redaccion 
del plan de mobilidad Medio Ambiente 2020/SDS_03/000028 1344 20/11/2020 
S842 - construcción 
acometida baja tensión calle 4 Urbanismo 2020/OFI_01/003338 1345 20/11/2020 



camins/zona jove 

S712 - bolsa de trabajo de 
profesores/maestros epa Personal 2020/OFI_01/004047 1346 21/11/2020 
S019 - provisión en propiedad 
de cuatro plazas de agente de 
la policía local, por concurso-
oposición, dentro de un 
proceso de consolidación de 
ocupación temporal Personal 2020/OFI_01/004256 1347 21/11/2020 

 

 
 

 
 9. DACIÓ DE COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL PER 
DELEGACIÓ DEL PLE MITJANÇANT ACORD DE DATA 15-07-19, D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 
115 DEL R.O.F. 

 
El Sr. President  manifesta que no consten acords des de l'últim Ple ordinari fins l’actualitat adoptats 

en sessions de la Junta de Govern Local. 

 
10. PRECS I PREGUNTES. 

 
10.1. PREGUNTA «IN VOCE» DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA 
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que la primera pregunta va dirigida tant a l’Alcaldessa com al 

Tinent d’Alcalde. A veure, no vull que se’m mal interprete, pense que es obligatori fer aquesta pregunta. 
El dia 30 d’octubre de 2020, dos regidors que formaven part de l’equip de govern van dimitir de les 

seues dedicacions i de les seues competències. No vaig a fer jo ressò del que evidentment es d’ells i, 
l’equip de govern es va quedar en minoria. 

Nosaltres, jo crec que es evident, que des del primer minut que es va prendre un acord que van 
considerar que tenia un vici de legalitat, hem sigut dels que moltes vegades hem donat la ma i hem oferit la 
ma a l’equip de govern per a restablir eixa il·legalitat. Considerem que els dos regidors han assumit la seu 
responsabilitat política en eixe cas, cosa que es d’agrair perquè no es habitual. I la nostra pregunta es, 
donat que si que hem vist un comunicat de Canals en moviment en el que, pràcticament, el que venia a dir 
es que hi havia discrepància legal i que els dos regidors han assumit o van assumir la seua condició. Si 
l’equip de govern, l’Alcaldessa i el Tinent d’Alcalde, perquè son els principals representants. Si van a 
assumir algun tipo de responsabilitat política, no jurídica lògicament. O si van a fer o van a esperar a que hi 
haja una sentencia condemnatòria per part d’algun tribunal valencià per tal d’assumir eixa responsabilitat 
política, llevat que els seus propis socis o ex socis de govern ja han dit que lògicament eixe pacte tenia eixe 
vici de legalitat.  

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que per al·lusions, si vols comence jo. Este tràmit està per via 

judicial, jo no soc entesa, no soc tècnic. Per tant, això porta la seua via. Si em pregunta vosté per la 
responsabilitat que tinc, la tinc des de juliol del 2019 i es amb el meu poble. Únicament treballar, treballar, 
treballar. Si em deixen, ací estaré treballant. Eixa es la meua única responsabilitat. Treballar pel meu poble. 
Així estic d’Alcaldessa, per tant, no entenc una altra responsabilitat. Si vosté me la vol recomanar, pues jo 
estaré encantada. No sé quina responsabilitat vol que jo adquirisca. No he de dir-li res més. Vicent, per 
al·lusions.  

 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que bé, si responc jo també. Bé, crec que es reiterar un poc les 

paraules de la meua companya. Jo assumisc la meua responsabilitat dia rere dia en el treball que faig i si 
alguna vegada he d’assumir alguna responsabilitat al respecte i responsabilitat política, pues l’assumiré. Si, 
per exemple, els meus companys del grup o els meus companys de l’equip de govern aixina m’ho demanen, 
no tindré cap problema. Altres, de vegades, inclús demanant-los-ho els seus propis companys no ho han fet, 
però jo en el moment que qualsevol dels meus companys o companyes de l’equip de govern o algun 
company o companya de l’agrupació crega que no estic fent les coses com s’han de fer, jo no tinc cap 
problema. Perquè estic en aquesta tasca temporalment per a fer-ho lo millor que puga, lo millor que sé i 
assumint les meues responsabilitats com a regidor. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que així es, també reitere eixes mateixes paraules. Ací nosaltres 

som persones del poble, que venim a treballar pel poble. No volem entrar en cap guerra, ni que fora açò la 
guerra de Troya i...no. La realitat es que estem en un govern municipal, un govern de poble. Som polítics de 



poble que treballem pel nostre poble. Per tant, ací estarem i esta es la responsabilitat que tenim a dia de hui. 
Es la de treballar pel nostre poble. Si ens deixen, clar està. 
 Val, perfecte. Passem al torn de les preguntes del Partit Popular. Toni Pérez, quan vulgues. 
 

El Sr. Orea Pedraza manifestant que Alcaldessa, tenia 5 preguntes. 
 
La Sra. Alcaldessa manifestant que ah! val, perfecte. Disculpe vosté. 
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que bé, veig que l’argumentari el tenen bé aprés.  
 
 
10.2. PREGUNTA «IN VOCE» DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA 
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que a veure, lo que ve a dir la sentència del Tribunal Suprem en el 

cas de la Font de la Figuera es lògicament que, quan dos persones no poden votar lo que van votar, una 
persona acaba siguent Alcaldessa i l’equip de govern el configura de forma unilateral, però lo important, per 
a que el poble s’entere, eixe poble al que tant fa referencia, es que vosté sense eixe vot d’eixos dos regidors, 
eixe dia no haguera sigut Alcaldessa. Per lo tant, no parle tant de treballar pel poble, perquè tots 17 
treballem pel poble i el problema es que si eixe dia no haguera tingut eixos vots, no haguera sigut 
Alcaldessa.  

La meua pregunta es molt concreta. Si hi ha una sentència condemnatòria a l’acord de l’Ajuntament, 
que van a fer vostés dos? 
  

La Sra. Alcaldessa manifestant que esperarem que això vinga, val? I no me parle, no vull traure 
coses ja, de veritat. Jo estic ací per a treballar pel meu poble. Una altra vegada. Les vegades que faça falta, 
val? Però li recorde que vosté va faltar al pacte del botànic. Pues va faltar al pacte del botànic. I en açò 
acabe ja. Vicent, vols dir alguna cosa? 

 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que no, es repetir-me una altra volta en lo mateix que abans. Jo 

he de respondre i donar responsabilitat, ja ho he dit, al meu grup i a l’equip de govern, en quant, si en algun 
moment tenen alguna cosa que achacar-me ho faré. 
 

 La Sra. Alcaldessa manifestant que Perfecte, jo també em reitere amb Vicent, que hem estudiat 
molt bé el tema. Per això, som mestres els dos. 

Val, la tercera pregunta. Toni. 
 
10.3. PREGUNTA «IN VOCE» DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA 
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que bé, esta va per a Vicent també. Es una pregunta de promoció 

econòmica. De promoció socioeconòmica.  
S’han posat en marxa els bonos, no vaig a dir que tard o mal, s’han posat en marxa els bonos. 

Disculpa’m un poquet, va home. Però si que, bueno, nosaltres si que vam fer una proposta i tu ho saps. 
Vam fer una proposta molt més amplia i ambiciosa de reactivació econòmica del poble. Jo sé que s’ha 
treballat per part del departament, espere que hages treballat el tema, però si que ens agradaria que a 
banda del tema dels bonos, quines son les mesures concretes que van a posar-se en marxa de forma més 
immediata o mediata i que puguen donar solució a la reactivació econòmica del poble. 

 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que bé, bona nit. Et deixe, eh? Et deixe que no digues que tard 

o mal, però ho digues. No passa res. Res, bueno, lo dels bonos he de dir que estem contents. Ahir mateixa 
em van enviar un missatge que ja s’han posat en circulació 500 bonos, la qual cosa suposa ja 10.000 euros 
en circulació més els que queden i la qual cosa ja ens posa contents. Es cert que es l’única que s’ha tret fins 
ara. Hi ha una en marxa ja que no tardarà res, perquè ja s’ha estat treballant pel departament d’ADL i, si no 
recorde mal, intervenció també ha fet el seu vistiplau a la proposta i està a punt d’aprovar-se la dels...bueno 
jo li dic aixina, la de les ajudes directes de 125.000 euros que anaven a donar suport a les xicotetes 
empreses i comerços que havien també passat alguna dificultat i que podia arribar l’ajuda fins als 1.000 
euros a cadascuna de les empreses. Eixes son les que eixiran enguany. Les que vindran després també 
depenen un poc dels pressupostos que aprovem, per tant, jo els vaig passar propostes que tenia en relació 
a possibilitats, depén també de les quanties de les que estem parlant i de les possibilitats que tinguem, es 
podran fer unes coses o unes altres. 

 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que val, però una cosa, per concretar, Vicent. Eixos 125.000 euros 

que dius tu, és a dir, lo que ara hi ha, en el futur pressupost, ja vorem. Però en lo que hi ha ara, quan se va 



a traslladar al carrer? Quan el comerciant va a vore o el empresari va a vore eixe tipus d’ajudes? Podries 
concretar-ho un poc més?  

 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que a veure, eixirà este mes, perquè vull dir...s’acaba el curs i 

ha d’eixir abans. Per tant, estem parlant de dies, setmanes, perquè se que està treballant, està molt avançat 
ja. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que val. La següent pregunta, Toni Orea. 
 
10.4. PREGUNTA «IN VOCE» DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA 
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que moltes gràcies, Vicent.  
També es de promoció. El conveni, si jo no estic equivocat, pels codis de NAE, deixa fora a 

cafeteries i restaurants, si es així. Simplement, preguntar-te si es deixa fora per algun motiu en concret i si 
va a fer-se alguna actuació concreta en este tipo d’empreses, en este tipo de comerços i, simplement, si 
estic en lo cert, puc estar equivocat.  

 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que no, no, si. Totalment. Deixa fora a cafeteries i restaurants i 

serveis, també. Sector serveis també. A veure, simplement, la resposta es prou senzilla, vull dir, enteníem 
que 25.000 euros no donava per a molt, que era lo que s’anava a posar en marxa immediatament i 
enteníem que si obríem per a totes les possibilitats es mouria poc. Aleshores el que vam dir es, vam acordar, 
fem una primera línia que vaja dirigida als xicotets comerços de proximitat en concret i comencem a treballar 
ja en propostes que puguen donar resposta més concreta i en algun tipus de format més concret, per a 
cafeteries, restaurants i sector serveis, que enteníem un poc que alomillor esta manera no acabava de 
respondre tan bé si s’ajuntaven totes en una. Aleshores, el primer que anem a fer immediatament que 
tinguem el pressupost preparat es començar a obrir una línia de, no sé si seran bonos, perquè hem de vore 
que respon millor a donar eixa ajuda, eixa promoció per a que es moga un poc també en cafeteries i en 
restaurants i en sector serveis. 

 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que aleshores entenc que fins al pròxim pressupost no hi ha una 

actuació concreta. No hi ha un programa concret per a cafeteries i restaurants? 
 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que ara mateixa no disposem de partida econòmica.  
 
10.5. PREGUNTA «IN VOCE» DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA 
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que la següent pregunta es també de promoció.  
He estat mirant el conveni i alomillor estic equivocat perquè l’he llegit ràpid, però en el conveni ficava 

que Associem ficaria el local on la gent te que anar a fer esta gestió administrativa. 
No es va pensar o s’haguera pogut cedir per part de l’Ajuntament algun local més accessible o que 

almenys complira l’accessibilitat que no la seu que te Associem? Que alomillor per al seu ús habitual com a 
associació està bé, però per a estes tasques, la veritat es que pujar una escala, alomillor no es lo més 
convenient. Eixa una. I després, l’horari se pot fer més...no es una pregunta, es un prec, se podría fer més 
flexible per a que poguera la gent que treballa de vesprada i que només te horari de matí, poder anar i fer 
este tipo de gestions? Perquè a hores d’ara, si no tinguem mal entés, només es pot anar en un horari molt 
reduït de vesprada a la seu d’Associem. 

 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que si, pues mira. A veure, amb tota la sinceritat, quan vam fer 

el conveni amb Associem, buscàvem també un poc, i això ho buscaven ells també, fer-se visibles, donar-se 
molta visibilitat, treballar també en una proposta grossa col·laborant i ajudant a l’Ajuntament i vore’s també 
que tenien eixa capacitat i eixa importància de treball. El lloc, es cert que en algun moment vam parlar inclús 
que fora un lloc més visible, més fàcil d’arribar per a la gent, però també van valorar ells que es el seu lloc 
habitual i que també preferien que fora allí la gent on anara, on saben que sempre estan.  

Es cert que no hi ha accessibilitat, però em consta que ells posen totes les facilitats si alguna 
persona, pel que siga, no pot accedir.  

Pel que fa a l’horari d’atenció, igual forma que hem dit abans, ho vam deixar en les seues mans. 
L’horari que millor tenien per a adaptar-se i per a poder atendre, tot i això, jo demà mateix ho trasllade als 
membres d’Associem, si d’alguna forma, sobretot, si tenen possibilitat de fer un horari pel matí, per a que 
puguen arribar a eixa gent que alomillor per la vesprada no te possibilitat. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que val, gràcies. Toni Orea. Ara ja si, veritat? 
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que si, la última. 



 
La Sra. Alcaldessa manifestant que ah! val. 
 
10.6 PREGUNTA «IN VOCE» DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA 
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que en Vicent me quede, per no... 
En esports, ara canviem a esports. Bé, Sr. Regidor, li he preguntat varies voltes al llarg d’esta 

legislatura per al retroacció del camp de futbol a l’Ajuntament de Canals, per veure com està eixe expedient 
d’anul·lació o de tornar el camp de futbol a l’Ajuntament, perquè està causant moltíssims problemes com 
tots som coneixedors. Per lo tant, preguntar-li si s’ha fet alguna actuació concreta, per favor, no me diga que 
estan fent-se gestions, si no que me diga quines gestions concretes estan fent-se. I després, si es cert que 
en la seua visita primera com a Regidor d’Esports o la seua visita primera a la federació de futbol es va 
oferir a fer eixe esborrany o eixe model per a que el camp de futbol poguera tornar i anular la cessió que va 
fer l’Ajuntament de Canals? Si es aixina, si es va oferir i va ser l’Ajuntament el que va dir que ho faria ell? 
Son dos preguntes.  

 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que val, dos preguntes que van molt juntes. Perquè, bueno, 

ràpidament però faig un poquet d’antecedents, val? L’última reunió que teníem en la federació es en març, 
diria que el 12 ó 13, vull dir, estàvem a punt de la declaració esta d’alarma. Eixa es l’última reunió que tenim  
allí. Es cert que en eixa reunió ells ens donen inclús un paper, un document, en el que parlen de la seua 
voluntat i posen per escrit un poc la seua proposta. Quan vinguem ací, en el departament de patrimoni, es 
veu que eixa proposta, tot i que està molt bé que ells tinguen eixa predisposició. S’ha d’estudiar, perquè s’ha 
de vore en quines condicions econòmiques, per una banda, vull dir, sabeu que el conveni que es signa hi ha 
unes obligacions per les dues parts, no? Per part de qui cedeix i per part de qui rep la instal·lació, aleshores, 
per part del departament de patrimoni el que es decideix es...val, tinguem eixe document, però creguem que 
es una cosa molt important, son molts diners els que es van posar ahí i es una instal·lació que en esta 
cessió te una importància gran per al poble i se va decidir fer un estudi de la situació en que està el camp en 
relació als diners que va donar, que va aportar la federació en eixe conveni. Després, si s’han anat complint 
les tasques que en eixe conveni posa que s’han de complir per part de les dues parts i em consta que, per 
part del departament de patrimoni, s’ha demanat informe al departament d’urbanisme en relació a la situació 
en que està a hores d’ara el camp, per a deixar-ho per escrit en la situació que està a hores d’ara el camp i, 
d’igual forma quines actuacions s’han fet en els diners que la federació va aportar en els diners que la 
federació va aportar en el seu moment en el conveni. En eixe punt està la gestió que està fent-se, està en 
mans del departament de patrimoni que ha demanat una serie d’informes al departament d’urbanisme i, a lo 
altre també li he respost. Ens van donar un document, però s’entenia ací que abans de fer el pas endavant 
s’havia de posar negre sobre blanc, per dir-ho així, quina era la situació concreta a nivell d’econòmica i 
també a nivell de la instal·lació.  

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que val. Ara es el torn de les preguntes del Partit Popular. Toni 

Pérez, quan vulgues.  
 
10.7 PREGUNTA «IN VOCE» DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 
 
El Sr. Pérez García manifestant que moltes gràcies, Alcaldessa. 
La primera pregunta va relacionada al Camí de la Palmera.  
En els darrers plenaris hem vingut demanant de manera insistent una reactivació de les millores que 

estaven realitzant-se al conegut com Camí de la Palmera o camí que uneix Canals i Aiacor per la 
urbanització de Miravolvents.   

Aquestes últimes setmanes, hem vist que s’ha fet l’ampliació a l’inici de la part que uneix Aiacor amb 
aquesta urbanització i, per tant, amb l’escola Vicent Rius. Primer que tot, volíem agrair per doble partida 
aquesta intervenció, primer perquè es continua millorant aquest camí tan transitat i, segon, perquè es fa a la 
part de la pedania d’Aiacor, que fins ara havia quedat descuidada d’aquestes millores. Sabem que aquestes 
intervencions, venen a donar una solució temporal, al problema de l’accés a aquest col·legi i, per tant, 
agraïm novament que es continue apostant per seguir amb elles, però també hem de ser crítics i també 
exigents per a no seguir la solució final al problema. Per tal cosa, fem les següents preguntes. Està previst 
seguir ampliant el camí en alguna de les dues parts? En cas de que així fora, hi ha alguna planificació per a 
abordar aquesta solució temporal? La tercera seria, s’està treballant per a avançar en la solució final del 
problema? És a dir, comunicar ambdós nuclis urbans amb una carretera en condicions. I si s’està amb 
contacte amb alguna administració supramunicipal que puga ajudar al nostre poble amb aquesta intervenció. 
En la passada legislatura, pareixia que si hi havia legislació política per part d’aquestes.  

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que gràcies, Toni Pérez. Miquel, Clara, qui vol comentar? 
 



El Sr. Alventosa Paz (del Grup Municipal Compromís per Canals) manifestant que jo mateixa, si 
vols. Cap problema.  

Primer que res, gràcies pel reconeixent aquest de reprendre les tasques com bé has dit. 
Vau demanar en l’últim plenari, de fet ha estat un objectiu que mai hem deixat de mirar i sempre ha 

estat en els punts principals de la brigada d’obres i serveis, com sabeu. 
Entre altres coses s’ha dedicat també en temps de pandèmia a ajudar a serveis socials, ha ajudat al 

muntar el mercat ambulant, ha ajudat a marcar les taules. Aleshores, son moltes tasques les que ha 
desenvolupat la brigada d’obres i serveis. L’altre dia en la radio vos ho vaig agrair i hui públicament en el 
plenari ho agraïsc també les tasques que fan i que porten endavant i que han tingut que assumir, llevat de 
les que ja feien. Per tant, com dic es un objectiu que sempre hem tingut i sempre ha fet, el que passa es que 
moltes vegades el dia a dia i altres tasques afegides a la brigada no poden continuar amb elles. Per tant, si 
que van a continuar-se les tasques, com he dit, es l’objectiu i va ser una de les coses que volíem que així 
fora, millorar un poc la seguretat d’aquest vial, crec que ha sigut per primera vegada que s’ha fet. El treball 
continua com he dit. Si estem en contacte amb alguna administració supramunicipal es que sí, vull dir, si 
que hem exposat aquest tema a veure si es pot solventar d’alguna manera i la solució es clara, vull dir, la 
solució es desenvolupar un pla parcial d’eixa zona, òbviament, que amb un pla general que aprovaria, en 
aquest cas, la Generalitat Valenciana i passa òbviament per, com dic, desenvolupar urbanísticament una 
zona, en la qual inclouria un carrer i més carrers i una urbanització o un desenvolupant urbanístic en aquest 
sentit, cosa que no depén no solament de nosaltres sinó també depén de la Generalitat òbviament, que ens 
deuria aprovar un pla parcial per a actuar urbanísticament en la zona. Es una cosa que tant Clara com jo ho 
tinguem en ment. Com sabeu últimament s’ha aprovat en la comissió d’urbanisme de la Generalitat 
Valenciana una altra zona d’actuació urbanística que es innovadora. Feia molt de temps que no s’aprovava 
cap en aquest sentit i ja en tenim una. Doncs seguirem treballant per a intentar també desenvolupar el poble 
en aquest sentit. Gràcies, Toni. 
 

La Sra. Alcaldessa manifestant que gràcies Miquel per l’aclaració. Toni Pérez, quan vulgues.  
 
10.8 PREGUNTA «IN VOCE» DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 
 
El Sr. Pérez García manifestant que la segona pregunta va relacionada a l’edifici de l’auditori. Tant a 

la passada legislatura com en aquesta, diverses han sigut les ocasions en les que hem demanat a l’equip de 
govern si tenien alguna novetat al respecte de les obres de construcció o finalització de l’edifici de l’auditori. 
Sempre pareix que hi ha pendent un tràmit, una modificació o una excusa que impedeixen que a dia de hui i 
més de 5 anys de la paralització de les obres podem veure acabat i en ús aquest edifici. Sempre s’ha volgut, 
des de diferents sectors menysprear la utilitat d’aquest edifici, però des del nostre grup, sempre hem cregut i 
hem confiat que aquest edifici podria fer molt de bé per a les nostres bandes i, per tant, per a la cultura del 
nostre poble. Per tal cosa, fem les següents preguntes: Hi ha alguna novetat en la nova adjudicació per 
finalitzar aquesta construcció? I si hi ha algun impediment o bloqueig que impedisca aquest tràmit? 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que Miquel, quan vulgues. 
 
El Sr. Alventosa Paz manifestant que bé, gràcies, Toni. Sorprenent. Sorprenent que un projecte 

que s’inicia en una legislatura concreta i que no s’acaba mai, ara se demanen explicacions d’ell. En fi, crec 
que deurien d’explicar altres persones i altres polítics que ha passat ahí. Llevat d’això, nomes entrar a 
aquest Ajuntament vaig fer la consulta pertinent. Vaig estar en contacte amb el responsable, la responsable, 
en aquest sentit, del projecte este solament no, si no molts més dins de la Generalitat. Se me va contestar 
que estava mirant aquest projecte en sí, després de la publicació de la noticia al Levante, si no recorde mal, 
de que s’anaven a reactivar certs plans com aquestos, certes obres que havien fet fallida l’empresa i que 
s’havien deixat de costat i que no havia hagut inversió per part de la Generalitat abans del 2015. Pareix que 
hi ha voluntat de continuar el projecte, ja dic la persona encarregada d’aquest projecte, d’estudiar-lo me va 
dir que m’informaria. Va arribar la pandèmia, torne a preguntar, canvia el departament, aquesta xica se’n va, 
entra un xic nou a Generalitat Valenciana per a parlar d’aquest aspecte i me diu que va a estudiar el cas i 
anem a vore que podem fer. Ens hem compromés a...i hem va preguntar per correu electrònic si volia fer 
alguna visita i li vaig dir que estàvem totalment oberts a que poguérem fer una visita in situ, vore l’espai, 
vore el lloc i treballar en eixe sentit, treballar igual que s’ha treballat a l’institut Francesc Gil. 20 anys després 
pareix que se reactiven i 20 anys després pareix que van a fer-se les aules prefabricades i que pareix que 
vaja a moure l’institut, vaja que casualitat. Siga com siga, si vols te puc remetre i enviar tots els correus i la 
meua insistència com a Regidor de l’Àrea de Joventut, perquè en un principi aquest projecte pareix que fora 
cultura, després joventut...molt bé no s’aclarieu però no passar res, les coses pareix que anaven funcionant i 
aixina anaven passant-se la pilota d’un costat a un altre. La qüestió es que la tinguem nosaltres, estem 
treballant en eixe aspecte. Jo, si vols, me compromet a reenviar-te tots els correus que he enviat a la 
Generalitat sobre aquest aspecte i les seues contestacions per a que veges el treball que des de la meua 



regidoria i des de l’equip de govern estem fent per a que això se reactive i puga ser una realitat també per al 
nostre municipi, com dic, bé ho serà el Francesc Gil. Gràcies, Toni. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que gràcies Miquel. Toni Pérez. 
 
El Sr. Pérez García manifestant que gràcies Miquel. Únicament, per puntualitzar. A mi m’agradaria 

saber a qui tinc que demanar jo explicacions quan estic en la oposició i estic en aquesta legislatura? Perquè 
ja, pareix ser que hasta demanar explicacions o fiscalitzar l’activitat de l’equip de govern en aquesta 
legislatura, en certs moments, pareix que a certs regidors que...els pica. Els pica, deixem-ho aixina. I jo no 
sé, Miquel, si t’ho tinc que demanar a tu, si tinc que cridar per telèfon als regidors de l’anterior legislatura o 
com molt bé has insinuat, si al final també, pues al final com tot, no? Si al final “la herencia recibida del PP”. 
Al final, jo crec que els que esteu ara “por y para trabajar por el pueblo” sigueu vosaltres. Per tant, a qui tinc 
que demanar-li explicacions es a vosaltres i ja està. Jo crec que si tu estàs a bé de compartir-me totes les 
actuacions, no fa falta que m’envies els correus. Els correus son un tema personal i jo ahí no vull entrar, 
però al final, si tens a bé compartir-me totes les actuacions que has fet al respecte t’ho agrairé.  

 
El Sr. Alventosa Paz manifestant que si, si, no, òbviament. Jo ho faré per a que veges que des 

d’esta regidoria s’està treballant. Jo simplement he deixat caure el procediment i el procés que ha passat 
sobre aquest aspecte i igual que jo tinc una estructura de partit, llevat del partit local, vull dir, a nivell 
nacional i a nivell també estatal, tu també ho tens, tu també ho pots preguntar i preguntar sobre aquest 
aspecte i saber del procediment i que ha passat i que ha anat passant. Però bueno, jo vaig a respondre com 
dic i com bé t’he dit des de que jo entre per possessió a l’Ajuntament com a regidor des del 2019 en avant, 
t’envie si vols, i puguem veure-ho. Vens ací a l’Ajuntament un dia i pots llegir els correus i veure el treball 
que s’ha fet en eixe aspecte. I t’agraïsc que preguntes sobre ell i t’agraïsc moltíssim també que així puga jo 
expressar-me i dir el treball que s’està fet, perquè açò es un treball silenciós que no veu fins que no s’acaba 
aquella construcció, però ja que preguntes t’explique el procediment i allò que estic fent i així també jo em 
puc lluir, moltes gràcies. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que val, Toni. 
 
10.9 PREGUNTA «IN VOCE» DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 

 
El Sr. Pérez García manifestant que la tercera pregunta va relacionada amb el Centre de Majors, 

per tant, es pugueu esplaiar i pugueu explicar-nos tot lo que esteu fent al respecte. En l’anterior pregunta, 
fèiem referencia a l’edifici de l’auditori, edifici que no està finalitzat i per tant, continua sense donar servei i, 
per tant, l’ús per al que està destinat. En aquest cas, encara es més greu ja que volem denunciar la 
paralització en el Centre de Majors. Al plenari de març del 2019 ja fèiem el següent prec: dèiem en el nostre 
tercer prec d’aquest plenari volíem parlar del Centre de Majors, edifici situat a la zona d’horts. Edifici 
pràcticament acabat ja fa 4 anys i del qual sempre hem preguntat per ell. Aquest plenari hem tingut la 
mateixa resposta, que es la mateixa que he rebut en la pregunta anterior. Es que l’anterior equip de govern 
del PP ho va deixar tot tan mal que l’edifici ni es pot obrir, perquè no està connectat a la toma de la llum de 
l’obra, que falta un paper, que no estaven els permisos...es que, es que, es que i es que. I recriminàvem a 
l’anterior equip de govern. 4 anys tenia aquest equip de govern per a poder arreglar els tràmits que 
quedaven per a finalitzar l’edifici i poder donar així un servici de qualitat als nostres majors que tant s’ho 
mereixen. Però han sigut incapaços. Els nostres majors continuen al centre vell. Un centre que no 
m’atrevisc a aventurar els anys que te i un centre que tots sabem en les condicions que es troba. I, per 
finalitzar, pregarem el següent: preguem al proper equip de govern i al proper regidor d’urbanisme realitzar 
aquesta obra que, com ja hem dit, tan profitosa seria per als nostres majors. Ara, i aproximadament 6 anys 
passats de la finalització de les obres, els fem les següents preguntes: Tenen alguna novetat? Quines 
actuacions s’han portat a terme aquesta legislatura? Es pot facilitar la documentació escrita sobre aquestes 
actuacions, aixina com tots els expedients tramitats?  

Ens agradaria que d’ací dos anys no ens toque preguntar novament al proper equip de govern el 
que no ha fet l’actual. Obrir el nou edifici per al centre de majors. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que per al·lusions, Vero Ferri. Vols dir alguna cosa, Regidora de 

Serveis Socials?  
 
La Sra. Ferri Fayos (del Grup Municipal Compromís per Canals) manifestant que primer que 

conteste Miquel. 
 
La Sra. Alcaldessa manifestant que Miquel, quan vulgues. 
 



El Sr. Alventosa Paz manifestant que es que...em fa gracia. Ja està, ho sent, vull dir, ho sent, me fa 
gracia, ja està. No, simplement, sé que Vero, com a Regidora, ha estat parlant amb l’Associació de Jubilats i 
Pensionistes del nostre poble per a buscar la millor manera i la millor opció per a reobrir un centre, 
rehabilitar un altre, reformar, adaptar, fer-ho com vulguem per a que ells aporten la seua visió i la seua idea i 
escoltar-los des de ben prop i no fer coses a esquenes de associacions o des de dins d’un despatx...vaja, 
que abans es feia, però no vaig a ser jo el que ho critique. Faig com Orea, no lo digo, pero lo digo. 

També comentar que Hilzonde ha estat també en companyia meua, en companya de Vero, 
treballant sobre eixe espai de buscar una solució, buscar una obertura, buscar un funcionament, buscar una 
vida útil realment a un centre. Estem treballant i encara que sone a reiteració, així ho es i Hilzonde pot 
comentar-ho també si vol i Vero també el treball que ha fet amb l’Associació de Jubilats i Pensionistes del 
nostre municipi per a arribar a un acord, a un enteniment i poder així, funcionar de la millor manera possible, 
que al final, pareix que les coses quan se treballen de forma dialogada tarden més en fer-se i es cert, però 
millor. Perquè s’arriba a un consens i, al final, allò que se fa i allò que s’aconsegueix, se gaudeix, perquè les 
persones que ho han escollit, així ho han volgut. Gràcies.   

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que Vero.  
 
La Sra. Ferri Fayos manifestant que explique breument. El procés es el següent. Els jubilats 

reclamen i així consta en acta amb la junta que vam fer. Van celebrar ells que volen quedar-se on estan ara 
i jo, com a Regidora de Benestar Social, me veig obligada a escoltar les seues paraules i a treballar per a 
això, a treballar per a que ells estiguen on volen estar. I, respecte a la que està en la que encara no s’ha 
obert, com bé ha dit Miquel, ja estem treballant per a donar-li un ús i que arribe a una població i no a una 
població molt menuda, si no que arribe a una població molt gran com son les dones i que no tenen un espai.  

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que val. Gràcies, Vero. Toni Pérez. Si em sembla, crec que te 

queda una pregunta, veritat? 
 
El Sr. Pérez García manifestant que si. I m’agradaria...jo pense que les meues preguntes son 

totalment respectuoses i m’agradaria que aixina se les prenguéreu, eh? Si s’ho prengueu tot a conya, pues 
entenc que aixina funciona l’Ajuntament. Funciona de conya. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que val, eixe es el teu punt de vista.  
 
El Sr. Pérez García manifestant que efectivament, es la meua opinió i soc lliure d’expressar-la.  
 
La Sra. Alcaldessa manifestant que anem a seguir en la següent pregunta. Vinga Toni.  
 
10.10 PREGUNTA «IN VOCE» DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 
 
El Sr. Pérez García manifestant que les últimes setmanes i arrel de la situació del COVID al nostre 

poble, l’Ajuntament de Canals ha anat publicant ja diferents bans informant de les mesures que s’han anat 
prenent.  

El BAN del dia 2 de novembre deia: tenia 6 punts, “l’atenció de la Casa de la Vila serà amb cita 
prèvia, els parcs infantils i jardins i zones d’oci estaran tancats. Les instal·lacions esportives també estaran 
tancades. Se suspenien totes les activitats culturals, reducció de l’aforament del mercat al 50%, reducció de 
l’aforament dels llocs de vivenda habitual també reducció del 50%”. Setmanes després, ja al BAN del 23 de 
novembre s’informava: “actualment la incidència dels contagis es menor”, no obstant això, i amb la intenció 
de seguir disminuint el nombre de casos positius es publicava una informació idèntica a l’anterior exceptuant 
el punt quart, que deia: “començaran a reprendre’s les activitats culturals”. 

Altres municipis propers al nostre continuen aplicant mesures restrictives que afecten, inclús, hasta 
aquests tipus d’activitats, com per exemple, a Xàtiva. Per tal cosa, fem les següents preguntes: S’han seguit 
indicacions tècniques o sanitàries per reprendre únicament les activitats culturals? Les activitats culturals 
que es reprenen, con tant en espai obert com en espai tancat. Les activitats esportives, per exemple, 
normalment s’executen en espais oberts o en espais tancats molt amplis. Per què no s’han decidit reprendre 
aquest tipus d’activitats? Hi ha algun interés que desconeguem pel qual sí o sí es devien reprendre 
aquestes activitats aquesta setmana? 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que gràcies, Toni. Et comente un moment. 
Tots els dilluns, cride personalment a Guillermo Jorques, que es el director de Salut Pública. També 

estic en comunicació amb Margarita Llaudes. Per tant, tots els dilluns, li cride i m’explica els casos positius, 
com està Canals i, amb això, amb eixa informació i també la que cada 15 dies estem tenint els alcaldes i 
alcaldesses de la comarca amb Salut Pública i l’Àrea 13 de Gerència elaborem el BAN. Si que es veritat que 
esta setmana em va dir, quan cride el dilluns, estava la situació més estabilitzada i si que hem comenta que 



amb les activitats culturals si que podíem obrir-les, perquè eren activitats que estaven molt molt...diguem-ne 
controlades. Tant per l’aforament com la desinfectació abans i després. Amb el tema, per exemple, jo també 
els vaig incidir molt amb els parcs i zones d’oci perquè soc conscient que els xiquets més menuts estan 
patint, no? Que no poden tampoc socialitzar-se i hem va dir no, perquè eren espais oberts i no estaven tan 
controlats com les activitats culturals. Per tant, no fem res que no ens aconsellen les autoritats sanitàries, 
evidentment. I aquest dilluns que ve, tornaré a cridar a Guillermo per a que em torne a dir el nombre que hi 
hagen de casos positius, la incidència que tenim al poble i en funció d’això anem treballant. Però 
evidentment no agafem el BAN diguem-ne de manera lliure i muntem un BAN amb una serie de punts. Per 
tant, quan el vam fer, per exemple, no...Xàtiva si que tenia molta més incidència que Canals i si que va 
creure convenient que les activitats culturals que si que estan molt controlades se pogueren dur a terme.  

 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que si puc fer una... 
 
La Sra. Alcaldessa manifestant que sí, Vicent. 
 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que Toni, respecte a les esportives. Jo sé que a vegades 

genera un poc de...a vegades, perquè unes si i altres no, jo ho entenc, vull dir, jo ho entenc, jo practique 
esport i també a vegades hi han coses que son difícils d’entendre, però un poc el procediment es eixe. Mai 
cada dilluns parla amb Salut Pública, li fan un poc una foto, per dir-li aixina, de la situació de com estem i, a 
partir de la foto de com estem i les recomanacions que ells ens fan, juntament amb Alberto pues vegem les 
restriccions que estan fent-se atenent a eixa situació en la que estem i un poc el que tirem es activitats 
federades i no federades. D’inici les federades les permetem per a que continuen competint i, a demés, se 
suposa que hi ha un protocol per part de cadascuna de les federacions que cada club ha de respectar i 
després, hem obert únicament per activitats individuals o en parella que entenem que son les que més es 
poden controlar. Quan no son federades i son de més gent ja se’ns escapen un poc i perdem un poc el 
control i, també amb la restricció de les que no son individuals i en parella hi son també en espais 
tancats...un poc les restriccions més lògiques atenent a la situació en la que estem. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que sobretot això, es molt important, sempre atenent al que ens 

marquen les autoritats sanitàries. Val. Crec que, Toni, ja ha acabat el teu torn de preguntes. Passem als 
precs. Celia, cuando quieras.  

 
10.11 PREC «IN VOCE» DE REGIDOR NO ADSCRIT 
 
La Sra. Bononad Martínez manifestant que hablará Xavi, gracias.  
 
La Sra. Alcaldessa manifestant que vale, Celia. Xavi, quan vulgues. 
 
El Sr. Pérez Molla (regidor no adscrit) manifestant que bona nit a tots. Com bé sabeu vosaltres, jo 

soc un music d’una banda d’ací de la localitat de Canals, val? Les bandes de música que a dia de hui han 
realitzat certs actes que més bé es podrien dir que complixen de sobra amb el conveni de prestació de 
serveis, prestació que s’ha vist interrompuda engany en varies ocasions per la crisi sanitària, que encara 
està acechant-nos. Per tant, se suposa que deuríem d’haver cobrat a estes altures ja de l’any. Les bandes 
han tingut un any difícil, un any que han tingut que suportar  com qualsevol altra empresa, però encara 
aixina, han estat fent el que millor saben, música. Han tingut que reestructurar els assajos, convertir-los en 
mini grups reduïts en les degudes mesures de seguretat sanitària i higièniques. A les dos bandes, només 
han rebut 6.000 euros a cadascuna. Dita quantitat, la rebéren la segona setmana de novembre. Han tingut 
que pasat poc més de 11 mesos per a vore un sol euro i rebre’n sols 6.000. Des de fa uns mesos, se’ls va 
comunicar que eren problemes burocràtics que se resoldrien en res i, a dia de hui, ix en la radio que els 
pròxims dies van a rebre la resta, que son 8.000 euros. 8.000 euros d’una prestació dels serveis valorat en 
15.000 euros. A dia de hui, 11 mesos després es vergonyós això.  Per a sol·licitar de les bandes que 
realitzen els actes, si que hi havia presa. Per a pagar les prestacions dels serveis i pagar el conveni que 
tenen subscrit en l’Ajuntament amb les dos bandes hi ha que anar a rogar-li. Açò en inqualificable. No vaig a 
dir o, vull dir, que tampoc han rebut ni un sol euro de la subvenció. Subvenció que les bandes tenen 
actualment subscrit amb l’Ajuntament també i que es de 15.000 euros més. Açò ja es vergonyós.  

Per a les dos bandes que les han sol·licitat, realitzar actes, concerts, tots del conveni de prestació 
dels serveis. Entre ells, les festes de Sant Antoni, el pati, concerts d’autors valencians, etc. etc. Anem a vore 
una cosa, vostés creuen que les bandes viuen de la caritat? O de l’aire que respiren? Les bandes de música 
per a sobreviure a la situació actual, han tingut que fer front a pagos de professorats, a Seguretat Social, a 
director, manteniment de la seua sede i, entre altres coses, que val la pena deixar-ho.  

Les bandes quasi es veuen abocades a desaparèixer, perquè la situació es insostenible. Les 
nostres bandes de música no es mereixen l’abandó que des de fa temps està sofrint per part de 
l’Ajuntament. Si es cert que els han ajudat a l’inici del curs escolar, gel hidroalcohòlic, mascaretes, cintes de 



marcació de distancia, mesurador de temperatura, etc. etc. Però vostés saben be, que des del mes de 
setembre, jo porte comentant-los i preguntant-li sobre este tema i a dia de hui mira com està la situació. 
Cada dia a dos veles, de risa ja.  

Les nostres bandes de música, a demés d’alegrar-nos les nostres fires i festes de la nostra localitat 
també creen llocs de treball i, per tant, no esperen a que nosaltres els regidors tingam que cridar-los 
l’atenció per a ajudar a les nostres bandes de música. Jo crec o pense que tots creguem, que si s’ajuda a 
les xicotetes i medianes empreses, també se poden ajudar a les nostres bandes i els recorde que les 
bandes son Patrimoni Cultural Immaterial d’Espanya i “también Bien de Interés Cultural de la Comunidad 
Valenciana” y como tal, deguem de cuidar-les. Cosa que deixa molt que desitjar per part d’este Ajuntament. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que val, Xavi. El segon prec.  

 
10.12 PREC «IN VOCE» DE REGIDOR NO ADSCRIT 
 
El Sr. Pérez Molla manifestant que Senyors Concejals i Concejales, Canals està últimament en un 

abandó molt generalitzat. Hi han carrers que s’afonen, per exemple el carrer València. Altres carrers que 
tenen desperfectes, Mestre Serrà i, perquè hem vist que han reparat algo. El carrer Dipòsit en la confluència 
en el Mariano Benlliure. A demés de pedanies, que tenen també desperfecte. Aiacor, Vicent Andrés Estellés i 
no se reparen des de fa prou de temps. També hi han voreres, que donen la pena vore-les. I, ací tenim 
l’Avinguda Vicent Ferri, rajols alçats, per a qualsevol persona que passe per eixes voreres, pot tindre el risc 
de sofrir un accidents. Senyors Concejals es molt desconcertant, el tindre que cridar-li l’atenció a qualsevol 
Concejal que cobre el 100% o el 30% de dedicació. Vostés deurien d’estar més en damunt de les 
delegacions que tenen i no estar passant el temps. Deixe’n d’estar en els núvols i baixen a guanyar-se els 
sou, que els paguen els contribuents. Facen el que tinguen que fer i reparen el que està en continu deterioro. 
Preocupen-se de fer la seua feina i d’estar en Canals.  

Canals es mereix menys postureo i més ganes de treballar. 
 
La Sra. Alcaldessa manifestant que val. I el tercer prec.  
 
10.13 PREC «IN VOCE» DE REGIDOR NO ADSCRIT 
 
El Sr. Pérez Molla manifestant que ¿lo haces tu o lo hago yo? Vale. 
Este el pose a l’Alcaldia i al Secretari. Fa 15 díes, la meua companya Celia Bononad i jo, no tenim 

accés a la informació del Registre General i, per tant, no tinguem informació de caràcter general de 
l’Ajuntament. No podem efectuar la nostra feina com a Regidors en la oposició. Els que recorde que estan 
vulnerant el dret a la informació dels concejals tal i com s’estableix en el Reial Decret 2568/1995 del 28 de 
novembre pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats 
Locals, que segons s’expressa en els articles 14, 15 i 16, els concejals tenen dret a accedir a la informació 
per a desempenyar els seus càrrecs com a Regidors en l’Ajuntament. Sense vulnerar els dret privatiu de la 
informació i, sempre en la protecció de dades per davant. Per tant, em reitere, facen el que tinguen que fer, 
però nosaltres tenim drets a eixa informació segons el que diu la llei i també els recorde que quan un 
ciutadà posa instancies tenen dret a que les contesten. Gràcies i bona nit.  

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que molt ràpid, Xavi. Estan treballant-se des del departament de 

secretaria, però no digues que no teniu la informació, perquè, anem a vore, se pot tindre informació. Tota la 
vida s’ha tingut informació. 

 
El Sr. Pérez Molla manifestant que no tenim accés, perquè com no puguem anar a l’Ajuntament a 

hores que estan els regidors, val? A hores...ja no els regidors, sinó els funcionaris, perquè jo te recorde que 
treballe, val? Jo, abans accedia a la informació per mig de l’ordinador i ara des de l’ordinador no puguem 
accedir. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que val. Teniu la informació a la vostra disposició. De totes 

maneres, s’està preparant, s’està estudiant per part de secretaria, val? Perquè estes qüestions no es 
d’alcaldia, es secretaria també qui ho ha de valorar i vos contestaran. Un poquet de paciència. Val, passem 
al...gracies Xavi. 

Passem al prec del grup socialista. Toni Orea, quan vulgues.    
 
10.14 PREC «IN VOCE» DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA 
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que bona nit. Jo la veritat es que estic asustat un poquet perquè, 

Maria, es el primer plenari, no te cregues que sempre es aixina, Maria, pot ser pitjor. O siga, açò...disculpeu-
me un poquet d’humor. 



Es un prec que no sols faig en nom del meu grup, sinó que ha sigut consensuat en la resta de 
companys del Partit Popular i en Celia i en Xavi i, un poc el presentem de forma conjunta que se traduirà en 
una moció si l’equip de govern aixina ho vol per a treballar-lo millor i, sobretot, si no es fa lo que demanem. 

Bé, la situació de greu crisi provocada per la COVID-19 està ocasionant uns greus prejudicis al teixit 
social i associatiu del nostre poble, com no també afecta al món de l’esportiu de Canals. Estem a un temps 
extraordinari i que requereix de mesures extraordinàries i puntuals. 

Durant el 2020, el pressupost destinat a events i activitats esportives no s’ha esgotat, queden 
aproximadament uns 25.000 euros al darrer estat d’execució.  

La situació de la UD Canals, així com d’altres clubs del nostre poble, està veent-se greument 
afectada per les normes necessàries per a evitar la propagació de la pandèmia. A hores d’ara, no poden 
tindre ingressos per la falta de venda d’entrades, disminució dels ingressos per publicitat, etc. motius que 
tots i totes coneguem, que fan que siga necessària una ajuda extraordinària i puntual per les concretes 
circumstancies que estem patint. Per això, li pregue a l’equip de govern, i si escau pues es farà a través de 
moció, iniciar l’expedient administratiu que corresponga, per tal d’habilitar una ajuda extraordinària 
exclusivament, puntualment per al 2020, esperem que no siga necessitaria per al 2021, per a clubs i 
associacions esportives que estiguen en competició i que, per motius de l’aplicació de les normes de control 
de la pandèmia disposades per l’autoritat local autonòmica o de l’estat hagen vist minorat greument els seus 
ingressos habituals. Disposar una quantia d’ajuda per a clubs esportius concrets i, preferentment per la UD 
Canals. 
 

La Sra. Alcaldessa manifestant que gracies Toni. Hem pres nota. Ara es el torn de Toni Pérez, 
Partit Popular.  

 
10.15 PREGUNTA «IN VOCE» DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 
 
El Sr. Pérez García manifestant que el passat 30 d’octubre els Regidors Xavi i Celia presentaven 

per escrit la renuncia de les seues delegacions conferides per dret d’Alcaldia, així com a les dedicacions 
parcials que foren aprovades pel plenari d’aquest Ajuntament amb els vots favorables de Compromís per 
Canals, Canals en moviment i els dos regidors. I recalquem, delegacions conferides per decret d’Alcaldia i 
dedicacions aprovades per plenari. El dia següent, el grup de Canals en moviment, feia una nota on, entre 
d’altres, deia respecte a aquest tema, la resta de l’equip de govern vam considerar que si els regidors 
estaven disposats a assumir les conseqüències individuals que açò els podia suposar, la resta no podíem 
negar la seua petició. 

Des de Compromís Canals, no s’ha pronunciat al respecte. Saben vostés que quan voten 
favorablement una proposta a aquest plenari no poden excusar-se en que la responsabilitat es d’altres ja 
que els que voten son vostés? 

Damunt volen eximir-se de la seua responsabilitat dient que no van ser part activa, sinó que sols van 
consentir que es produïra la mateixa. Saben que sols vostés son els que s’estan beneficiant d’aquesta 
situació? I damunt, han deixat de banda els que, fins fa ben poc, van ser els seus companys a l’equip de 
govern. Ells han assumit les conseqüències dels seus actes, però ho pensen fer vostés? 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que gracies, Toni Pérez. Per tant, hem acabat ja el torn dels precs. 

I ja hem acabat l’últim punt del plenari, per tant, donem per finalitzat aquest plenari telemàtic. Bona nit i 
moltes gracies per la vostra assistència.  

 
 
 
 
 
I no havent més assumptes que tractar, la Presidència procedeix a alçar la sessió essent les vint-i-

dos hores i cinquanta tres minuts (22:53) del dia vint-i-sis de novembre de 2020 . 
 
Firmen electrónicamente l’esborrany de l’Acta de la sessió 
 
    La Presidenta      El Secretari 


